
This Denuncia is for:                                           6th August 2018  
 
Brigade Commander Guardia Civil Torrox 
Guardia Civil, Calle Ntra, Sra, de la Nieves 
 
Chief of Police Malaga, National Police Provincial Commissioner  
Plaza de Manuel Azaña, 3, 29006 Málaga, Spain  
 
Juez de Audencia Provincial/Tribunal Superior De Justicia De Andalucía (TSJA)  
 
Audencia National  
 
Ministry Of Justice 
 
Please read these documents first to help you understated the situation, relating to my Ministry of 
Justice case for 5,200,000 Euros (Five million two hundred thousand Euros) compensation that 
this Denuncia concerns. 
 
00 - 1 Reclamación patrimonial funcionamiento anormal admon justicia.pdf 
00 - 2 Confirmation Of Case Filed.pdf 
00 - 3 Gary Owens Inicio proc. 21 09 17.pdf 
 
This compensation case is related to this Denuncia: 
 
5 - 1991 Court Case Information 1 Spanish Case.pdf 
5 - 1991 Court Case Information 2 Court 4 Marbella Denucia.pdf 
 
There is a Legal Pack attached with many support Documents in, that are listed in this 
document. 
 
There is an Evidence Pack that is available to the court investigators, in my presence 
only, as not one person i have met in the justice system is straight! This contains 
finger prints of all the people involved and many other clear points of evidence. They 
won’t be leaving my sight. 
 
 
////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 

Audencia National Case: 
 
We are asking that this case go directly to the Audencia National judicial police, due to the 
corruption in the justice system and policing surrounding this case on a national and international 
basis. 
 
I have asked that the Brigade Commander of the Guardia civil receive this Denuncia, as it is a 
follow on to the Denuncia i have already made at his office. I Made it on 29th Julio at 14.30pm at 
the Guardia Civil barracks Calle Ntra, Sra, de la Nieves, Torrox Pueblo, Malaga. The Denuncia is on 
the computer system; i went back and confirmed it at the barracks. 
 
There are local people involved in criminal aspects of this case, the Guardia Civil are the right 
force to use to arrest the people named in the Denuncia as most are drug traffickers from the 



British Drug Mafia. 
 
I want the Denuncia to be official so i will register it with the National Police, Provincial 
Commissioner, this is because almost all of what has happened in this case is the Del Sol wide and 
all within Malaga. 
 
 
From Gary Owens, Cortijo Mirasierra, poligono 13, Parcel 378, Malaga 
 
Tel: 603841953 
 
This Denuncia is about a conspiracy to pervert the course of justice, by the UK Government, MI5, 
MI6, NCA, Masons, and the British Drug Mafia. To stop me getting justice and to stop me from 
suing them for £4 Billion for the theft of my business in the UK by security service Masons. This is 
also to stop Spain from finding out the truth about the false extradition that was used against me 
by Masons within the security services. This letter will show that i was in the process of suing 
them when they used this case illegally to destroy my life. 
 
Legal Pack/ 20 - Sir Nicholas Winterton MP 1st letter.pdf 
 
My Lawyer for this Denuncia is:  
Maria Jose Cortes Castan, Abogada, Tel 952 53 54 96, Movil 665 023 035 
abogada@cortescastan.es Av, de Competa 1, Edf. Mirador, Local 2, Torrox 29770, Malaga.  
 
My lawyer for the Ministry of justice case is: 
Luis Tatay 
Abogado. Socio en García-Petit Abogados 
García-Petit Abogados 
C/ Félix Pizcueta núm.13, 1ºA  
46004 Valencia 
 
Luis Mobile: 627965795 
Valencia Office Tel: 963363660 (Andrea is the secretary) 
 
 
 
////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
 

Pre Amble Desired Outcome, Without Prejudice: 
I reserve the right to act in self defence, based on the fact that i have asked for 
protection from several wards of the court, and received no help. My family and i have 
been put in danger by corrupt police and courts unwilling to act against the British 
Drug Mafia and Judicial Mafia on the del Sol. In the absence of justice and law and 
order i have been left with no alternative. You arrest these people now or i will, and i 
will interrogate them and track down everyone involved. 
 
This whole thing has been orchestrated by Masons using the British Drug Mafia & Gang Stalking, 
Backed by Corrupt Police and National Crime Agency Masons plus manipulation of 
Europol/Interpol. 
 



They have deliberately misled the courts and brought about the whole extradition and case that 
you are now reading, duping the Spanish authorities to cover up the crimes they have committed. 
 
I have been told by both Spanish court functionaries and Spanish undercover police that the case 
is being manipulated from Madrid via NCA Masons. I know because of what has happened prior, 
that this is all Mason related, I want all the people involved arrested and questioned including the 
people that told me about Madrid. 
 
I would like the court to consider using organised crime laws against these people. Enforcement of 
RICO (Proceeds of crime laws) against the British Drug Mafia and Masons in Spain.  
 
The British have managed to get around this by pretending the Masons and British Drug Mafia are 
not an organised Mafia. My case clearly proves that not only are they an organised Mafia, but they 
have been for at least 30 years, and so RICO should apply and be backdated for that length of 
time. 
 
The same process can then be used on all other Mafia’s in Spain, like the Rumanian Mafia, 
Bulgarian Mafia and many others. 
 
The outcome of granting my request would be that the Spanish Government would gain around 
Ten Billion Euros in ceased bank accounts, properties, businesses, cars, yachts and so on, just 
from the British Drug Mafia. If you multiply this by the other Mafia gangs you would be able to 
recover around 100 Billion Euros. 
 
Out of the assets that are taken under RICO, people like me, who have been wronged by them, 
should be compensated. The rest goes to the regeneration of the coastal areas of Spain to 
counter the fact that the Mafia’s would be leaving Spain, leaving thousands of bars, clubs, 
restaurants and nightclubs unoccupied. I would suggest that these are offered to Spanish 
Nationals or people who have been wronged like me. 
 
In my case, Edward Thompson a major league Cocaine Trafficker, from the British Drug Mafia, 
already in prison serving a long sentence for 140 Kilos of Cocaine. He organised from prison with 
mobile phones to have my wife and I Kidnapped and Robbed. His son is still free doing the same 
thing and so are his crew members. This is the reality of what a mess of a justice system has got 
its self into. Read below in the charges section, Armed Kidnapping and Robbery: 
 
https://www.questia.com/newspaper/1G1-174629100/cocaine-bust-led-to-death-
ta-del-shooting-man 
 
I wish to discuss with the original judge in Edward Thompsons case information that they are not 
currently aware of and also verify some facts I have. I would like to look at the pictures of Edward 
Thompsons 7/8 men that were arrested with him to see if any of them were involved in the 
Kidnapping and Robbery of my wife and i. 
 
Add to that total corruption in the Andalusia justice system with everyone in local government and 
justice being paid Bungs by the British Drugs Mafia, it’s a totally corrupt system. So not only do 
we need to take out the British Drug Mafia but we also need to take out all corrupt officials taking 
money from these people and also subject them to the same RICO law and take all the assets of 
all corrupt people. This is the only way to stop it, along with long prison sentences. 
 
I can provide the court with all the information on what is really going on to bring this about. 
All heads of the British Drug Mafia are Masons, they liaise with the National Crime Agency that are 
also completely infiltrated and corrupt and in some cases they are working with the British Drug 

https://www.questia.com/newspaper/1G1-174629100/cocaine-bust-led-to-death-costa-del-shooting-man
https://www.questia.com/newspaper/1G1-174629100/cocaine-bust-led-to-death-costa-del-shooting-man


Mafia and this can be proved. The Masons are controlling the drugs trade worldwide using this 
very system. Spain, with my case, can be the one that breaks them, handing Andalusia back to 
the Spanish. 
 
They pay no taxes, destroy lives, ruin the future of Spanish children by taking away any possible 
opportunity for them in the Coastal Andalusia. 
 
 
////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 

Gary Owens Media/Press Release:  
(The Ministry Of Justice Should facilitate this to get at the truth) 
 
What I intend to say to the press is: 
 
I want to know how the Spanish justice system can destroy my life, breaking its own laws with its 
legal representatives committing crimes to falsely imprison me and then destroy my life? If it were 
not for the fact that I was a public figure in the Heavy Rock business they would of got away with 
setting me up! 
 
When i was arrested and first appeared in Marbella court in front of Dona Blanca (please see 
Evidence Item 5, writing of judge and possible finger prints) a clearly corrupt judge still working 
in the Spanish Justice system. She had a court functionary measure my feet, in open court, in 
front of everybody. She had all the carpets from the crime scene and there was footprints 
everywhere from the people that did the crime. I have size 40 or size 6 shoes, the people that 
committed the crime had much larger feet, she said in open court right then that i was not there 
and could not of been involved. I want anyone from that hearing to come forward including my 
interpreter! It would be useful if the court could help with this request. 
 
I call for the police officer (studying to be a lawyer) from the Aresto Municipal Marbella who told 
me that judge Dona Blanca Esther Diaz and her husband police inspector Jimanez who was the 
chief investigating officer for the Marbella International Crime Squad part of Interpol (a 
miscarriage of justice in itself that they were married and also a point of inquiry as Interpol issued 
the EAW, who did that and we want every part of the paper trial relating to it), were planning to 
set me up for the crimes and the police officer did not agree or like it. He needs to come forward 
and speak the truth of what he knows, and explain in his own words why he let me escape from 
the Aresto Municipal in Marbella because he said they were setting me up. Also what exactly was 
said to him and by who. I ask this person to come forward for justice sake and expose this corrupt 
judge and her bent police husband, Spain deserves better. It would be useful if the court could 
help with this request. 
  
I call for the Marbella Court number 4 functionary who was also imprisoned by the judge Dona 
Blanca to come forward and talk of how he knew the documents in my case were falsified by 
Dona Blanca and Inspector Jimanez. What else does he know about the goings on regarding this 
corrupt Judge and Senior Police official! It would be useful if the court could help with this 
request. 
 
How can Dona Blanca be a Judge in Spain when we have proof she is a criminal? Who is covering 
this up? I call for her immediate dismissal from the justice system and her assets seized as 
compensation for what her and her husband have done to me. I would also call for all the justice 
system to be scrapped as not fit for purpose in its current form. 



 
I call on the NCIS (National Criminal Intelligence Service)/MI6 Agent  and the Norwegian 
Intelligence Agent who met me upon my release to come forward and explain where they got the 
information from that the person murdered was in fact a Norwegian Drug Trafficker, who was 
buying cocaine on the ta Del Sol and selling it through his night clubs in Norway. 
 
Were they sent by Charles Formby from the Embassy? (Evidence Item 4) Charles Formby 
Writing & Fingerprint analysis, as i was already recruited to MI6 prior to leaving prison, as per my 
credentials established at the Royal Courts of Justice court hearings. (it can be verified by my 
Barrister Mark Summers). 
 
I openly accuse the British Drug Mafia, the same British Drug Mafia that the British government 
don’t want to admit exists. The same British Drug Mafia that uses Freemason lodges in Spain to co 
ordinate and run the British Drug Mafia. I call for all decent people to stand up with me and 
destroy them and the perversion and corruption that surrounds them. Along with the seizing of all 
their assets for the Spanish Crown and for the Victims of the British Drug Mafia. 
 
All British Freemasons should be outlawed in Spain, they are sucking the life blood out of the 
economy of Spain. I appeal to the Holy Catholic Church (and I will be doing so in Rome) and the 
Spanish Monarchy to act and stop this lunacy.  
 
I point out the Masons are in fact running the British Drugs Mafia and are the same people that 
stole my Intellectual Property Right worth £4 Billion in the UK that led to the false extradition. The 
same people who killed the person in my case.  
 
It was either the British Drugs Mafia as I was instructed by Dona Blanca (Judge) who told me she 
knew who they were, and she showed the files to me, my wife and my mother who have already 
testified in the Royal Courts of Justice in the UK to this effect.  
 
The only reason they are still alive is corruption, they are paying everyone. The British Drug Mafia 
and Masons are strangling the life out of Spain and have been doing for decades; I think the 
Spanish people should be aware of what’s going on in their own country. 
 
30 years ago when this started I saw Spanish people selling Maracas and bulls from bull fights on 
the beaches. Today the Nigerian Mafia have 15,000 people selling false goods up and down the 
coast taking 15,000 Spanish jobs and raping the Spanish economy of all the tax these people 
should pay. Denying Spanish citizens the right to work. Add to this local shop owners trying to sell 
real goods and paying their bills while the same fake products are being sold all over the Spanish 
beaches by a Mafia! And why? So bent police officials can line their pockets in backhanders to let 
them do it. 
 
Spain needs to wake up! Just exactly how many of these 15,000 people are radical Islamic? It’s an 
incredibly delicate situation supported by a corrupt system endangering everyone in Spain except 
the people stealing the Spanish workers money. Shame on you all for what has happened to me, 
and shame on you all for not acting when your country is being colonised by criminals. 
 
I Call for the seizing of the British Drug Mafia and Freemason assets as compensation to me and 
others who have had their lives ruined by these illegal operations. Taking countless jobs away 
from the Spanish communities. I also call for all illegal goods being sold by so called “lucky lucky 
men”, who could be from Boca Haram for all we know! To be removed from Spain. 
 



I call for a public enquiry into how Spain can waste millions of Euros of tax payers money on a 
false extradition, and spend 30 years destroying our lives for a case that there is zero evidence for. 
In fact it was the opposite, there is 100% proof I was not there.  
 
The case was dreamt up from the start by corrupt members of the Spanish justice system. I have 
had no legal representation at any point. I have had my human rights violated in all but two 
sections of the European Human Rights act, that’s 34 four out of 36 articles of the Human Rights 
act have been broken in my case,  
 
IT DOES NOT GET ANY CLEARER. 
 
 
////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
The Spanish and European Justice system has failed at every level, it’s a total disgrace and not fit 
for purpose. I want compensating and I want some justice!  
 
I demand a full review of funding for the justice system and security services, that has clearly 
been abused in my case and for corrupt reasons! If the Spanish government do not act and 
substantially over this matter, I fully intend to take the law into my own hands.  
 
I will not live in a world where this sort of corruption is the norm! You’re on official notice of my 
intention to act in any manner I see fit to take down the British Drugs Mafia and Masons in Spain 
along with any corrupt police and judicial and local government people that got involved in my 
case. 
 
I want to be very clear, you arrest the British Drugs Mafia and the Masons or I will. If you force 
me to act I will take the whole country down if I have to. You’re going to wake up and sort this 
out or I am going to make you! 
 
I would ask the court to carefully study the attached document on corruption in the European 
Union completed by the European Union. 
 
study_on_links_between_organised_crime_and_corruption_en.pdf 
 
 
 
////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 

 
Crimes Committed In This Denucia: 
 
Conspiracy to Murder and Attempted Murder: 
 
Threat To Life Using Directed Energy Weapons (DEW) or Pulsed Microwave Beam. 
Evidence of this threat to life can be obtained by the British Embassy and Foreign and 
Commonwealth Office that responded to my threat to life request twice. I was hospitalised 
because of it. I have witness statements from my mother in law, Patricia Fordham who contacted 
them regarding the threat to my life, and also a statement from my wife who also spoke with 
British Embassy and Foreign and Commonwealth Office, this has happened several times. They 



are available to be interviewed by the court on this issue. 
 
jayne owens statement.pdf 
patricia Fordham statement.pdf 
 
They were firing DEW (Directed Energy Weapons, most likely pulsed microwave beam) at my 
heart, so i can feel it and then say kill him, and other comments via the MAE (Microwave Audio 
Effect) also known as V2k, (Voice To Skull, the explanation of how this works is provided in the 
legal pack). It caused me to collapse on two occasions and i was hospitalised. 
 
In the Legal Pack are The DEW Thesis and a military explanation of how this works along with 
other support documents.  
 
We can and will demonstrate both DEW (Directed Energy Weapons) and MAE 
(Microwave Audio Effect) to the court. 
 
 
2 - DEW.pdf 
2 - Support Document 1 dew_0_ thesis.pdf 
2 - Support Document 2 dew_1_microwave_ warfare_barrie_ trower.pdf 
2 - Support Document 3 dew_3_naval_strategy.pdf 
2 - Support Document 4 DEW USA Airforce Command.pdf 
2 - Support Document 5 dew_2_cdew.pdf 
 
0 - Targeted Individuals 
0 - Targeted Individuals Program.pdf 
0 - GCHQ - JTRIG The Art Of Deception Training For New Recruits.pdf 
 
1 - V2k 0.pdf 
1 - V2k 1 report 2 RFID Implant Nano Tech.pdf 
1 - V2k 2 report 2 RFID Implant Nano Tech Medical.pdf 
1 - V2k 3 mae_1_microwave_auditory_effect.pdf 
1 - V2k 4 v2k_1_synthetic_telepathy.pdf 
1 - V2k 5 v2k_2_science_of_hearing.pdf 
1 - V2k 6 v2k_3_remotely_monitoring.pdf 
1 - V2k 7 v2k_4_chou_auditory_perception_rf_em_fields.pdf 
1 - V2k 8 v2k_5_flanagans_neurophone.pdf 
1 - V2k 9 v2k_6_nurophone_background_tech.pdf 
1 - V2k 10 v2k_7_nurophone_background_tech.pdf 
1 - V2k 11 v2k_8_neurophone_flanagan_ebook.pdf 
 
 
DEW attacks on the heart are attempted murder, and, because it’s planed and ongoing, that 
means its conspiracy to murder. It’s also wreck-less endangerment to life. I want these charges 
enforced. 
 
I filed a report with the Guardia Civil, but at that time i did not have the paperwork to explain the 
case, so they came to my home and made sure it was safe, and they watch my home at distance. 
I made the Denuncia on the 20th of July at 14.30pm they have this information on their computer 
system and i have had that confirmed at the Guardia Civil Barracks in Torrox Pueblo. 
 
 
------------------------------ 



 
 
Car Fixing to Try and Murder Me 
(As part of Conspiracy to Murder and Attempted Murder:) 
 
They have also interfered with my car fixing the brakes and steering by watering down the liquid, i 
was told this by a mechanic called Paco that looked at it. The same mechanic on a different 
occasion told my tyre was deliberately knifed. All Gang Stalking related. Information on Gang 
Stalking can be found in the section Gang Stalking: Below.  
 
This is Paco’s Garage in Torrox Costa: 

 
 
Interfering with the brakes and steering fluid is attempted murder, as i live in a very dangerous 
mountain area and they knew this. I discovered it when my steering did not respond right. I 
bought the car only one week before, it had brand new liquids put in. When i asked the garage 
man Paco to look at it a week later it was like water, Paco said it’s been tampered with. You can 
speak to the mechanic concerned to confirm this, i have used them several times always because 
of the people Gang Stalking me and damaging my car. 
 
On an occasion, one of the Gang Stalkers told me that, i should be careful as they could fix my 
brakes and try to kill me. He called it the Boston brakes (used by MI6 to assassinate people), 
when I’m driving along and they fail the breaks somehow, he said the military have done it to 
many people, he is ex military.  
 
It was like a veiled threat. This man was called Chris Barrett, it’s one of the reasons i had the fluid 
checked as it was feeling different, looser on corners and not responding right. He was clearly in 
the know about what was going on, and even if he warned me to help me or warned me to 
threaten me, i want him behind bars for at least complicity in the crime of trying to murder me. 
 
I first met this man when he had my house under surveillance. I was watching him with 
binoculars, and he was watching my house with binoculars. I went up to meet him and he 
approached us and asked what i was doing, as i had binoculars like him. I said i was trying to see 



who was living round my villa to put him off that i was on to him. He told me a lie about who lived 
in the houses, and i knew he was lying at the time as i knew the people i told him. More on Chris 
Barrett below in, Criminal Damage To My Car: section. Chris Barrett is one of the Gang 
Stalkers and should face charges of conspiracy to murder, Gang Stalking and torture, this carries a 
life sentence. 
 
 
------------------------------ 
 
 
 
Electroencephalogram (EEG) 
(As part of Conspiracy to Murder and Attempted Murder:) 
 
Another thing they have been doing is using Electroencephalogram (EEG) projections using EEG 
mapping. What this does is send an electronic signal to my nervous system and they can make 
you do things like jerk your arm when I’m driving the car which they have done to me several 
times, it’s like warning me, if i try to get justice they will try and kill me.  
 
I want everyone who has used this EEG system arrested for conspiracy to commit murder, 
because that’s exactly what it is. I have attached the documents that prove how this is done and it 
was done as early as 1979 by the security services in the USA and UK, including the Russian 
Woodpecker program also around the same time.  
 
7 - EEG 1 Signals Reading and Wirelessly Sending.pdf 
 
7 - EEG 2 Signals Reading Using Neurophone.pdf 
 
I have witnessed one local guy doing this to me twice, as i know how the technology works. It’s 
the same guy later in the report that lives at a villa i marked on a map called 2828 fields in the 
Criminal Damage To My Car: section. This same man has been reported for stalking before, 
and it could be that he killed the guy who he was stalking, as he caught cancer suddenly and 
died, this is one of the things they can do with the technology they are using, like DEW Weapons, 
because over exposure causes these types of damage to the human body, evidence provided in 
the legal pack. 
 
Please Read Support Documents On Health Damage to long term exposure from RF and EMF 
 
2 - Support Document 6  DEW and MAE rf_1_radiation_damage.pdf 
2 - Support Document 7  DEW and MAE 
rf_2_bioeffects_of_selected_non_lethal_weapons.pdf 
2 - Support Document 8  DEW and MAE rf_3_biological_effects_rf_radiation.pdf 
2 - Support Document 9  DEW and MAE rf_4_human_rf_studies.pdf 
2 - Support Document 10  DEW and MAE rf_5_microwave 
_tetra_report_dr_barrie_rower.pdf 
2 - Support Document 11  DEW and MAE rf_6_emf_protection_report.pdf 
2 - Support Document 12  DEW and MAE rf_7_eu_health_effects_of_emf.pdf 
 
These signals for EEGs can be sent by duel band phones, phones can send EEGs and can be 
traced, as it has a special data train/form that is easy for a technical crime unit to find in the 
phone records. I can advise on how to do this, as i worked at top level in telecoms for some of the 
biggest companies in the world and understand data encapsulation at national security level 
completely.  



 
I also know that all phone data transit packets have been recorded since 1996, which means 
everyone that has ever committed this crime can be caught using this method. As the Telco 
network Telefonica is controlled by British Telecom technically, i know where the data is stored for 
Spain. You must use this and clear up all these crimes and compensate all involved. 
 
I would like all people that have been doing this in the area and perhaps the whole ta Del Sol 
arrested and imprisoned for Gang Stalking, Torture and Attempted Murder. 
 
This EEG system is being used all over Spain along with other Gang Stalking techniques and 
electronic equipment such as Microwave Audio Effect (MAE). I have the names of over 1700 cases 
of people in Spain alone that are facing this same situation, they all deserve justice.  
 
If you’re going to solve the EEG crime for me it stands to common sense that you do it for your 
own citizens as well. Each case is a conspiracy to murder case, so that would make it extremely 
viable to prosecute. It’s also organised crime, and as such falls under RICO law. This means the 
state can seize all the assets of the people involved, both for compensation to the aggrieved like 
me, as well as to the state for ts of the prosecutions and fines. I have also provided evidence of 
this in the legal pack.  
 
RICO Law - Racketeer Influenced and Corrupt Organizations Act.pdf 
 
In summary on the Conspiracy to Murder and Attempted Murder, charges, there is three 
charges of conspiracy to murder, the DEW Attacks, car tampering with steering and brakes, and 
using EEGs on me when i was driving making me move my arm unnaturally endangering my life, i 
want to file all three cases of attempted murder and conspiracy to murder. 
 
 
 

Potential Murder Charges: 
Other people that could have been killed by these people: 
 
Separate to this there is the case of Richard Fordham, he had all the same symptoms as i have, 
pain in his hands, choking on his food (full symptoms of the attacks listed below in Torture, Sex 
Crimes and other Symptoms/Effects of DEW and EEG Attacks:).  
 
Unfortunately Mr Fordham had a weak heart, due to a heart attack 25 years ago. So when they 
fired the Microwave beam at his heart it killed him in the UK. He had many other symptoms of the 
Targeted Individual, and i have a recording of them admitting to killing him twice over voice to 
skull.  
 
We believe that they targeted him because he offered to pay all my legal fees for the case i am 
still fighting. They (Masons, i know who) first removed him from the council in Scunthorpe in the 
UK and then killed him. They also held up his inheritance from his father’s death with corrupt 
Mason lawyers. They killed him just before it arrived he died on 2nd of July 2016 and the money 
arrived on 30th 12 2016 after waiting two years Dicks dad died 15th Sept 2014. Also there was a 
dispute where lawyers tried to steal the inheritance and deliberately tried and succeeded to pay 
Dick and Pat less money, i want the Mason scum lawyers that did this investigated and imprisoned 
or we will have a big problem. All to pervert the course of justice and stop the crimes they have 
committed from being uncovered. I want them tracked down and charged with conspiracy to 
murder for this. 
 



Also in another potential case the person who made a Denuncia of Stalking/Gang Stalking from 
the man at the 2828 Fields villa, in the section below, Criminal Damage To My Car: section. He 
suddenly got cancer and the people that were staying there were driven away by the stalking. 
This needs serious consideration knowing the facts and the technology. Along with the fact that 
2828 Fields was caught doing it to me twice. This man has been charged with stalking by the 
Guardia Civil before and is clearly involved in Gang Stalking. 
 
 
 
//////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
 

Conspiracy to Pervert the Course of Justice: 
 
UK Court Case 
My UK court cases are being stopped from going ahead by corrupt UK police that are Masons, the 
same ones that set up the false extradition so i could not sue them for £4 billion.  They also duped 
the Spanish government into millions in legal its and compensation. They need bringing to trial in 
Spain for the fraud of Spanish tax payers money, as well as my money. For false extradition and 
conspiracy to pervert the course of justice, in my case, and against the Spanish crown. 
 
I wrote a letter to my MP that started the false extradition preceding; the letter is in the legal 
pack, and is in the EU court system from the Royal Courts of Justice hearings re the extradition. 
 
20 - Sir Nicholas Winterton MP 1st letter.pdf 
 
For background on the case they caused by these actions you need to read these two documents: 
  
5 - 1991 Court Case Information 1 Spanish Case.pdf 
5 - 1991 Court Case Information 2 Court 4 Marbella Denucia.pdf 
 
The rest of Section 5 in the legal pack all relate to the same case. 
 
 
------------------------------------------------ 
 
 
Registered Recorded Mail Theft: 
(as part of Conspiracy to Pervert the Course of Justice:) 
They also stole my mail sent in Spain which i wish to file as a separate crime as it is to be pursued 
in the UK courts. Mail theft is covered further down in the Denuncia, i included it here because it is 
clearly perverting the course of justice. There were up to 14 letters stolen, every offence of mail 
theft is a 2 year prison sentence mandatory in the UK, i want all of them enforced against these 
people. 
 
All the documents relating to the theft of our Mail are in the folder - FCO Mail Theft Case in the 
legal pack. 
 
 
------------------------------------------------ 
 



 
Email Interception and Theft: 
(as part of Conspiracy to Pervert the Course of Justice:) 
 
The Mason Gang Stalkers are withholding and interfering with all my communications. 
Intercepting my emails, many of my emails go missing, and i don’t get many people contacting 
me back as they stop the emails from coming back to me. They have even done this with lawyers 
we have tried to contact, including the state appointed lawyer. Every offence of email tampering is 
a 2 year prison sentence; i want all of them enforced against these people. 
 
The technical crimes unit can go though my mail logs and find out which lawyers and other people 
we wrote to for help got the emails, there are hundreds. The ones that never got the emails will 
soon mount up. Copies sent should be matched against emails received to see they have not been 
altered. 
 
 
------------------------------------------------ 
 
 
 
Listening To My Thoughts: 
(as part of Conspiracy to Pervert the Course of Justice:) 
 
The Gang Stalkers are using Microwave Auditory Effect (MAE), Voice to Skull (V2K) on me, so they 
can hear my thoughts and know what I’m going to do in advance, like speaking to a lawyer. I 
have all the technology information on this subject and expert witnesses. Even the people who 
designed the equipment for MI6, and NSA will testify. This is clearly conspiracy to pervert the 
course of justice. I can also demonstrate Microwave Auditory Effect (MAE), Voice to Skull (V2K)  to 
the court. 
 
 
------------------------------------------------ 
 
 
Manipulation of the Press: 
(as part of Conspiracy to Pervert the Course of Justice:) 
 
They have spoken to newspapers that we were talking with and stopped articles from going in the 
paper this is also perverting the course of justice when you realise what the press release says. 
You then know why they want to stop, and it goes directly to perverting the course of justice. 
 
Please read the press release above in the, Gary Owens Media/Press Release: Section. 
 
We have sent this press release via electronic mail to El Mundo, El Pais and many other papers 
and none have got there, yet they are on my account, this needs checking out.  
 
The Sur newspaper has been stopped from running the story by someone; we need to know who 
that is so we can file criminal and civil charges. The Editor that has clearly been stopped can come 
before a judge and say who spoke to her. She is called Rachel 
 
Rachel Haynes, Editor, The Sur in English  
Tel: 952649702        
rhaynes@diariosur.es 

mailto:rhaynes@diariosur.es


www.surinenglish.com 
 
 
------------------------------------------------ 
 
 
Electronic Weapons Attack: 
(as part of Conspiracy to Pervert the Course of Justice:) 
 
Physical attacks so strong you can’t think or drive while doing 120 KM per hour on the motorway. 
They also followed me when i went to the Tribunal Superior De Justicia De Andalucía, to file a 
case against a corrupt Spanish judge that i have proof committed criminal offences against me. 
 
They used electronic weapons to make me so ill i nearly crashed my car and got so confused i 
could not find the court house. I still want to file this case now but need protection in order to do 
so. Plus this was also attempted Murder. 
 
I have attached the TSJA Denuncia document i wanted to file with the TSJA.  
 
5 - 1991 Court Case Information 2 Court 4 Marbella Denucia.pdf 
 
There are many more documents related to this case and i would like to file this case 
with a judge directly, both criminal case and civil case for compensation. 
 
I wish to also take out a civil law suit against the judge Dona Blanca Diaz and her Husband 
Jimenez who is a corrupt police officer proven in front of him with a lawyer present and his wife 
the judge who agreed he broke the law.  
 
I have been told i can sue them now by my lawyer, once the ruling from the Ministry of Justice 
comes through in my compensation claim. The case is old and complex. But it’s clear they don’t 
want me to get any justice, and it’s clear that it’s a conspiracy.  
 
They are stopping me filling many criminal law cases here in Spain and in the UK and EU. They 
are also stopping me from filling civil lawsuits against every person involved over the last 30 
years. These are in themselves criminal offences and the Spanish court is just as liable to the 
charges and we will be filling in the EU against Spain. 
 
Conspiracy to pervert the course of justice carries a 12 to 18 year prison sentence for each 
instance and there are many. They did this against the Spanish Crown as well as against me, 
falsified an extradition to cover their crimes at the expense of the Spanish tax payers. Which is 
clear from the case sumario from Malaga Audencia Provincial 1a court attached.  
 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p1.pdf (there are 9 pages 1 to 9). 
 
You are all so corrupt i don’t know how you can hold your heads up, i for one am going to do 
everything in my power to bring you all down at any t. 
 
 
------------------------------------------------ 
 
 
 
Legal Interference: 

http://www.surinenglish.com/


(as part of Conspiracy to Pervert the Course of Justice:) 
 
The Lawyers we spoke to in the Torrox area have been spoken to by people who we don’t know, 
and they have been put off helping us and taking our case. This is conspiracy to pervert the 
course of justice. Just what pressure was applied to these people? 
 
We want all the lawyers spoken to by a judge to find out who spoke to them and what was said. 
 
We talked to a local lawyer in Torrox Pueblo, we wanted to know if she could find out anything.  
 

 
On the 21st of April 2015 we asked a local lawyer who spoke English to try to find out what was 
going on in a case concerning me, that had been dragging on for twenty four years. I was 
extradited nine years ago as a matter of urgency, ting millions in ts to Spain and the UK. The case 
went all the way to the supreme court in the UK, they would not sit and hear it at the House of 
Lords, as it would be televised and the masons would be implicated and accused on TV, my case 
was the first case ever filed at the Supreme Court in the UK. Total corruption. 
 
The Lawyer who did this work in Spain is Maria Jose Cortes Castan, Abogada, Tel 952 53 54 96, 
Movil 665 023 035 abogada@cortescastan.es Av, de Competa 1, Edf. Mirador, Local 2, Torrox 
29770, Malaga.  
 
At the first meeting Marie seemed to be efficient and good at her job. I was recommended to this 
lawyer by our landlord Don Manuel Atencia Cuesta, a local business man and ex council member 
in Torrox Tel: 655840851. He also spoke to the Gardia Civil Brigade Commander when i made a 
Denuncia on 20th of July at 14.30pm. Manuel is a good person to talk to re what is going on in the 
general area as he knows all the people and my situation. 
 
I gave Marie a Denuncias to translate on Tuesday 7th of April. At the meeting on the 21st of April, 
we were met with a cold reception at first, then as we started to explain to Maria what was going 
on and showed her documents, she started to change and became proactive. The Abogada 
phoned the Fiscals office in front of Jayne Owens and I.  
 
She found the name of the lawyer that was supposed to be representing us from the Fiscals 
office, and spoke to the functionary of the Fiscal who told her that the case was a mess and had 
been sent back as there was no evidence.  
 
The functionary actually told our lawyer that if we wait 18 months the case would be over and we 
can then claim compensation. This was a huge shock to us. The case is a complete fabrication 
from start to finish and no one wants to touch it. So far we have had 5 judges 5 courts and 4 
fiscals, all have done nothing about our situation.  
 
The Abagada Maria at the same meeting filed a Denuncia with the Poder Judicial in Madrid, 
against the Marbella court from 24 years earlier, this case was ruled in my favour and the case 



was moved from Marbella, to the Dean Court, Audencia Provincial 1a in Malaga. Later ruled i was 
not involved, and this is the compensation claim that is with the Ministry of Justice for five million 
two hundred thousand Euros pending decision now. 
 
This was done as one of the documents we had given her originally was a reply from the Poder 
Judicial that we had contacted by email but did not understand their reply to us, we did not 
understand what was in the Poder Judicial email, it was a request for us to file the case, so Marie 
filed a case for us. 
 
While she was filing the case it failed several times, we believe this was someone interfering with 
her network, perhaps this could be tested in some way to see if that was true. She said it was not 
accepting my (Gary Owens) email, which made no sense, I have had the same email for 20 years. 
She eventually got it to go but with her email address on, we later got a favourable response.  
 
She set an appointment for us with the state lawyer we had been appointed in the case, for the 
following day.  
 
She also got us contact details for a lawyer we were looking to engage to represent us in this 
case. This was the lawyer who represented Julian Assange who was based in Madrid.  
 
Baltasar Garzon Real  
Beatriz del Castillo, Administration Dept 
beatriz@ilocad.info 
 
Tel:  914343455 
 
We contacted this lawyer and sent a brief outline of the case, they eventually said they could not 
do the case. It should be checked to see if they have the same communications that we have 
from them and to them, they have been intercepting all our emails and stopping lawyers from 
working with me. This line of investigation should be done with every lawyer. On further 
investigation it turned out that this lawyer was involved in the judge Dona Blanca case somehow, 
and that’s why they would not take the case, strange coincidence!  
 

 
 
We had an appointment to see the court appointed lawyer for the 23rd April 2015. The Abogada 
said she knows nothing of the case and was very evasive and would not help us in any way.  
 
This was because prior to the meeting we were kept waiting for one hour, with what we believe 
was a police officer in the reception with us. I recognised her as following me when i lived near 
Marbella and she was on a bus with me once also, but could not place where from, our lawyer 
was in a meeting with a Spanish man for one hour, we believe that they were listening to us trying 
to find out what we were going to do re the case. Judicial Mafia? Marbella Police? I want to look at 
all photographs of every Marbella police officer for the last 30 years and private investigators. I 
will identify her. The man could be identified by finding her. 

mailto:beatriz@ilocad.info


 
The lawyers name was Rosario Gomez Bravo, Number Colegiado: 1033: Tel 952 82 39 64, Moviles 
630156110 / 607540788, gomezabogada@terr.com, Jacinto Benavente, 11-planta 1- numero 4.  
 
We asked if the lawyer would do several things and she would not do anything, it was shocking 
but frankly what we have come to expect of the Spanish justice system in Andalucía.  
 
We asked her to change my bail conditions, a right to do, she would not. We asked if she would 
talk to the fiscal about me going to the UK to see my ill mother who is dying of cancer she would 
not do this, (i want her disbarred and charged and her assets seized) even though the British 
Embassy had wrote to them to tell them at the court.  
 
We asked if she would set up a meeting with the fiscal she would not do that.  
 
We also asked for police protection a right, she said no to everything.  
 
I want her arrested and disbarred for criminal negligence and questioned about who the people 
were in the office when we arrived. She deliberately perverted the course of justice and clearly 
discussed it with the two Marbella police officers prior to the meeting, so it’s a conspiracy of the 
Judicial Mafia just the same as it was 25 years earlier. 
 
The lawyer from 24 years ago we had is at the same office (he was appointed without our 
knowledge), Manuel Novella Morales, he came in at the end of the case after i was in the UK and 
did not witness the corruption we saw. We did not trust him, and expressly asked the Marbella 
court that he would not be our lawyer, so they appointed his partner! We think this is extremely 
odd and corrupt and clearly another act of the Judicial Mafia, and a possible miscarriage of justice. 
 
We feel sure that the court are corrupt (This was proven when the Poder Judicial ruled they could 
not hear the case due to abnormalities in the case, (the court papers had gone missing), since 
that they have closed the court number 4 Marbella and sacked the staff). We don’t trust any 
person we have met in Spain regarding this case.  
 
The lawyer the court appointed us is the partner of the one we had 24 years ago.  
They keep moving the case from one building to another and from different judges and fiscals,  
It’s a game they are playing not a court case. So far the case has been at 5 court houses, 5 
judges and 4 fiscals all appear to want to wash their hands of it.  
 
While I was at the court signing in Torrox Pueblo one day, I was with what’s called the Juez de 
Gardia, a stand in judge when the court is closed, so I started explaining the case to her and she 
advised us to make Denucias.  
 
While I was talking with her the phone rang and she was asked questions about what I was 
saying to her, she said I was asking about a case from 1992 to whoever was on the other end of 
the phone.  
 
The point here is, who can ring a judge and get them to tell them what they are doing? And why? 
It’s clearly the police who are backed by the Judicial Mafia that the original judge Dona Blanca 
spoke of, and fell afoul of, no doubt driven on by the corrupt Mason cops from the UK saying they 
know something that they don’t as there is no case, it’s all totally corrupt! We are filing charges in 
the UK as soon as this is over in Spain. 
 
 
Other lawyers to talk to are: 



This lawyer was recommended to me by Chris Barrett a Gang Stalker, i went along to see what he 
wanted to do and it was not in my interests at all, it would however be useful to know what Chris 
said to him prior to the meeting. 
 
Juan Antonio Urbaneja Guerrero 
C.C. Cristamar, Locales 49/50-B 
CP. 29660 Puerto Banus 
Marbella Malaga. 
 
Tel: 952 785 793 
 
This next lawyer indicated to us that something funny was going on, and in the meeting we had 
with him he received a call, the call was from the Gang Stalkers, and they were talking to him 
about not taking my case for compensation. And he told them it was his (meaning Gary Owens) 
right. It dragged on for a week, he was supposed to be reading the case but never did, we want 
him to go before a judge and testify who spoke to him about me and why he colluded with them 
in perverting the course of justice. 
 
Fransisco  J. Martin Martin 
Calle Disputacion 11, 29780 Nerja Malaga 
 
Tel: 952 527 014 
 
 
 
//////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
 
Armed Kidnapping and Robbery: 
 
I was told while falsely imprisoned in Malaga prison after my extradition by the head of the 
Cocaine Mafia a man who is in the British Drug Mafia, that they were asked to kill me in prison by 
the NCA because of a book i wrote. The book was called Humania it’s a political book on how to 
build a better world, i did not have a copy in the prison they all wanted to read it. They did not 
believe what they had been told by the NCA that it was the book, and quite right too, and helped 
me instead of what they were asked to do.  
 
Then after my release the British Drug Mafia kidnapped us at gunpoint and robbed us, more 
information on this in including statements in the legal pack. 
 
The important point here is that they stole our phones and laptop, the laptop had the case on we 
want to know where the phones moved to and also where the laptop went, i know this is possible 
and can explain how if your tech crime unit do not know how. They stole it we believe for Kevin 
Concannon a Major drug trafficker that we know has been in the background all the way through 
and a Mason, so is his partner Chris Fairfax who runs a local Gym in Javea northern Spain, and is 
also head of a Masons Lodge that only has criminals and drug dealers in it. This same lodge 
hosted the Council to Spain from UK for lunch at their drug headquarters. 
 
Statements Attached from: Gary Owens, Jayne Owens, and President of the Building.  
 
Statement Against Edward Thompson - Gary.pdf 
Statement Against Edward Thompson - Jayne.pdf 



 
President of building, statement and video tape. 
 
 
 
//////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
 

Human Rights Breaches: 
 
Stopped From Playing Instruments 
(as part of Human Rights Breaches) 
 
I can no longer play guitar because they use the EEG to record finger movements and then play 
them back onto you using an electromagnetic beam like microwave. They record moments when 
you have pain and then play that pain back to you, stopping you from being able to practice or 
play in any professional capacity.   
 
Then on top of this imagine they are talking in your head, it’s been a basic human right to play 
music since time began.  
 
This is of course stopping me writing songs or doing anything creative, and that alone is a long 
term imprison able offence, i want them prosecuted to the full extent of the law, including the 
potential theft of intellectual property. 
 
This then in turn stops me making money from something i do naturally, like writing songs, selling 
them through the publishers. I have been with some of the largest publishing companies in the 
world such as Dick James Music, Elton john and Queen’s publisher; also St Anne’s with 10CC and 
other well know acts. All proved to the Ministry of justice in the compensation claim. 
 
I am currently with the largest in the world, Sony Publishing, i could make a large amount of 
money very quickly from music if i was not Gang Stalked by Masons and their drug dealer 
counterparts, and security services private army for the masons, i know of two lodge’s in Spain 
that Masons run drug gangs from and i want them investigated as part of my case.  
 
This is part of the Ring Fencing done by Masons, and as i am now with the biggest publisher in 
the world, my career would of been the same, had they not stole my business and Ring Fenced 
me to steal my IPR and over £2 Billion pounds in share holder value. This was done by MI5, MI6 
and current or ex members, all of them were Masons. 
 
I have had to turn down an opportunity recently from a famous blues player that wanted to get a 
music project going, and i wish to sue the Spanish and UK security services for millions of pounds 
over this also.  
 
 
------------------------------------------------ 
 
 
Stopped From Earning A Living: 
(as part of Human Rights Breaches) 
 



I have been stopped from earning a living which is a human rights breach. I want to bring Human 
Right charges for denial of work. This also leads directly to conspiracy to pervert the course of 
justice because, if we had money we would have a legal defence, and they are controlling our 
finances to stop us fighting back, therefore perverting the course of justice, as its planed it’s also a 
conspiracy. 
 
This has been done by just giving us enough to live on but no money to fight a case, I’m a top 
Search Engine Optimisation Expert and i can’t even get a job in a market that has a desperate lack 
of people with my skill set. So we intend to sue the security services both on Spain and the UK for 
loss of earnings over 30 years and bring criminal charges against all involved, there is a long list of 
people who have been involved, we want them all investigating and have a huge amount of 
information and evidence in this area. 
 
Please read the sections in the chronology of events for more details:  
 
 
------------------------------------------------ 
 
 
 
Threat To Life: 
(as part of Human Rights Breaches) 
 
A continual threat to life, is a threat to life if the threat is real or implied, the continuance nature 
of the threat make the person perceive the danger and cause stress that over time causes the 
persons health to get worse and their nerves to become raw. So then when they do shock you 
with the device it induces a wreck less endangerment to life situation. 
 
In my case this was done on multiple levels: 
I would be driving along and they would tell me they are going to kill me or say do it now and 
things like that and then somehow cause the car steering wheel to move, a clear threat to life as i 
live in the mountains and the roads are very dangerous. They have been using 
Electroencephalogram (EEG) projections using EEG mapping.  
 
What this does is send an electronic signal to your nervous system and they can make you do 
things like jerk your arm when I’m driving the car. Which they have done to me several times, it’s 
like warning me if i try to get justice they will try and kill me.  
 
They would do the same regarding my heart and say they are going to kill me and discuss it to try 
and demeanour you, and then shock you in the heart, this again, weather meant to kill or not 
could kill a person at any time (as we believe happened in the case of Richard Fordham above) 
and so again is reckless endangerment to life. 
 
Constantly having to watch your car because they tamper with it as per the evidence provided 
below, they got Chris Barrett to tell me they could kill me like that, and then fixed the steering and 
brakes in my car by diluting the fluid and altering the electronics. 
 
The combination of these different events over time is extremely debilitating and clearly a Human 
Rights breach. 
 
 
 
------------------------------------------------ 



 
 
 
Targeted Individuals  Program  
(as part of Human Rights Breaches) 
 
While i was in Fuengirola the electronic covert harassment started, i started to hear voices and 
caused a scene that caused two local police officers to come to my home. What had happened 
was i could hear people out in the street talking about me, but i now know it was the start of the 
V2k. I would like these two Local Police to be interviewed as to how the event took place. 
 
Things that have been used against me just because i want justice and to cover up the crimes 
they committed against me. 
 
Including DEW, MAE, RNM, EEGs, Gang Stalking: 
Orchestrated by MI6, MI5, NCA all corrupt Mason police, helped by DARPA, NSA, JTRIG, GCHQ for 
the technology. As well as the UK, Norwegian and Spanish governments being complicit. 
 
0 - Targeted Individuals Program.pdf 
0 - GCHQ - JTRIG The Art Of Deception Training For New Recruits.pdf 
 
 
 
------------------------------------------------ 
 
 
 
Torture, Sex Crimes and other Symptoms/Effects of DEW and EEG Attacks: 
(as part of Human Rights Breaches) 
 
I want to bring Human Right charges for Torture via the electronic warfare terrorism they are 
using on me. 
 
I am aware that Torture carries a life sentence, and would expect this ruling in the case. 
 
The torture is residual in nature and over time is extremely debilitating, the torture includes 
Sharpe burning sensations, like a needle being stuck in you, and attacks on sex organs.  
 
Imagine trying to make love to your spouse while people are commenting in your mind, this is 
clear Nazism and brakes every Human rights law ever written.  
 
There are hundreds of scenarios that are abhorrent and i would like to bring 26 witnesses as a 
sample to testify as to what has happened to them, and the things they have experienced. All 
Spanish, list provided. 
 
Lista de socios spanish TI.pdf 
 
I have also provided a list of 70,000 Targeted Individuals who have signed petition as a guide to 
how wide spread this Nazism is. 
 
TIA Petitions.pdf 
 
This is Electronic Terrorism is a War Crime against humanity, and is in legal violation of all Human 



Rights, the Nuremburg Treaty, Rome Treaty, EU Charter On Human Rights and the UN Charter On 
Human Rights. We wish to bring war crimes and genocide charges against the security services 
involved and governments. 
 
 
List of TI Symptoms of Electronic Harassment: 
a/ You experience visual distortions and hallucinations. 
b/ You experience manipulation of will, emotions, feelings, and perceptions. 
c/ You experience reading thoughts remotely, retrieving memories, implanting personalities. 
d/ You experience debilitating mental acuity: inability to concentrate, disruption of ability to think 
rationally and independently. 
e/ You experience loss of memory and knowledge. 
f/ You experience Inadequate states, which targeted individuals have never experienced before 
(states of narcotic intoxication, depression, obsessive desires and so on). 
g/ You experience blurred vision. 
h/ You experience burning sensations on your skin or internal organs. – Excruciating, artificial pain 
in any part of the body, including heart attacks and other serious, medical conditions. 
i/ You feel pin pricks on various parts of your body. – Cramps, seizures and spasms 
j/ You feel some type of energy moving inside your body. 
k/ You experience extreme head pains. 
l/ You feel drop-in-your-tracks fatigue on a regular basis. 
m/ You continually have difficulty sleeping. – Control of sleep patterns: sleep deprivation or 
uncontrollable sleep. 
n/ You experience forced speech. – Manipulation of human behaviour: forced speech, involuntary 
body movements, transmission of specific commands into the subconscious, compulsory execution 
of these commands. 
o/ You experience uncontrolled-by-you movements of limbs or other body parts. 
p/ You hear the voices of other people inside your mind with no signs of mental illness. 
q/ You hear intense loud sound or electronic-sounding noise, often mistaken for tinnitus 
(microwave hearing this is from MAE running a Neurophone). 
r/ You hear voices that sounds like chanting while an electrical machine is on (radio, fridge, 
electric fan, air conditioning, air vent). 
s/ You hearing voices that sounds like chanting while water is running in sink, toilet bowl, faucet 
or shower. 
t/ You experience Induced dreams – The induced dreams, incidentally, are also easy to obstruct. 
The activity occurs when you have reached the REM (rapid-eye movement) stage of sleep. Your 
brain, at that stage, is entrained by ELF, which deepens your sleep, thus eliminating the prospect 
of your being cognizant of the quasi subliminal auditory input being pumped into the back of your 
skull by bone-conducted means. The quasi-subliminal auditory input is what influences the course 
of your dreams. In a semi-conscious state, you can physically recognize this attempted input as 
resembling short-burst transmissions which, when impacting upon the back of your skull, create a 
hissing sound, rather like “PF-FFT! …PF-FFT!” at five-second intervals. It also leaves scaring and 
permanent soars caused by the microwave, the same occurs on your feet at the heals. 
 
There are many other effects but i feel the court would be better served to hear direct testimony 
from the Targeted Individuals themselves from the list provided. 
 
They used electronic weapons to make me so ill i nearly crashed my car and got so confused i 
could not find the place i wanted to go to, physical attacks so strong you can’t think or drive on 
the road.  
 
They followed me when i went to the this Kebab place in Torrox ta, they made me stand there and 
were using EEG map projections and auto suggestion via MAE and a Nuerophone to try and get 



me to do things, the man behind the bar told me the police told him not to serve me, this man 
should be made to make a statement about this incident.  
 
The police officer that was there is the same officer that is in the Chronology of events. 
 
 
 

 
 
The Corrupt Police Officer had this vehicle at the time, i went to his home and revved my car 
outside his home with the aim to confronting him, and instead he called others to come to his aid. 
This is a man with a gun representing justice! They came to his home and looked very worried. 
He has since disappeared and his car is no longer there. I want him arrested, i was going to go to 
the chief of police, but my landlord a prominent local figure told me i should not as he was on the 
run for theft of arms from the police and other charges. What a country you have, you should 
hang your heads in shame all of you. 
 

   
 
------------------------------------------------ 



 
 
Crimes Against Animals/Animal Cruelty 
 
They can also make your pets do things with the technology, Wagging Tail continuously and very 
fast, making them run fast and injure themselves, using them for sexual innuendo, and the harm 
the technology causes them. 
 
 
------------------------------------------------ 
 
 
 
 
RFID Implant: 
(as part of Human Rights Breaches) 
 
I want to bring Human Right charges for an RFID implant the dentist in Fuengirola Alex McCubbin 
B.D.S. put in me with his wife, i saw him do it, and asked what it was, i did not understand the 
technology then, later when i found out, i realised right away it was him that did it.  
 
They are using this implant in my head to talk in my head and listen to me and my thoughts, also 
they inflict pain using it and have a continuance high pitched noise to distract the conscious mind 
so they can plant subliminal suggestions in my mind, i understand this technology perfectly and 
have provided documentation to show its function and purpose. 
 
4 - RFID Implant Gangstalking.pdf 
 
24 - Denuncia RFID and Case Info.pdf 
 

                                  
Dental Surgeon B.D.S.     Administrator                 
Alex McCubbin              Blanka McCubbin             
 
 
------------------------------------------------ 
 
 
 
Stopped From Learning: 
(as part of Human Rights Breaches) 
 
The last time people were stopped from reading and learning was in the 2nd World War and it was 
by the Nazis, this new state to me, is no different than the Nazis. 
 
Stopped from learning, as it’s not possible to read complex subjects while you have a high pitched 
noise in your ear, also with the many effects of the overall torture it makes your will to learn ebb. I 
have educated myself all my life, i never left school, i am addicted to knowledge, i consider it a 



human right and a duty to go as far as i can with the knowledge, i have, and i have been stopped 
from doing this both physically and commercially, these are both Human Rights breaches. 
 
 
 
//////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
 

Mason Gang Stalking: 
This should include EU Anti Stalking Laws, Harassment, Persecution, Intimidation, Victimisation 
and & Illegal Surveillance Laws. 
 
For a full description of what Gang Stalking involves, please read these documents: 
 
3 - Gang Stalking FAQ.pdf 
0 - GCHQ - JTRIG The Art Of Deception Training For New Recruits.pdf 
 

Plus all support documents to the technology of Gang Stalking or 
as its now called Targeted Individuals Program. This is again 
another example of change the name the games the same. It 
started as Ring Fencing done by Masons and corrupt Mason 
police. Then it was changed to Gang Stalking when they started 
to farm out the surveillance to the Drug Mafias, ex service people 
and other groups they can infiltrate and lie too. Now it’s called 
Targeted Individuals. 
 
They put misinformation all over the internet about how it’s a big 
government program which it is, but they use local people and 

the system is used by and abused by the Masons who use MI5, MI6 and NCA which are now no 
longer representing the people, and are in fact a Mason private army. They manipulate local 
people into being involved in their crimes and lie to them about it. 
 
The Gang Stalkers are using Voice to Skull (V2K) on me, so they can hear my thoughts and know 
what I’m going to do in advance, like speaking to a lawyer. I have all the technology information 
on this subject and expert witnesses. I have the people who designed the equipment for MI6, NSA 
and the CIA, all will testify it’s the same system. 
 
USA Gang Stalking law precedent says 15 – 18 years in prison, 15 years is for one offence, 18 
years is for more than 2 offences. If two offences are made, then it falls under organised crime, 
and as such, i would like to enact RICO law (and equivalent EU Laws) and have all assets seized 
of the people involved. 
 
RICO Law - Racketeer Influenced and Corrupt Organizations Act.pdf 
 
I have the names of over 1700 cases of people in Spain alone, that are facing this same situation, 
and they all deserve justice too.  
 
Many are in my own organisation Targeted Individuals Association and many are in these other 
two organisations that are in Spain. Many have no representation and are alone. 
 
www.targeted-individuals.co.uk  



 
 
For information in Spanish on Gang Stalking. 
 
http://viactec.es/ 
VIACTEC - Victimas de Ao Electrónico, mind control = control mental, electronic harassment = ao 
electronic, remote neural monitoring = reading thoughts = lectura de pensamientos, voice to skull 
(v2k) = voces en el craneo, Gang Stalking = ao organizado 
 
 
Also Babak Amir Abarhimi 

DENUNCIA CONTRA ARMAS DE AO ELECTRÓ-MAGNÉTICO Y DE MICROONDAS 
http://babak10.blogspot.co.uk/ 
 
Worldwide over 70,000 people have now signed petitions attached with the legal pack, its rising 
quickly every day. 
 
0 - Targeted Individuals Petitions 70000 people.pdf 
 
The Targeted Individuals Association have the names of over 100,000 Targeted Individuals and 
growing at an expediential rate.   
 
I have provided many documents on the subject of Electronic Terrorism of the Civilian population 
also known as Gang Stalking and Targeted Individuals. 
 
 
Search Terms and Documents Provided: 
 
Targeted Individuals Association Documents and Other Support Documents: 
 
0 - Targeted Individuals 
0 - Targeted Individuals Program.pdf 
0 - GCHQ - JTRIG The Art Of Deception Training For New Recruits.pdf 
 
1 - V2k 0.pdf 
1 - V2k 1 report 2 RFID Implant Nano Tech.pdf 
1 - V2k 2 report 2 RFID Implant Nano Tech Medical.pdf 
1 - V2k 3 mae_1_microwave_auditory_effect.pdf 
1 - V2k 4 v2k_1_synthetic_telepathy.pdf 
1 - V2k 5 v2k_2_science_of_hearing.pdf 
1 - V2k 6 v2k_3_remotely_monitoring.pdf 
1 - V2k 7 v2k_4_chou_auditory_perception_rf_em_fields.pdf 
1 - V2k 8 v2k_5_flanagans_neurophone.pdf 
1 - V2k 9 v2k_6_nurophone_background_tech.pdf 
1 - V2k 10 v2k_7_nurophone_background_tech.pdf 
1 - V2k 11 v2k_8_neurophone_flanagan_ebook.pdf 
 
2 - DEW.pdf 
2 - Support Document 1 dew_0_ thesis.pdf 
2 - Support Document 2 dew_1_microwave_ warfare_barrie_ trower.pdf 
2 - Support Document 3 dew_3_naval_strategy.pdf 
2 - Support Document 4 DEW USA Airforce Command.pdf 

http://babak10.blogspot.co.uk/


2 - Support Document 5 dew_2_cdew.pdf 
 
2 - Support Document 6  DEW and MAE rf_1_radiation_damage.pdf 
2 - Support Document 7  DEW and MAE 
rf_2_bioeffects_of_selected_non_lethal_weapons.pdf 
2 - Support Document 8  DEW and MAE rf_3_biological_effects_rf_radiation.pdf 
2 - Support Document 9  DEW and MAE rf_4_human_rf_studies.pdf 
2 - Support Document 10  DEW and MAE rf_5_microwave 
_tetra_report_dr_barrie_rower.pdf 
2 - Support Document 11  DEW and MAE rf_6_emf_protection_report.pdf 
2 - Support Document 12  DEW and MAE rf_7_eu_health_effects_of_emf.pdf 
 
3 - Gang Stalking FAQ.pdf 
 
4 - RFID 1 Implant Gangstalking.pdf 
 
7 - EEG 1 Signals Reading and Wirelessly Sending.pdf 
7 - EEG 2 Signals Reading Using Neurophone.pdf 
 
Search Terms For Google: 
Gang Stalking /Gangstalking, Mason Gangstalking, Mason Gang Stalking, Microwave Audio Effect 
(MAE), V2K (Voice to Skull), VOG Voice of God, DEW, (Directed Energy Weapons), 
Electroencephalogram (EEG), EEG projections using EEG Brain Mapping, RNM (Remote Neural 
Monitoring), Neurophone (Entrainment), Mind Control, MK Ultra, Electronic Harassment, Electronic 
Warfare, Pycho Electronic Weapons, Psychological Warfare, Psyc ops, Satellite Terrorism, Covert 
Harassment, Non-consensual Experimentation, Remote Influencing Technologies, Remote 
Electronic Assault, Hive Minds. 
 
 
 
//////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
 

Technical and Computer Crimes: 
There are several possibilities of what could be going on, but the main thing is, i use an internet 
system that went direct to London via Satellite, Satellite Internet. You can see from the images in 
the folder that this is not the case, the route trace does not go to London, and this is imposable 
unless someone is intercepting the data. 
 
They could be diverting my internet from my home to their screen and then sending it on to the 
ISP via a proxy server, i only use satellite communications, yet when i ran an IP route trace the 
signal went to a place in Spain and also Sweden. 
 
They keep cutting off my internet when i am on Hotmail or my Paypal account to access my 
account, and other accounts, so they can look through the accounts while i think its offline, i have 
many images of this over a long time. 
 
 
------------------------------------------------ 
 
 



Blocked Phone Calls 
(as part of Technical and Computer Crimes) 
 
Blocked phone calls crimes, one night i called the police 20 times and they picked up every time 
and no one responded. Is it possible to check my phone records against the call logs on my 
phone? 
 
When people try and call me they never get through, and when i call out the same happens, this 
happens every time we try and get help from a lawyer or something we need. This is one of the 
ways they are perverting the course of justice and also it’s a telecommunications crime to do this. 
 
I think they are using a phone intercept cell these are readily available on the internet, you place 
it near the persons home and capture their call, and hear everything.  
 
 
------------------------------------------------ 
 
 
Hacked Phone 
(as part of Technical and Computer Crimes) 
 
We think all our phones are twinned and we need this checking.  
 
Hacked phone, look at this image and you can see that its fed back through a different phone, the 
software is being pre viewed. You can see that on the image they sent through, that the 
resolution on the screen they were using, did not match mine and so it overlaps. This proves they 
are intercepting our calls and playing back information both from calls and internet, before we see 
it. This is also a crime. 
 



 
 
 
Telecoms Forensic Analysis: 
(as part of Technical and Computer Crimes) 
 
We want the court to request all telecoms records for the Cortijos, Villas and Fincas within 5km of 
the Cortijo Mirra Sierra, our villa.  
 
I ask the court to open a case and sequestrate all telephone and data movement records within 
sight of my villa in the last 9 years. Court requested acquisition of all call records from our 
surrounding area.  
 
With the records from the year before i got there, you can see the changes clearly, nodes will 
appear where these people have been making mobile calls from, making it simple to check the 
right properties and talk with the right landlords and find out their Identification. Followed by 
questioning from the police of all villa owners and who have been renting their villas to these 
people. 
 
I need Grupo de Delitos Tecnológi to go through my house, check the iptv system apps for 
cameras and microphones along with any software that is running on it, and also my tooway 
satellite system. Check past traffic provided by telecoms companies. Based on the images i have 
provided. By doing this against other local data movements we can find where it was being 
diverted too and by who. Both of which are telecommunications crimes as well as crimes against 
me. 
 
For images i have saved from my PC of the same equipment showing multiple different ip 



addresses over the last few years, yet i have had the same system all the time, please see the 
Folder in the Legal Pack: 
 
Legal Pack/Computer Crimes Images 
 
 
 
//////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
 
Mail Theft: 
I sent 14 letters to Spanish official and British officials, the letters that went to the UK were not 
delivered all were stolen from the secure hanger at Heathrow in London, we spoke to the Chief 
Executive’s Office of the Royal Mail the British postal service and they advised us to file a case in 
Spain about the thefts. This was so that they could give us more information that they could not 
outside of a court. 
 
So we are filing 5 charges of mail theft from the UK, pending an investigating in to the sixth letter 
that we believe was also not delivered.  
 
We don’t know if any of the Spanish letters were delivered we got no replies. We would like to 
check this out, and also file criminal charges for any that were not delivered, they include letters 
to: 
 
Please look at the folder provided in the legal pack: 
 
Legal Pack/FCO Mail Theft Case 
 
 
The letters were all dated 5th November 2015 and were copied to: 
 
Spanish Prime Minister, Mariano Rajoy Brey, Partido Popular  Calle Génova, 13, 28004, Madrid, 
Spain.  
 
Pedro Sánchez Pérez-Castejón, Partido Socialista Obrero Español, Calle de Ferraz, 70, 28008,  
Madrid, Spain.  
 
Rafael Catala, Ministro de Justicia, Ministerio de Justicia, Palacio de la Marquesa de la Senora, 
Madrid, Spain. 
 
Carlos Lesmes, Presidente del Consejo General del Poder Judicial, Calle Marqués de la Ensenada, 
No 8, Madrid, Spain. 
 
Ángel Juanes El Vice Presidente del Consejo General del Poder Judicial, Calle Marqués de la 
Ensenada, No 8, Madrid, Spain. 
 
Lorenzo del Río, el Presidente del Tribunal Superior de Justicia de Andalucía, Plaza Nueva, 10, 
18009, Granada, Spain. 
 
Rafael Fernández Valverde, Tribunal Superior de Justicia de Andalucía, Plaza Nueva, 10, 18009, 
Granada, Spain. 
 



Also Copied to:  
---------------------------------------------------- 
David Cameron, UK Prime Minister, 10, Downing Street, London, SW1A 2AA. 
 
Jeremy Corbin, Opposition leader in the UK, The Labour Party, Labour Central, Kings Manor, 
Newcastle upon Tyne, NE1 6PA. 
 
 
The Foreign and Commonwealth Office King Charles Street London SW1A 2AH 
 
The Rt Hon Philip Hammond MP Secretary of State for Foreign and Commonwealth Affairs  
 
The Rt Hon David Lidington MP Minister of State for Europe  
 
The Rt Hon Hugo Swire MP Minister of State at the Foreign & Commonwealth Office  
 
The Rt Hon Baroness Anelay of St Johns DBE Minister of State at the Foreign & Commonwealth 
Office  
 
James Duddridge MP Parliamentary Under Secretary of State at the Foreign and Commonwealth 
Office  
 
Tobias Ellwood MP Parliamentary Under Secretary of State for the Foreign and Commonwealth 
Office 
 
 
This letter also copied to: 
British Embassy, C/ Fernando el Santo, 16, 28010 Madrid. 
 
British Consulate Malaga, Calle Mauricio Moro Pareto, 2, 29006 Málaga, Spain. 
 
Sky News Desk, Sky News Bskyb, Grant Way Isleworth, Middlesex, TW7 5QD, UK. 
 
News Desk, The Guardian Newspaper, Kings Place, York Way, London, N19GU. 
 
News Desk, Independent Print Ltd, Derry Street, London, w8 5HF. 
 
 
I have provided all the copies of the Registered Mail deliver receipts and also the Correos 
documents when they paid us back the money for the letters being stolen. For each offence of 
mail theft carries a mandatory two year prison sentence. We would like all of them investigated 
and charges brought for theft of mail both in Spain and in the UK. 
 
 
 
//////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
 
EU Microwave Emission Laws and Salud Publica 
They are using equipment that is banned under European Law such as Microwave emissions law, 
and carries a heavy sentence. These weapons also have an extreme effect on a person’s health, 
long term exposure to RF and Microwave radiation has a residual effect and i have provided 



evidence the damage that can be caused to a person in the legal pack. 
 
It can cause cancer and many other problems long term, as well as damage your nervous system i 
have already been hospitalised with the weapons, at the same time as i reported the attacks to 
the British Embassy.  
 
I could not tell the hospital as i did not know how to explain it in Spanish and without all the 
evidence provided in this legal pack they would never understand. So i told them a lie just so i 
could get treatment. This hospitalisation should also be an attempted murder charge or grievous 
bodily harm charge. It is also clearly an abuse of the Spanish law, Salud Publica and could carry 4 
years imprisonment for this offense along with huge fines. This has happened several times and i 
have needed to go to hospital many times but been stopped by the technology. I want everyone 
involved imprisoned for life. 
 
It’s clear that Electronic Harassment is contra to the Spanish law, Salud Publica. 
 
 
 
//////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
 
Criminal Damage To My Car 
There have been several incidents at my home Cortijo Mirasierra involving damage to my car, they 
went to my car and drained liquid from the brakes and other damage that has been going on for 
years now, this image was under my car when i moved it one day, it clearly shows they took a 
washer or something off the car and drained liquid out. This was on my Seat Toledo 19tdi. 



 
 



 
 
This is a different car and again it was tampered with over night. 
 

 
 
On another occasion they have entered the car and pulled fuses out to stop electric windows in 
the middle of summer so i could not use the car. 
 
They deliberately backed into my car and smashed it and then drove off so i could not call the 
police, i have attached a full Denuncia about this issue,  
 
Car Crash in Torrox.pdf 
 
The worst incident was when i was coming up a very steep hill to my home and they used the 
DEW weapon on my car to kill the battery, they then set up a situation where another guy who 
was one of them to come along and offer to help, he tied a rope to my turbo on the car and 



pulled it off my car causing 797.67 Euros worth of damage, Bills for the damages are included in 
the legal pack from Grupo Martin Y Garmilla, Pol Ind. Cortijo Amaya Nave 2, No37, 29793, Torrox  
CIF B-93494821 Tel 952 539 736.  
 
They were using DEW/EEG weapons on me at the time. This same man followed us round for 
days and was where we went before we got there, one example of this was when i went to the 
beach in Nerja and he was already there when we got there, this was the vehicle a Land Rover he 
used to follow us in, registration 8934 HMZ.  
 

 
 
The house where they stopped me outside, the person in the house is also involved, this is his 
house, and he had a Denuncia against him for stalking and has been spoken to by the Guardia 
Civil before for stalking.  



 
 

 Registration 1865 CVP 
 
This is his location: 



 
 
At point “A” is my address, at point “B” is the 2828 villa called Fields, and at “C” is the house that 
made a Denuncia about 2828 Fields owner for stalking and intimidation. 
 
Another man who is involved locally is Chris Barrett (same person as involved in attempted murder 
above). This man has three cars here in Spain that are all false. They have no import documents 
and are on UK plates, i have been here 7 years and the cars have never gone back to England. 
 
This is illegal, also he is somehow applying and getting false MOTs from the UK on the vehicles, 
this means that the he is committing fraud as well as invalidating his insurance. So if he has an 
accident in Spain he will not be covered. 
 
His car is also fitted with a gas powered system that is illegal in Spain, he told me himself that he 
does not convert the car to Spanish because he can’t due to the gas system being illegal and 
dangerous in Spanish heat, it’s a bomb waiting for a hot day. 
 
This man pays into the Padron, local community as a resident, yet his cars are here for years on 
end. 
 
Because he pays the pardon he is tax liable in Spain, he is running a business from his villa and 
not paying tax in the UK or in Spain. This is also illegal, i think he should pay like everyone else, 
it’s why Spain is in such a poor financial state, because these ex pat solder types think they can 
do what they want at the Spanish tax payers’ expense. 
 
As if this were not enough, he has made a large extension to his villa that he has no permission 
for, this is not right, everyone would like to do that, he just built it without local planning 
permission and by law it should be taken down or he pays a fine for the amount due around 
£20,000 in this case. 
 
 



This is where his villa is in the red circle: 

 
 
In Summary 
1/ His 3 cars and insurance are all illegal (two range rovers and one other smaller car). 
2/ He runs a business in Spain and pays no tax. 

3/ His villa has no planning permission. 
4/ His gas powered range rover is illegal in spain. 
 
This is the address he uses as a cover in the UK, it’s not his 
address, it’s the person who is fixing his documents fraudulently 
in the UK, and where he avoids tax from. 
http://www.seebafilms.co.uk/ 
 
Chris Barrett also tried to get me to use a lawyer that was clearly 
corrupt, he wanted me to do the case in a way that was against 
my interests, this same lawyer represented Chris Barrett in a 
recent criminal case that was against him, he was very lucky not 

to go to prison and was fined heavily. You could talk with this lawyer about what Chris told him 
about my case. Along with establishing if this lawyer is in the Judicial Mafia. 
 
Abogado 
Javier Marin Garcia 
C. Compositor Lehmberg Ruiz 3, 13 As 
29007 Malaga 
 
Tel: 952 271 067 
 
 
////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 

Nuthurst 

Nutterswood 

Cleeve Hill 

Glos. GL52 3PZ 

United Kingdom 

Telephone +44(0)1865 522136 

Mobile +34 678249387 

e-mail: chris@seebafilms.co.uk 

mailto:chris@seebafilms.co.uk


 

Chronology Of Events: 
 
In the run up to the extradition EWA being served there was a whole series of events that took 
place in the United Kingdom and we believe that the whole serving and the EAW was fabricated 
from start to finish and we believe we have the proof of this in the UK Extradition lawsuit we are 
filing in the UK within one month of this being served on the Spanish and UK courts.   
 
We were advised by SOCA (Serious Organised Crime Agency) agents to urgently contact a good 
extradition lawyer, which obviously no one would know, and then he said “ look we work in 
London all the time and this firm are good call them they will help you, he kept telling me but I 
asked him to write it down as my head was in a bit of a spin (Evidence Item 6). It has his finger 
prints and DNA on and it’s in his hand writing, we want him arrested and extradited on a EAW for 
conspiracy to pervert the course of justice against the Spanish state and myself. 
 

 
 
Outline of events since extradition from the UK, and the Mason and British Drug Mafia Gang 
Stalking that has been going on. Along with suggested evidence gathering and investigation that 
is my right to put before the court. 



 
I got to Heathrow airport London alone on the day i was to be extradited, it was Friday 13th 
November 2009 (please note the date is the date of the death of the knights Templar, a Mason 
day, and has been done again since by the FCO on the same date, to let me know its Maons 
behind what’s going on). 

 
 
I was met by a SOCA (Serious Organised Crime Agency) Agent at the airport after waiting about 
an hour, he sat and had coffee and was fine, he got a call while I was there from some unknown 
(to me) person who told him that he did not expect me to be there, I was told by the SOCA Agent 
that if I did not go back to Spain they would not look for me and i would be safe.  
 
But I wanted this over so I could sue the government’s organisations and individuals involved who 
have stolen from me and committed numerous illegal acts against my family and i. In our UK case 
we will be asking for the person who rang Pete Murray’s phone at the airport, and we will be filing 
a charge of perverting the course of justice as well as attempted murder for talking with their 
British Drug Mafia partners about my arrival in Spain in a deliberate attempt to have me killed. 
 
A man and woman turned up from the Spanish side, we were talking for a bit over coffee, when 
the Spanish cop asked when I would be arriving as it was getting late, he thought I was a SOCA 



agent too. We boarded the plane, no handcuffs and no problems, got off the plane and went to 
some court in Madrid, again no problems and no handcuffs, that’s where the niceties ended.   
 
I went before a judge who remanded me to prison, and on the Friday the 13th of November 2009 
I was sent to Madrid Soto Del Real, I was put in a module where not one person spoke English. It 
was a hard time as I had no cloths, money and could not speak to anyone. I was under threat all 
the time. Mental torture and cruelty is what it was. 
 
A lawyer came to see me who was involved in my English extradition case, Leanne Balloto had 
spoken with to try and help us, but he was just a con man, he wanted £5,000 upfront and told me 
he would help me in the prison, to get moved to where others who spoke English were, he lied 
and did nothing, good job we did not pay him. 
 
This corruption has always been the case with Spanish lawyers and still is now, in Spain there is 
no justice unless you have money, sadly this is the case throughout the EU. 
 
I then got told I was to be moved to Malaga, I was moved from prison to prison, one day one 
prison, next day a different one, all the way down Spain locked in a steal room travelling for hours 
on end with no food or water and in unbearable cold. It took days, first night i was in a prison 
near Alicante, then moved to others I do not know the names, I arrived at Malaga having spent 
days in transit, not once was I allowed a hot shower, when I arrived at Malaga the water was off 
at the whole prison and I did not get a shower for 10 days, I was taken from Malaga prison after 
one day to the Marbella court in that state, unwashed for a week with no suitable cloths and i 
spoke no Spanish having not uttered a word for 20 years. I want whoever organised that 
imprisoned for mental cruelty and torture as well as deliberately disorientating me for my arrival at 
the crooked number 4 court Marbella. 
 
On arrival at the court I was met by a translator and a lawyer who half spoke English, he told me 
to say that I did not want to change anything from the original court papers, I was in such a state 
I just agreed. I went in to the judge at court four Marbella, Avenida Arias de Velasco, this is not 
the court number four where the case was 25 years ago. This was also done deliberately so there 
was no reference to the corruption at that court building. The fiscal was present, the fiscal said he 
wanted 60,000 Euros bail, my lawyer laughed out loud, but the fiscal stuck to the figure, clearly 
negligent and corrupt and part of the Judicial Mafia, so I was taken back to Malaga prison. 
 
At this point i want to dispel a myth the British Government likes to spin, that in the UK there is no 
Mafia, it’s a total fabrication, the British Drug Mafia was around 30 years ago and it’s the same 
people doing it now, they are a Mafia and as such fall under organised crime laws. 
 
While on module 4 of Malaga prison where I was held, I met guys from the British Drugs Mafia, 
they ran the whole prison, I was told by the head guy called Ted (Edward Thompson) that he was 
the only person keeping me alive in there due to the fact that I was going to testify against others 
in their organisation. How did he know that? I have never spoke to anyone about the case, and 
these facts about the case like the murder weapon and other unreleased information has been 
trickling out, who is doing this? It could only be the people who stole my laptop the British Drug 
Mafia or the police, how could they have a copy of the case? 
 
He was also told by National Crime Agents that I was extradited because I wrote a book called 
Humania on how to take over the UK & World which the Masons were worried about. The book 
can be downloaded from here http://humania.co.uk/about_us.html and its policy pages 
http://humania.co.uk/policy_page.html are also part of the book. So according to the British Drug 
Mafia I was extradited for writing a book on how to make the world a better place, they were told 

http://humania.co.uk/about_us.html
http://humania.co.uk/policy_page.html


this by the National Crime Agency to cover up that they had stole my business and got Masons in 
NCA then SOCA to destroy my life and cover it up. 
 
I was falsely imprisoned again in the UK and Spain, weeks of my life gone, my business and 
private life destroyed. I will be suing the law firms in the UK who represented me in the 
extradition case. I asked them at the beginning if they could just phone Marbella court and 
arrange for me to go and give me bail and i would just go back, they said don’t do that. I will sue 
them for this, 7 weeks in prison and damages to my UK businesses along with the corrupt SOCA 
agent who committed perjury in the extradition hearing and got caught and the magistrate did 
nothing. We want to press criminal charges of conspiracy to pervert the course of justice and 
perjury against NCA. 
 
We also wish to claim damages from the Spanish court for criminal negligence regarding the 
extradition papers and the eventual outcome document provided by the court that clearly proves 
criminal negligence. Just one point out of many, they said they did not know my name was Gary 
Owens and if they did i would not have been brought back to Spain. But this is a fabrication, as its 
all written out in the published extradition papers exactly what my name was and why it was 
changed and that extradition case was run by court number four Marbella according to the 
documents we have from the UK extradition. We would like this and every detail of every 
movement of every piece of paper time lining so we can see who is corrupt and arrest them.  
 
Human rights breaches Art 5, 6, 7. In total 34 out of 36 Human Rights Articles were broken in my 
case against me. Length of time to trial, false imprisonment for two and a half years and the 
extradition time in prison. Two years awaiting extradition, 9 years since extradition and many 
other charges that if we ever got a lawyer who was not corrupt we would file immediately, but 
that’s never likely to happen as we don’t have 20,000 Euros to give to them to prove the Spanish 
justice system is systemic with corruption. 
 
I also have proof now of the guys who stole the billion pound company VIP from me in the UK, 
used MI5 to steal my business and then ring fenced me so I can’t take them to court and that’s 
exactly what this whole case was dragged up for. 
 
This all started with an MI6 agent called Anthony Keaton who was an undercover IRA operative, 
he had a private meeting with his brother who was my partner Ralph Keaton in an internet 
venture I was the CEO and Chairman. At the meeting he illegally disclosed information about my 
situation and security, these two guys are in the masons, same lodge, this is where the masons 
got involved and why they are also a legitimate target. The guys who stole my business that went 
on to be worth over 2 billion (I have the proof) were all masons and knew Ralph Keaton.  
 
While in Malaga Prison After The Extradition 
 
While spending time with Edward Thompson playing chess many times, we spoke at length about 
many subjects; one subject was the Malaga Prison football team. Ted (Edward Thompson) told me 
that he had a member of his organisation on the outside of the prison that sponsors the Malaga 
Prison football team shirts called Norman Hay. 
 
Later while in Fuengirola I was approached by this man via a set up I was doing on the Masons to 
find out about how they were trafficking drugs through their lodges, the British Drug Mafia knew 
through surveillance I was doing, I did this to flush them out and I have a sequence of emails and 
documents related to this meeting, he is called Norman Hay he is one of the heads of the British 
Drug Mafia a major Cocaine player in Spain and is head of the Masons Lodge in Fuengirola. The 
whole lodge is full of traffickers, the guy that owns the Tucan bar on fish ally is a Knight of Malta 
Mason, fish ally is a notorious drug dealing place, another member owns aroma on fish ally this 



guy also runs the biggest night club in Fuengirola and sell drugs organised through his mason 
friends. The same is going on in northern Spain where Kevin Concannon and Chris Fairfax are 
head of another Masons lodge, Kevin was caught with seven tons of marijuana and go 14 years. 
He’s head of another lodge, the story is the same all over Spain. 
 
Ted was protected all the time in prison by a guy called Gary Jacks, who wore a number 1 cap all 
the time signifying he was the enforcer, and he was. I spent many hours talking with him, he is a 
real hit man for the British Drug Mafia.  He was in prison for attempting to kill his wife, whose 
maiden name was Appleton. While he was in prison he hired a guy in prison who was from 
London to Gang Stalk his wife in the UK called Paul Clarke, they smashed her windows and did all 
the things that Gang Stalkers do.  
 
Please see Gang Staking FAQ.pdf attached for details.  
 
He paid him £20,000 to destroy her life. When I was out of prison later and went up to Mark 
Warrington’s (British Drug Mafia 07709088013) house in Coin he insisted on going to watch her 
where she lived now, he was obsessed with trying to kill her something to do with his horses that 
were sold off and his dog. 
 
While I was in prison the person I was in a cell with was on Britain’s Most Wanted top ten list and 
no one knew, I found out when I was out and told Wensley Clarkson the reporter, it was a front 
page story and he never did anything.  
 
Papers in the UK would of paid thousands for the story. 
He told me the Daily Mirror would pay me £3000 pounds for the story. So we need to find out who  
Wensley Clarkson is and why he would not report a top 10 wanted criminal, more than a strange 
thing to do!  
 
He was called Justin (Mother in UK 02392614794) and was handed the Number One cap when 
Gary Jacks got bail clearly showing he was with the British Drug Mafia. He was an ex paratrooper 
in the UK military, i know this because i did the same training in the same place as him. He knew 
things only a solder would know about the training. He teamed up with Josh White and Paul 
Clarke well known London drug traffickers and part of the British Drug Mafia. 
 
Justin was ex 2nd Para a unit I have worked with, he was not lying about being a paratrooper but 
he could of been undercover MI6 and that’s why they would not blow his cover. I can’t think of 
any other reason why they would not expose him. It would be worth looking into his background. 
 
On the last day before I got out Ted offered me a place to stay (he has a lot of places and is 
wealthy, he got caught with 140 kilos of cocaine). I took the offer as I had no money and no 
where to stay, I stayed there for about a month, it ended badly, I guess I should of known but I 
had nowhere else to go. Statements from my wife done at the time are enclosed, are also 
witnesses and a video. 
 
Statement Against Edward Thompson – Gary.pdf 
Statement Against Edward Thompson – Jayne.pdf 
Superintendant of the building.pdf 
Video of Crime.mp4 
 
Regarding getting released from Malaga prison it turned out my supposed lawyer was a personal 
friend of the fiscal. I appealed the decision and they lowered the bail to 6,000 Euros it took my 
family a while to get the money together, so I eventually got out on the 7th of January 2010, with 
no money, no passport, no ID and no address to live at! What a crazy state of affairs. 



 
On my first day out of prison I stayed in a hotel in Fuengirola, I walked out of the hotel and found 
an Indian restaurant totally at random, within 5 minutes a man came into the restaurant and sat 
down and was talking loud about SEO and websites. I spoke to him about it as I was an expert, 
he offered me a job but I was about to live in Selwo near Estapona so I turned him down.  
 
This man was Tony Muldoon (607606273) a well know British Drug Mafia guy and con man and 
was running every scam you could imagine from some office in Fuengirola. Later on when I 
returned to Fuengirola he approached me again, they were clearly trying to get into me.  
 
On the day that I went down to his offices I noticed a man I knew Tony Seville (0034697377333), 
he said he was renting an office there from Tony Muldoon. I had been working in the same office 
as him for ta Property Shop, the whole place was a Europol office. The following day, Tony 
Muldoon was arrested and his whole operation was shut down and he went off to the UK on 
extradition and got 6 years. This clearly shows that the National Crime Agency were watching me.   
 
While in Prison someone I knew from 30 years ago at Ronnie Knights (London Mafia) bar was in 
for Drugs Trafficking, I knew him as head of the Del Sol Moroccan Mafia. I asked him if they were 
still doing it on the port re bringing in Hashish from over the water, he said yes but it’s become so 
expensive that it’s almost not worth doing.  
 
He explained that he moved 400kg of hash down to the coast from Alhaurin where it was stored 
in a villa, the people that were to buy it looked at it and did not like it. He said they had planted a 
tracking device on his car and the next day when he left the property they broke in and took one 
ton of hash from his garage.  
 
He said between this and having to pay the Fuengirola Guardia Civil £50,000 per load and the 
same over in Morocco to his own police, plus the transport and people involved, he said they were 
all thinking about stopping it as it had become too dangerous with the appearance of eastern 
European Mafia all trying to steal their product and the police taking so much money.  
 
He said it’s not like the old days, he paid money into my account in prison and gave me everything 
I needed to get along in jail. I have his details and would provide them only to the judge in the 
case. 

Tony Muldoon with the British Drug Mafia also owned a boat business in Fuengirola harbour where 
they bring in tons of Hashish from Morocco with the help of corrupt Guardia Civil who are paid 
£50,000 for each delivery.  
 
The deal is, for the bung/money, they have to secure the shipment until it is away from the port 
with no one watching. The person who told me this was not Muldoon, I just went to see him as I 
knew they were doing it, i always investigate drug mafia.  



 
The Spanish head of the Moroccan Mafia 
gave me the information; he’s the person 
who actually pays the Guardia and the 
Moroccan Police get a similar deal for it to 
leave there shores.  
 
This has been the method with the British 
Drug Mafia since Ronnie Knight was 
running the drugs trade in Spain from 
Knight Bar in Fuengirola, the same guys 
that are doing it now are the same people 
from then, this is why it’s a Mafia.  
 
Carrying on a criminal enterprise is the 

very definition of a Mafia, there is a mountain of evidence to prove this. And no excuses will be 
acceptable other than an agreement by the Spanish Authorities, it’s going to end right now! Along 
with all their assets being seized under RICO law. 
 
They were fronting the boat business from Tony’s Office on the port in Fuengirola Port Ticket, 
called Marbella Heat SL: 
 
This also included owning charter boats that did the pickups as well as having fishing boats on the 
other side of the sports port. They ran drugs into Fuengirola using this charter company, I spoke 
with Dean (boat captain) myself with Tony Muldoon present. 
 
I asked him straight out, so you’re the guy that brings that great gear in, he said shush, and 
smiled, and sat down with us, Tony suspected me at that point but to me he was only a mark to 
take down. 
 
The charter shut right after Muldoon was arrested, I went and spoke to Dean again and asked him 
what he knew about the Muldoon arrest, he said all he knew is that Tony was in Malaga to be 
extradited to the UK. He told me he had to close his charter because of it, and was very worried, I 
wonder why! 
 
What the British Drug Mafia do, just like all criminals and the NCA in the UK also do this, they 
change the name and carry on just like normal, if you go to the Dean fishing charter twitter 
account you can now see that the name has been redirected to their new game. Change the name 
the game is the same; they will now be bringing in drugs using the new charter system. 
 



 
You can see above that it’s the same people with a different name: 
http://www.fishingholidayinspain.com/ 
 
Back to my release: 
I contacted the lawyer who had represented me in Marbella and he said he could not represent 
me any more without payment, he has since not responded to several emails, his name is, Juan 
Antonio Urbaneja Guerrero, 00 34 952 785 793. I want the relationship between this lawyer and 
the fiscal investigated, for example were they Masons? Are they in the Judicial Mafia? What 
communications went between them at that time? All judges and fiscals involved in this case and 
anyone who had any say in documentation needs investigating re the British Drug Mafia and its 
clear links to the Masons. 
 
As I was leaving Malaga prison the conditions of my release were that I had no passport, but the 
prison gave me the passport in my hand, actually I have two, one with the court that I gave them 
later and they returned but out of date and no good for travel and another even older one, both 
are out of date but they did not know that. I have been told that they wanted me to disappear so 
they did not have to deal with the case. So they gave me the passport so i could leave Spain 
against the orders of the court, who can arrange that? 
 
I had to sign at the court every 1st and 15th of the month which I have from then until the case 
ended, which is a human rights breach and the responsibility of the state appointed lawyer we 
had who would not put in the request, we want her disbarred and arrested for criminal negligence 
and we intend to sue her practice for £100,000 for this alone.  
 
Just before Christmas 2011 a court official asked me not to come and sign anymore, he said I did 
not have to, his name was Luis (Marbella) he’s a guy, his number is 00 34 951 975 328, he said 
the case was over, I pushed him on the point, pointing out that if I did not have to sign and it was 
over I want my 6,000 Euros bail money back. You need to ask yourself was this an attempt to 
make me go away at this point! Or get me not to sign for some strange corrupt reason. Either way 
it needs investigating. 



 
He called the court in Malaga Audencia Provincial, seccion 1, tel 00 34 952 823 964. They said 
they have never heard of the case and have no documents relating to the case. It took over a 
month to find this out.  
 
Luis (off his own back) then made up a separate case pack and sent it to the Audencia Provincial 
and gave me a copy of the Currier form to prove to me that this had happened, I signed the 
papers on the back page before they went, but I have no idea what it was I signed.  
 
Another Spanish court joke system. This all needs investigating, if it was not for me the case 
would never have been dealt with which is exactly what the corrupt Judicial Mafia wanted in the 
first place, as they are liable for the crimes they have committed and want to keep it covered up. 
 
I then had Prisoners Abroad contact them, a well known organisation helping UK prisoners, a lady 
called Elena Gonzalaz from PA Tel: 020 7561 6820, private line 020 7561  6861, she said that they 
are now aware of the case, but I have no information about the case and no lawyer. 
 
The situation at this time was that we had no money (Jayne’s parents got a loan out before 
Christmas that year so we could survive) and we were under constant threat from local British 
Drug Mafia guys.  
 
Our phone was and is bugged and every email we send is intercepted, we have to go to a Cyber 
café just to get one through. It is clear that this is perverting the course of justice, and has been 
all the time, the idea being that if I have no money and no one to back me up they can 
manipulate the court decision and stop the information coming out. 
 
We want charges of perverting the course of justice brought against all justice workers and police 
involved in the case, court functionaries, judges, fiscals and all security services involved, anyone 
who had anything to do with the case. We also wish to sue every person through the courts 
following the investigation. 
 
As far as I am concerned the British authorities/establishment has committed an act of treason 
against me. They have endangered me and my family and put all of us through mental torture, 
victimisation, Gang Stalking, breaking the law over and over against me and no one wants to help. 
All for greed! I will be taking legal action in the UK following this Denuncia submission to the 
court. 
 
Time Line of Events 
Each section below has an email log in chronological order, with evidential information, available 
to access on request from the courts judicial investigators. Plus i have an evidence pack including 
many people’s fingerprints to verify their Identification. 
 
Selwo National Park 
While living at Terraces Del Sol, 45E, Urb, Terrazas Del Sol, 29680 Estapona, Malaga, a British 
Drug Mafia embargoed property belonging to Edward Thompson, who let me use the property, as 
per the Kidnapping & Robbery Statements below. Later we found out it was embargoed, and then 
the British Drug Mafia had my wife and I Kidnapped at gunpoint to steel our son’s computer so 
they could find out what we knew and pervert the course of justice. 
 
There was a knock at the door I open it, two guys burst through one huge guy wearing a 
motorbike helmet and another guy, they had a gun, they made me get all my stuff and leave right 
then with nowhere to go. There whole aim was to get the info on the case. They stole my son’s 
laptop with all the details of the case on, and took all our phones off us, they just wanted to find 



out about the case and who was implicated and who we had been calling. All they really wanted 
was the case files, who were they for? 
 
Jayne was with me at the time, we have written everything down relating to this, at the time it 
occurred, in the attached statements. There are other witnesses to verify this happened, we spoke 
at length to the Terraces Del Sol Administrator who had a video of them arriving and the whole 
thing, and it had many security cameras. This man should also speak with the judge in the case. 
He advised us of where the Estapona police were and told us he knew of many goings on in Ted’s 
British Drug Mafia Penthouse apartment, he could prove very lucrative as a witness. 
 
Statements Below: We expect all the people mentioned in these statements arrested and 
imprisoned and we wish to apply for compensation against their estates which should be 
embargoed under the proceeds of crime laws and RICO relating to organised crime. 
 
 
---------------------------- 
 
 

Kidnapping & Robbery Statement 
This is the Statement By Gary Owens regarding the kidnapping and robbery at 
gunpoint by Edward Thompson, Edward Thompson Junior, Gary Jacks and others, 
Denuncia. 
 
When I first got to Malaga prison and got on to module 4, I could sense that I was in danger, a 
guy called Edward Thompson, nickname Ted, told me that he was the only person keeping me 
alive, and he referred to me being a grass, as did my cell mate, so I knew everyone knew before I 
even got to the prison. 
 
Ted was running module 4, bringing in all the drugs and mobile phones, he is still running drugs 
outside using mobile phones to communicate and he recruits people inside that are getting out  to 
help him. 
 
When I got bail Ted offered me an apartment cheap and as he had protected me in the jail I 
thought it would be OK, I also did not know anyone on the coast and did not have enough money 
to pay for a new rental with the deposit. 
 
Ted told me that it was six hundred per month and that I did not have to pay a deposit, he gave 
me a number to phone of a lady (his wife) called Hakima, to sort out the details of the apartment, 
I called her an arranged to meet her in San Pedro, she turned up with a man who I had seen in 
prison who sat with Ted every day called Gary Jacks, Gary was in the same cell as Ted and acted 
as a body guard, he was in prison for murder and had told several people including me that he 
was a hit man. 
 
Gary and Hakima then took myself and Jayne up to the apartment 45 block E, Terrazas Del Sol, 
Estepona, Malaga, 29680. We said we would take the apartment and agreed to meet with Gary 
the next day and give him the money six hundred pounds, when we moved in we realized that 
there was no water on and it took nearly a week to get it put it on, the apartment was in a mess, 
every socket in the place had been removed, it had been systematically searched by someone, I 
conducted my own search and found 8 ecstasy tablets tied up in a durex down the side of the 
settee and flushed them down the loo, I was already regretting moving in and text Ted to tell him 
of my dismay! 
 



I got no reply, so I contacted Gary who was receiving calls from Ted none stop and doing things 
for him, I met Gary at Puerto Banus and while I was with him Ted called so I ask Ted for a months 
free rent for the state of the apartment and the problems we had had and also that after the 
months rent free I would only be willing to pay four hundred a month due to the state of the 
apartment, I said it was either that or I would have to move out. 
Ted agreed to what I asked and told Gary, Gary confirmed this with me and Jayne later. 
 
I had decided to look for a new place to live away from Teds place, so I could get on the internet, 
and found a place and paid the money in advance, the day before I moved the bell rang on the 
door of the apartment, I looked through the spy hole and it was Hakima, so I opened the door, as 
soon as I did two big guys rushed in from round the corner one wearing a motorbike helmet and 
body armour, they started shouting at us saying that we owed them money, one thousand Euros, 
we had no money and we did not owe them any money, we did not even know who they were, 
Hakima left the apartment, they held us there and made phone calls to someone and received 
phone calls, we were both terrified, they said they wanted the laptop and also took our phones, I 
said to them if they took the laptop I would go to the Police, they were being very intimidating 
and shouting at us, they said they would shoot me if I went to the police, the blond guy with 
shoulder length hair and a London accent said he would put a bullet in my nut if I contacted the 
police. 
 
The blond guy instructed the guy with the helmet on to show me his gun which had a black 
handle, semi automatic type gun. The guy with the helmet on threatened to tie us up if we did not 
cooperate and the blond guy told us that the helmet guy was wanted by the police and that they 
had both been in jail. 
 
After holding us against our will for a while and intimidating us, they told us to pack all our stuff 
and leave the apartment, we did this and they took the keys off us and the laptop and phones. 
When I went out on the balcony I saw Hakima waiting below in an X5 silver BMW estate car, with 
what looked like Teds son, the two men went down and got in a small silver car and followed 
Hakima out of the complex and left us there. 
 
All the time we were in the apartment the men were receiving instructions from someone by 
phone. 
 
I believe that they only came to get the lap top because they were aware that my case files were 
on it and that it implicated members of the British drugs mafia and also named SOCA agents who 
could also be in danger. They never asked us to empty our pockets or look at my wallet or any 
thing else to get money this is why we believe they just wanted the laptop. 
 
Now they have this information its proof that I have given information to the police and they will 
use this to try and have me killed, I am in grave danger and need help. 
 
While the two guys were in the apartment they named Gary Jacks and said we could get the 
laptop back of him if we paid 1000 Euros which they know we don’t have and don’t owe, we 
contacted Gary and he says he knows nothing about it but that can’t be true because they used 
and gave us information that only he could have known. 
 
 
----------------------------- 
 
 
Kidnapping & Robbery Statement 



This is the Statement By Jayne Owens regarding the kidnapping and robbery at 
gunpoint by Edward Thompson, Edward Thompson Junior, Gary Jacks and others, 
Denuncia. 
 
On Sunday the 7th March 2010 I am not sure of the exact time but it was after 12oclock 
(afternoon) probably nearer to 1/130pm. I was upstairs making the beds and cleaning round 
when I heard the doorbell go. I could hear Gary walking to the door to open it. I heard the door 
shut and footsteps walking into the apartment I then heard male voices talking very aggressively 
demanding money from Gary. I stood at the top of the stairs at first to try and catch what was 
going on. I heard this man’s voice saying you owe me a 1000euros and I fucking want it now. 
 
I then slowly came down stairs this is where I saw two men of whom I had never seen before. 
One stood over Gary (Gary was sat on a chair and the man was stood over him very close) 
shouting and swearing at him demanding this money saying that the apartment we were in was 
his and he wanted his money This man was blonde with shoulder length hair which was swept 
back off his face he had a London accent I think he was age mid to late 30’s in not sure on that its 
difficult to say. I would say he was about 5ft 10 approximately of average build. Then there was 
the other man slightly shorter in height and stocky I could not see his face as he had a crash 
helmet on Blue in colour he came across very menacing he didn’t say much really but his body 
language said it all he was stood with his legs astride and swaying from side to side. I found him 
very intimidating and very edge 
 
When they saw me they said sit down I was very scared by this time but said no I won’t the 
blonde guy said if you don’t sit down well tie you up and the guy in the helmet then said sit down 
and stepped towards me. I still didn’t sit down. I looked at the guy in the helmet and said if you’re 
trying to scare me you doing a good job well done.  Why the helmet in the house? The blonde 
replied there are cameras everywhere and he’s wanted. Don’t know if that was true or just for 
effect. 
 
The blonde guy kept going on to Gary about how he had lied to Ted (this is the man we knew 
who owed the apartment but the blonde guy kept saying he owned the apartment he just let Ted 
rent it to Gary. He just kept going on intimidating both of us asking for the money and saying he 
wants us out right now and if we have not got the money to give him right now he will be taking 
our laptop and anything else of worth. We tried to explain that if he took the lap top Gary couldn’t 
earn any money  he works on the Internet but he wasn’t interested he said he would be taking it 
if we didn’t give him the money owed. I said if you take the laptop (which isn’t ours it’s my dad’s) 
I would call the police in which he replied and lent over Gary right up to his face if you call the 
police I’ll put a bullet in your nut. By this time I was in tears. He looked at me and said go up 
stairs and start packing g and told the guy to follow me, which I did. 
 
He followed me up while I was packing he went down again and they just kept going on about 
Gary lying to Ted and they want the laptop etc. I was worried about what they would do so I 
slowly came back down the stairs, as I did I heard Gary say you don’t have to show me that. 
Meaning a gun I know he meant this because I saw the guy with the helmet putting it back in his 
jacket as I came down. They asked if I’d packed I said not yet I’m here  I am worried about what 
you’re going to do. The blonde guy replied it’s lucky for Gary that a girl was here or it would be 
much worse for him. They implied that they  knew I was in the apartment before they came which 
I found quite strange at the time because I had only arrived on Friday the 5th and there was only 
one other person in Spain other than Gary knew I was there and that was a guy called Gary (Tig) 
This guy knew as my Gary had told him because we owed him some money which I had brought 
over for him and we had called him the day before to let him know we had it and to arrange a 
time to meet him. WE had called him on the Friday when I arrived and arranged to meet on the 
Saturday but the weather was so bad we all cancelled and said we would make it another day. 



 
The reason I mention this Gary (Tig) is the Blonde Guy mentioned him when saying about us 
owing money because he stated that we owed this Gary money too and he knew exactly how 
much we owed to the euro. He also told us when we had their 1000euros we where to ring Gary 
and he would arrange for us to get it back. 
 
While all this was going on the blonde guy made and received several phone calls to a woman I 
think they were down stairs waiting because he kept telling then what was going on and how long 
he thought they’d be. I knew it was a woman as I could hear the voice it sounded like Hakima 
(this is the wife of Ted). 
 
They made us pack all our things following us everywhere I was a complete wreck by now my 
whole body was shaking I kept pleading with them not to do this but they would not listen. They 
made Gary pack up the laptop, which he had been working on then made us give them all our 
phones, which there was three one, Spanish and two U.K one. All the time this was happening 
they kept going on about Gary lying and how we would get our things back when we give them 
the money. They also said at some point how the last guy who had done this to then had been 
found and sorted out. 
 
Because of all the things this guy was saying was untrue about us owing money etc I think he had 
not been told the truth because the arrangement Gary had with Ted had left us where we owed 
him nothing the time was ending and we were in process of moving out so no one was owed 
anything. This had all been arranged and agreed with Ted over the phone about the finances etc 
Gary had spoke to Ted at length on a mobile phone in Puerto Banus while Gary (Tig) was sat with 
him. 
 
When we had finished packing they forced us out of the front door taking our things which where 
a blue dell laptop a silver hard drive with music on and our 3 mobile phones. Luckily I was not 
wearing any jewellery at the time or they would have taken that too. It did seem to me the money 
thing was not what they were after but the laptop because they took our word for it that we had 
no money and never once made us empty our pockets they just wanted the laptop it seemed. 
They left us stood in the hall of the apartment block when I looked over the balcony I could see a 
silver bmw 4x4 type car, which I recognised, as belonging to Hakima They left in this car. 
 
 
---------------------------- 
 
 
Edward Thompsons Sons phone (615730439) Edward Thompsons phone in prison (633404955) 
Hakima, Edward Thompson wife and Moroccan Drug Mafia (she’s the daughter of a Moroccan 
mafia drug kingpin), (636806381, 697852857, 600258156) Gary Jacks (Known as Tig, 659149096, 
633353238), Paul Clark British Drug Mafia, (633262061, 678943481, 00447838446175, 
004479405590014, 0044784422874), Josh White (London Mafia), Mark Warrington British Drug 
Mafia and his girlfriend Satu from Finland.    
 
Top 10 wanted UK man Justin British Drug Mafia, 76 Butterfly Drive, Paulsgrove, Portsmouth, P06 
4DL (ID can be checked via Malaga Prison Governor at the same time and in the same cell as me) 
 
As part of the theft and kidnapping they also would not let us go in the apartment again, so we 
had nowhere to live Jayne went back to England. 
 
I had been frequenting a local bar the owner was called Eduardo (Edu, 627188719), since I was 
falsely imprisoned 30 years ago I have smoked Marijuana and I used to get it from this bar from 



Eduardo who would get others he knew to fetch it. They were British Drug Mafia who delivered it, 
Edward Thompson was their boss in the British Drug Mafia, this is the same area Edward was 
arrested in for 140 Kilos of Cocaine. 
 
I met a man called Tim Kemple (he had this Wifi card, wlan_e3 x000138fee6e3 and these phone 
numbers 630313542) with a woman called Annie (622112746) who was Scandinavia in the bar, 
Annie was living in a secure compound so I assume she was Europol. He was sharing an 
apartment with Humberto Sanchez in Terraces Del Sol in a different block. I was suspicious of 
both Tim and Humberto being either in the drugs trade or they were police. It needs looking into. 
 
Tim worked for a company called ta Property Shop he got me my first website job in Spain that 
turned out to pay me over £22,000 for a site that never went live owned by Philip Murphy 
(691661922), this is and has been typical of the Gang Stalking and Ring-fencing done by Masons 
using National Crime Agency agents and the British Drugs Mafia against Targeted Individuals.  
 
The people, who stole my IPR and use the British Drug Mafia to do the Stalking, know they have 
done wrong so they pay me and stop me from telling anyone about what’s gone on in the UK 
regarding the theft of my business and IPR (Intellectual Property Rights) worth billions of pounds. 
Also they don’t want me to talk about my work for MI6 and the National Criminal Intelligence 
Agency where I had access to all top secret information for the Masons, Monarchy and 
Government, including all communications over a 12 year period.  
 
This is one of the reasons why all the extradition hearings were held in top secret courts held in 
CAMERA only reserved for National Security issues. This is the opening line of the description from 
Wikipedia “Entire cases may be heard in-camera when, for example, matters of national security 
are involved.  Generally, in-camera describes court cases, parts of it, or process where the public 
and press are not allowed to observe the procedure or process.“ 
https://en.wikipedia.org/wiki/In_camera#In_camera_hearings_during_trials 
 

This is the bar now, you can see the skull and crossbones outside which is a Mason thing to do 
with a bar to let other Masons know your there. The second picture is of an office at the back of 
Edus bar, it was a web design business.  Here is the bars location. 
 
At this office I met Juliet Hambro (616241614) she messed me about and was spoken to she 
should be questioned to find out who? 
 
 
 

https://en.wikipedia.org/wiki/Court


I was asked by the owner to do some work, he took me to an office in a Marbella 5 star hotel 
Gvadalpin where we met lots of people in an office, clearly all Masons. They were selling 
apartments in Turkey and other places, they basically messed me about as did the guy who took 
me there and was a Mason. While I was at his office Annie walked in, she was pretending to want 
some work done, but she was just trying to see what I was doing, she and Tim need 
investigating. 
 
When I left prison I was asked by one of the inmates Mark Warrington a member of the British 
Drug Mafia to do him a favour, I was to meet his wife and she would provide me with a car a land 
rover in turn for sorting out several issues he had which turned out to be stolen cars.  
 
So I did nothing. His wife started hanging around me she was called Satu (663261475, 
08717710666, 663261475) She kept going and reporting to the London Mafia members son of 
brinks matt robber Josh White (646659504 mother Margaret), caught with 3 tonnes of Marijuana 
out on bail. The man that Gary Jacks paid £20,000 to have his ex wife Gang Stalked is Paul Clark  
British Drug Mafia now living in Amsterdam, he told me Gary had asked him to do despicable 
things to his wife in London and other places in an ongoing campaign. 
 
At this point I managed to get a local man called Umberto Sanchez to put me up who was also 
living at Terraces Del Sol 
 
Humberto Jose Sanchez Cadena 
NIF X4791895Y 
His bank details are as follows: 
Bank: La Caixa, Name: Humberto Jose Sanchez Cadena 
Account Number: 2100 - 2676 - 13 - 0110338360 
Bank Address: La Caixa, Nueva Andalucía, Av. De Los Jazmines, s/n, 29660, Marbella 
Mobile 663 942069, 951318912, 619250148, 952792220, 951278238 
 
I was never sure who Humberto was, he claimed to be an estate agent, but one night drunk he 
told me he once smuggled cocaine across the Mexican USA boarder in a camera, where he used 
his drug money to fund his real estate licence and then come to Spain to do real estate. 
 



Several things did not add up with Humberto, for example, after Teds British Drug Mafia crew 
Kidnapped us at gunpoint, Humberto drove me to San Pedro out of the blue, and parked right in 
front of Ted’s wife’s apartment while he went to fixed his watches in a local shop, so the British 
Drug Mafia had already got to Humberto, or was it the National Crime Agency trying to cover their 
asses re the false extradition and the theft charges and disrepute it was going to bring on the 
Masons when it was uncovered.  
 
We want to know, and have a right to know, we want Humberto Jose Sanchez Cadena, and his 
wife who told me something was going on brought in to face a judge and questioned on 
everything related to our chance meeting and relationship. I also have information that I wish to 
tell the judge directly that will lead to a verification of what I am saying in this matter. 
 
Another thing Humberto did was drive up to the place where Tor was killed that was the man in 
the case i was falsely extradited for and drive over the bridge where he was found, he did this I 
believe to let me know who was behind what was going on re surveillance of me, the British! They 
don’t want suing for 4 billion pounds! 
 
Whilst at this property I spoke to Wensley Clarkson  
(666 950 844 wensleyclarkson@yahoo.com a well known reporter) 
He said, he could get me a lot of money for me from the story of my extradition and he flew out 
to Spain, wined and dined me, then after he had already told us the Sun and Daily Mirror papers 
were going to run the story, he turned around and said they don’t want to run the story. He was 
stopped by someone! I have spoken to Max Clifford’s office (famous PR Guru), they also were 
interested and looked into it and said they could not help, silenced again by someone. A few 
weeks later he was brought up on charges in the UK later dropped. 
 
The apartment we lived in is circled in red on the image below to two floors 4 bed penthouse: 
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This is all British Drug Mafia and Masons related, as I said in the UK court hearings for extradition,  
and before the extradition even was thought up, I wrote to my MP. 
 
20 - Sir Nicholas Winterton MP 1st letter.pdf  
 
This is his reply  
 
20 - Sir Nicholas Winterton MP 1st letter Reply.pdf  
 
Along with police contact letters to prove to the court that the UK police and security services 
knew where I was at all times.  
 
Please see  
 
1 - Sara Info 1a.pdf  
1 - Sara Info 2a.pdf  
1 - Sara Info 2.pdf 
 
They were a brief for our lawyer Luis Tatay and have some very revealing information about how 
Marbella court falsified the extradition, with clear collusion from the UK authorities. 
 
In fact proven in court in National Security Clearance only court hearings called CAMERA and told 
him I was suing the Masons and Drug Mafia for theft and damages, it was only then that the 
extradition was thought up. We want to know by whom?  
 
We want an inquiry into all the information SOCA provided to the Spanish and British courts, we 
believe it to be false, and as SOCA were caught committing perjury at the magistrates hearing, we 



are taking this forward as a case in the UK, charges of perverting the course of justice will be 
brought against SOCA (now National Crime Agency) and the Magistrate (CSR Tubbs District Judge) 
in question, and inquiry in to all information given to the courts by SOCA is essential to get at the 
truth. 
 
I phoned the editor of the SUN and spoke to him direct, he told me he knew Wensley Clarkson, 
but that Wensley Clarkson never spoke to him about the case, Wensley Clarkson told both me and 
Jayne that he had and that they were going to run the story, so who got to him and why? 
 
We want Wensley Clarkson brought before the Spanish court and questioned as to the whole 
episode in order to shed light on who is behind his retraction, we were told now Wensley Clarkson 
is wanted by the British (London) Drug Mafia for revealing information about them, or was it them 
that stopped him revealing information about my case which revealed information about them, 
this is what we want answered. If he can’t be found issue a Busca Captura, EAW. 
 
Humberto sold the apartment we were living in, supposedly, could be worth a check? He had a 
different place for us to live that looked more like a secure safe house to me, provided by who? 
 
Jardines del Albaicin in Belair, Marbella 
I moved to a new flat with Humberto, I had no choice, Jardines del Albaicin in Belair, Marbella, we 
were followed there and we started to get intimidated by the British Drug Mafia. 

 
 

 
 



 
 
Umberto & Caliph Fight, I Gave Evidence in Spanish Court in Estapona using an out of date 
passport as ID they never looked! 
 
The problem between Caliph and Umberto started as soon as Umberto arrived, I think Caliph was 
envious of Umberto as he had been given exclusive permission to sell all the apartments in the 
complex, this meant that Caliph had to hand over the keys to Umberto which he did not want to.  
 
On the day before the alleged altercation between Umberto and the two people I saw (Caliph and 
his blonde male friend), I awoke to the sound of shouting so I got up put on my dressing gown 
and walked out to see what was happening, Caliph the gardener was stood shouting on top of his 
voice at Umberto and kept trying to throw punches at him, this went on for a few minutes with 
Umberto threatening to call the police, then Caliph left. 
 
The next day Umberto left for work, a short while later I was sat on the balcony at the front of the 
apartment overlooking the pool, I heard shouting, from the other side of the building, so I got up 
and walked through the apartment to the back balcony, as I approached I heard Umberto 
shouting my name and asking me to call the police, Umberto was being blocked off from leaving 
down the path by Caliph and his blond friend, they both had what appeared to be garden tools in 
their hands, one had a heavy Hoe the other something else, I took a picture after they left of the 
items that they left behind.  
 
The following two photos show the way the gardener and his blond friend left the items they were 
intimidating Umberto with, they left down the path towards the exit, and intercepted the police 
and told them it was Caliph that had phoned them and he spoke to the police. The blond guy 
disappeared up the steps at the front of our apartment before the police arrived with Umberto 
shouting after him that if he left the scene the police would come after him, he left despite what 
Umberto said. 
 

   



As I walked onto the balcony they stopped waiving the sticks at Umberto and Umberto was able 
to leave and come back to the apartment, he was bleeding a lot from his hand and was limping 
heavily, he called the police right away and there was more shouting back and too from the back 
balcony between Umberto and Caliph. Umberto left the apartment and went to the doctors. It was 
clearly Mafia related, he was Moroccan Mafia and Edward Thompsons wife is also Moroccan Mafia. 
 
Arroyo De La Miel 
Then I moved again to a villa as a live in helper just to survive in Arroy de la Miel a man called 

Robert Solanis (robertsolanis777@msn.com 7896014451, 627603761), 138 Calle Cilantro 
I think this guy was a Mason and i was met there by another Mason when i arrived. 
 

 
While I was at this property I was sat in a bar just up the road from the villa and a man sat next 
to me lent over to me and said be careful there is an MI5 agent in the bar, I said who is it, he said 
it’s me don’t you recognise me? I did not, he said he was the operations director of cable and 
wireless Paul Cullumbine (pcullumbine01@btinternet.com) and was present at a meeting I had 
with David Wickham Managing Director of Cable & Wireless when they gave me £10,000,000 
pounds to help the roll out of my company. Details of this meeting are in the Legal Pack. 

mailto:robertsolanis777@msn.com
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8 - Cable and wireless -1 
8 - Cable and wireless -2 
8 - Cable and wireless -3 
8 - Cable and wireless -4 
 
I think the person is real, but this whole thing looks like an MI5 control so I can’t sue them, or to 
keep a back channel open to find out what is coming up re the legal case for theft of my business 
in the UK who MI5 are clearly involved in, and try and stop it.  
 
I have a signed confidentiality agreement with Paul that gives his address as 4 Lichfield Road, 
Abbots, Bromley Staffs, WS15 3DY. The document could be used to get his fingerprint ID and 
confirm who he is. 
 
He has expressed an interest in working with me at top level but because of the Gang Stalking 
and Government interference trying to stop me from suing them, it is impossible and so I will be 
suing the parties involved for this denial of work and bring criminal charges in the UK against the 
various parties on Human Rights grounds in the Royal courts of justice and the EU and UN courts. 
Along with various select committees on security services oversight. 
 

He is still in touch with me and still an MI5 agent working for 
major corporations like they do. The night we met he had his 
whole family with him and they are witnesses to what was said 
at our private meeting at his villa. We discussed the whole 
situation and he said everyone in the service knows you are 
telling the truth and I know because I was there. Many people in 
the service are not happy about what is going on re factions 
(Masons) in the service and their abuse of the service. He said 
important people are watching what they are up to and they will 
act at the appropriate time (whatever that means). He signed 
the new none disclosure agreement because I gave him National 
Security information involving a project that was recommended 
to the European Space agency by MI6 Agent Truswell which i 
invented. 

 
This is the bar we met at it was called Deks at the time. 

The European Space agency excepted 
my concept and offered me a 
Laboratory and full funding to make it 
happen, it was to make the internet 
faster all over the world, and provide a 
point to point secure communications 
network available to all people in the 
world, making it impossible to have 
communications intercepted worldwide. 
Paul (because of National Security 
clearance) knows of this project and is 
hoping to step in once this surveillance 
is lifted and develop the idea worldwide 

with a global telecoms company. It’s worth over a trillion pound over around 5 years. It has 
clearance to be implemented, he is waiting for me, it’s still better than any project under way. 
The European space agency also want to use the Patent themselves for their satellites and cant 
until I release the information and national security say it’s OK. 



 
Berell. (662686257)Energy Europol Guy 
In exactly the same bar that I met the MI5 agent Paul Cullumbine and the first so called business 
guy to come into me in Arroyo de la Miel was a Scandinavian guy, I called him “B” for  Bernard, he 
was in the bar the night I met Paul first. I later found out his name was Berell. (662686257) 
 
He was pretending to sell energy, I did him a few websites all were not used, as is the case 
normally in ring-fencing. He was not a business man but pretended to me to be a senior figure in 
a company, he could not have been, he had no business acumen at all, and he was Drug Mafia or 
an Agent from Europol. 
 
He kept meeting me in out of the way places like “Baboo, it’s the clubhouse restaurant on the golf 
course next. In one place I took him, once we knew who he was, we were sat outside a bar and a 
black VW car pulled up and the people in the car were looking at me him and Jayne, I pretended I 
did not see it, he turned to me and said, can’t believe you did not see that, I said what.  
 
I stared him out and his mouth went dry and he said audibly I need help, he knew it was up and 
he was asking for help via a microphone, his wife showed up within 30 seconds, but that was the 
relationship over. He was testing me or trying to get me to talk about it to see what I knew. I have 
documents he touched and these can be used for fingerprints and DNA. 
 
One night in the bar and Australian guy called Gordon started getting out of hand, he was being 
very racist and loud, there was only three of us in the bar, Bernard, Gordon and the Owner of the 
bar. He was a big guy and no one would shut him up, so I went right up nose to nose and said if 
you open your mouth again and be racist I will put you on your ass. He apologised and sat down, 
Bernard said to me, you have just gone up in my estimations. I don’t know if they were testing 
me. 
 
Ashley Varley 
At around the same time I started to get work from Ashley Varley who ran a sex website called 
sensationalsextoys.co.uk, my guess is that this guy is a drug dealer working with the others. 
 
There have been many websites that came into us that need investigation, every communication 
since I arrived in Spain needs looking into, some sites are, Energy Site, Yes Women, Complete 
Spain, Bean Freaks, there are many and the date can be taken straight from my computer by the 
investigators. 



Fuengirola 
I eventually ended up in Fuengirola, I tried to get my website business going again that i had in 
the UK, and have just about managed to survive. Jayne and Alex have moved out to be with me, 
Alex has missed his last year of school because of this. Ever since I have been here I have been 
followed and had my phones bugged. In Fuengirola someone from the British Drug Mafia has 
gone round telling everyone not to do business with me because I’m a grass and acted against 
them and that if they do business with me they will be harmed. But the truth is i was investigating 
them for MI6 and has a legal right to do it, i was allowed to investigate my case and find out who 
the drug traffickers were.  
 
 

 
Faisal 
British Drug Mafia member Faisal runs a cover business, a bar called The Old London Pub (now 
closed). It was a front for an operation, most likely for terrorists in his home country, bringing in 
Heroin and Pakistan Black Hashish and buying arms back there.  
 
I know for a fact that they bring in tons of hash and a lot of Heroin through the bar and its staff 
that are all potential threats, having been brought from Pakistan, they mostly, apart from the chef 
sell drugs both through the bar and to other people. They openly sell any drugs Marijuana, 
Cocaine and Heroin; I have seen them do all three with walk in customers. They also allowed the 
Rumanian Mafia sell drugs from the bar, so they were not at risk, the guy that did this was Alex a 
well known local drug dealer and drugs broker. 
 
Alex also introduced me to a Mossad Agent working the ta Del Sol fronting as a diamond dealer 
Andrej Nahar, Puerto Marina, Benalmadena ta, 634124178 Real Brilliance was the name of his 
company www.realbrilliance.eu.  
 
He was able to supply any military grade kit such as wide area frequency jammers like top 
politicians use as well as arms and just about anything the Mossad use. So this guy is selling this 
kit to criminals like Alex who wanted to block out Fuengirola while he robbed a jewellery store, he 
needs raining in. 

http://www.realbrilliance.eu/


Robby (Robert Tester), James, Bobby Sunderland, Fiasal Naseen Janjooa, Background right drug 
dealer but name unknown could be Moy (673679294). 
 

Estate Agent for British 
Drug Mafia properties 
called Robby (Robert 
Tester), when I first arrived 
in Fuengirola and they 
realised how talented I was 
at planning and business in 
Faisal’s bar they were all 
over me trying to invite me 
to join their criminal drug 
gang. They called all the 
members of their crew to 
the bar and gave me 
several great nights out 
showing me they controlled 
Fuengirola, I was taken to 
night clubs the British Drug 
Mafia own. 
 

 
James, the guy with the beard, is a main guy who works for Manchester Morris (AKA Johnny 
Morrissey) drug gang and member of the British Drug Mafia. 
 



Bobby (robert16sunderland@hotmail.com Mobile 633166678) also a member of the British Drug 
Mafia and a long term con man on the coast running scams like Toni Muldoon, with a guy called 
Andrew (Andy) Smith (952922361, 672112398, 633186678) who had a company called Bamboo 
Media which was another British Drug Mafia front for conning people with scams like PPL just the 
same as Tony Muldoon. It’s clearly organised crime on a huge scale and falls under RICO laws, 
they are all one firm running different criminal enterprises from the British Drug Mafia funding it.  
 
Faisal holding the trophy he organises the whole trafficking outfit, he goes out once a year to 
Pakistan and organises the trafficking, and then brings guys from Pakistan to the ta Del Sol to run 
drugs for him. He’s from London.   
 
 
Nicholas (Nick) Griffin & Rodger Griffin 
Nick 620226911 
Paulmoreno222@yahoo.co.uk 
Paulmoreno222@gmail.com 
He was living at this address, Balcones Del Chaparral, Blq 6, Apartment 9, Mijas ta, turn left at 
playa marina. 
 

His Front 
www.lacremedvd.com 
 
This is Nicks crew there are more than this but I dont have the details. 
Chrisgallagher.tdc@googlemail.com 
Jamiegallagher.tdc@googlemail.com 
Sabina.perez-moreno@hotmail.com 
info@sironet.com sami 
 
Nick and his dad Roger runs a porn business as a front in Fuengirola, the front was run from this 
office by a guy called Sammy (616564846, 952592817). 
 
Chris (GRGPrint.com) and Jamie Gallager are Nicks partners in the business, (they had several 
print businesses in the UK) they are all a part of the British Drug Mafia. What they do is go out to 
Ecuador, where Nick has a supposed girlfriend, while they are over there they organise Cocaine 
runs to Spain for the British Drug Mafia, last time Nick came back from Ecuador he brought me a 
box of Cocaine leaves to make tea with, it sort of says it all really! 
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The bar at the bottom of our road was the Old London 
Pub, it was full of UK villains and traffickers, I got in with 
them to start, and SOCA agents were turning up to check 
me out, I pointed them out in the bar openly! They ran a 
system in this bar where a Romanian Mafia guy called 
Alex ran the selling of drugs through the bar and Fiasel 
the owner stayed out of it so if it went wrong they did not 
lose the bar, but they were in it together and the bar had 
a crew, it was a British Drug Mafia den. 

 
I was finding out a lot about what was going on in the drugs trade in Fuengirola, a guy called 
Jordy who was part of the muscle at Faisels bar introduced me to some guys who were selling 
porn online. They wanted a new site, they were trying to build their own and could not get it 
right. Jordy told me they had a lot of money so when they asked me at a meeting in Faisels bar I 
said I could do it for them but it would not be cheap, I quoted them £12,000 UK pounds and stuck 
to it, they paid the full price. They took me out for loads of meals and lent me a Humber car to 
drive round and told me they wanted me to be on their crew. I clearly would not be!  



Nick, Nicholas Griffin AKA Paul Moreno leaving court in the UK after being on trial for porn. 
Me in Nicks Car, he gave me it for a day so I could move in to town.    
 
Nicks farther Rodger introduced me to a bar called Dillons and the Britannia, they are both British 
Drugs Mafia bars and are protected by them. The owner of the bar was his best man at his 
wedding was a guy called Brian Stevenson (679891495), Brian worked for Tony Muldoon and for 
Andy both Mafia scam operations. With the money from this job Jayne and Alex moved out to be 
with me. 
 
Mike Brackenridge 
Econ Pool tables, Phone: (+34) 696 772 063, 609504427, 952667206 
I first met Mike by calling an advert in the paper, he’s British Drugs Mafia and runs all the pool-
tables around the Del Sol in all the Mafia bars. Many years ago I knew the guy before him, John 
Evens, he worked for the British Drug Mafia running drugs around Spain, they used to pack the 
drugs into the legs of the pool tables and move it that way, same old game now. 
 
I found out one day what he was, from a bar owner and confronted him about it, he asked me to 
meet him in a bar/cafe in the square at Fuengirola. He was sat at a specific table pre arranged. 
Nick was in the shop opposite round the back of the street, they were trying to scare me off, so 
they had a guy come to us pretending to have a broken arm, pretending there was a weapon in 
there, it’s an old trick. I don’t scare at all, so I got up to knock him out, but the bar tender who 
was watching the incident stepped in. So I went round the back of the street having seen Nick 
through the window, I walked into where he was and he and Jamie Gallagher nearly fell off their 
seats he thought I was going to attack him, so for me it just confirmed everything I knew already. 
From then on Nick went everywhere with body guards as I put out the rumour he was to be 
kidnapped so he would not try anything stupid. 
 
Stefan Katafai Europol 
President@Agent4Stars.com 
+34 637 97 37 42 
http://www.Agent4stars.com 
 
One of the first people to come into me in Fuengirola was Stefan, he knew I knew he was not 
legitimate, it would be wise at this point to remember I have been a London City CEO of a funded 
company, I can spot a fake businessman as fast as a drug trafficker. He was from Puerto Banus, 
trafficker kingdom, but I think he was Europol; no drug trafficker is that stupid to come out in the 
open like he did, he was sent to give me money. 
 
Diane and Martin Martin Dobson Europol/Mason 
http://www.villa-capetown.com/ 
656561530 and 639676174, 952441374 
 
MDL Group travel & Leisure SL 
CIF/VAT Nº ES-B92883149 
Centro Comercial Nueva Torrequebrada Nº10 
Avda, Estrella del Mar, 
Benalmadena ta 29630, 
Málaga Spain 
 
The next person to come into me was Martin Dobson who spent his time flying back and too from 
South Africa. Because I understand surveillance, when he was at my home we caught him looking 
where we knew they were filming us from, he looked at the spot several signs and made gestures 
like he was signalling to them we videoed him, another man did the same thing a few weeks later 

http://www.agent4stars.com/


called Barton, he also looked at the spot and made gestures, it was because they thought it was 
amusing to be in my home with my family trying to ruin us, that’s how corrupt NCA Masons are. 
 
He was another guy sent to pay me off and keep me ring-fenced, I did two websites for him they 
were never used again. It’s just to keep me ring-fenced doing something that stops me looking 
into them and complaining about the lack of justice in this totally corrupt country. He faded away 
because he knew I was suspicious of him. 
 
 
Philip Murphy – The Property Shop 
 
I was introduced to Philip Murphy (691661922, morrigan@orlanth.org) by Tim Kemple, one of his 
apparently unpaid agents working for his commercial property company. Tim worked for the 
Property Shop he got me my first website job in Spain that turned out to pay me over £25,000 for 
a new Coast Property website, and then he got a backer (IRA/national crime agency/masons?) 
from southern Ireland (the investor was called Jack jack141444@yahoo.com) who put up £50,000 
for a new property company website, it was to be like Kyro, I had to work at the offices they had 
next to the train station in Fuengirola, another site that never went live owned by Philip Murphy. 
 
This is and has been typical of the Gang Stalking and Ring-fencing done by Masons using National 
Crime Agency agents and the British Drugs Mafia against Targeted Individuals like me. The same 
people who stole my IPR and use the British Drug Mafia to do the Stalking. They know they have 
done wrong so they pay me and stop me from telling anyone about what’s gone on in the UK 
regarding the theft of my business and IPR (Intellectual Property Rights) worth billions of pounds. 
 
Also they don’t want me to talk about my work for MI6 and the National Criminal Intelligence 
Agency where I had access to all top secret information for the Masons, Monarchy and 

Government, including all communications over a 12 year period. 
 
Tony Seville NCA (0034697377333) also based in this office. 
Had a company doing private jet re fitting that was a front for National Crime Agency in 
Fuengirola. The whole office was full of Europol. He came into me by wearing the exact same shirt 



I had on so I would comment; this has been done before to me. It is so you instigate the 
conversation, it’s a standard undercover operational procedure to never instigate a conversation 
with a target, they have to get you to instigate so it’s more secure. It is possible that Philip 
Murphy is British Drug Mafia and not undercover police, but there are other mitigating 
circumstances that make this unlikely. 
 
One night at Feisal’s bar a woman came in who also worked at the same building and office as 
Philip and Tony, they were Scandinavian Europol and she brought with her a National Crime 
Agency guy who came straight up to me and leant over to my ear and said, we know all about 
Richard Thompson and we are going to sort it out. I was not sure who he was, so I left the bar, 
he followed me, I have had training in counter surveillance so I led him up a street away from my 
home he was not aware I knew he was tailing me, I circled a block and came up behind him. He 
was stood at the end of my road having lost me. I don’t know who he was but I would recognise 
him anywhere as he had unusually big eyes, Faisal also knew who he was, he said to Faisal, you 
keep it shut or you will be shut out, loud, and Faisal normally vocal and strong in character just 
nodded, so I can only assume that Faisal is under the thumb and an informant for the National 
Crime Agency.   
 
While I was working on the new website for Philip Murphy at the offices next to the train station a 
woman suddenly started work with Tony Seville. She was on a laptop literally right next to me on 
the other side of the wall, I knew she was plugged into my network I could see her, there. So she 
was trying to see what I was doing and not doing any work. I decided to test her and walked in 
she slammed her laptop shut; a normal person would not do that. Tony also started to turn up at 
Feisal’s trying to get into me, and was also there the night the Scandinavian woman came in with 
the NCA agent. I said to him that day are you following me and laughed, I could see by his 
reaction he thought he was blown and I did not see him again either at the office or Faisal’s, when 
I inquired about him they said he had gone bust, but that was a lie, and I found him a few days 
later. 

 
It happened when I was approached by Tony Muldoon again, asking me to work for his British 
Drug Mafia business conning people. I said I could not be around anything illegal (but I needed 
the money) so I thought I would give it a try as he said he just wanted me to handle commercial 
website jobs that they were getting. I insisted to be in total control or I would not do it as I 
needed to know it was straight. He agreed, I started the next day. 



 
(Jochen Navis 01724389065) 
When I arrived there (Calle rodrigo de triana, 2 Bajo 1 – 4 planta) I was shown round and 
introduced to everyone as the new guy in charge, I logged onto my email account in there and 
the network went down instantly, this is a technique to get access to someone’s account, as my 
screen goes off it does not on theirs as its still logged in, that way they can download my mail 
history. So I knew from being there 30 mins they were trying to find out what I was doing re the 
case for someone. 
 
While I was being shown round I saw the National Crime Agency agent sat at one of the desks, I 
went straight over to him and said what are you doing here I’m the new boss here? Tony Saville 
said he was renting an office there from Tony Muldoon. I could see he was very agitated and 
nervous, I later found out why. I only stayed at the office until midday and I made an excuse to 

go out. I walk straight down to Muldoon sat on the port who was clearly very worried at my 
approach to him he thought I was going to hit him. Some heavies appeared from the port and sat 
at our table. I told Tony that I would not work for him. The following day, Tony Muldoon was 
arrested and his whole operation was shut down and he went off to the UK on extradition and got 
6 years. I was not even contacted! This clearly shows that the National Crime Agency were 
watching me and Muldoon. As they knew he had stolen my email account that had some 
important information that could be compromising to certain parties on. I am sure that’s why they 
took him down that day, they clearly knew all about his operation for some time. The take down 
was a necessity for them not to be compromised as I knew their Agent was in the building. 
 

Phil put another man into me with the ruse that he 
could help me; he was called David Mackay 
(davidcm663@aol.com) British Drug Mafia/National 
Crime Agency? He clearly knew nothing of business 
he was just trying to find out what we were doing. I 
blew him out quickly as a time waster. Phil then put 
another guy into me; this guy I knew was in the 
British Drug Mafia and would not be a NCA agent 
Richard Taylor (this is why there is confusion over 
who Phil is. He appears to be working with the NCA 
and the British Drug Mafia). While at Phil’s office one 
day he got a call about the purchase of the London 
Pub and that whole block it was for sale for £5 million 
pounds, it was from the Irish Mafia, they were asking 
all about the “bungs to local police and mafias re 

mailto:davidcm663@aol.com


running the club”. Again this is why there is confusion over Philip, he was either working with the 
National Crime Agency or they were watching him and had something on him (would not have 
been hard). 
 
The next guy was Richard Taylor (656468354) from the British Drug Mafia and an enforcer/fixer 
for the British Drug Mafia, he told me how they had forced some young cocaine traffickers out of 
Fuengirola for trying to muscle in on their territory. It ended violently with one man nearly dead 
and another injured plus the young guys were out and left the country. I met the two lads 
concerned prior to this. It was a turf war over some important bars in Fish Alley home of the 
British Drug Mafia. His son was Kieran and he is Spain’s Ti Chi Champion (699155683) I don’t 
know he was involved in anyway, I mention him solely for the purposes of tracking down the ID of 
his farther. He was supposed to help me get the new business running. 
 
Another guy Philip put into me was David T Mackey (618132839) davidtmackey@gmail.com 
hotsales@hotmail.com He was just messing us about and was British Drug Mafia.  
 

 
I went out with Philip one night and he was entertaining a guy who was supposedly looking into 
buying a business in Fuengirola. I knew he was a drugs trafficker straight off having spent years 
investigating them and providing MI6 with the names of the whole drug Mafia at that time this is 
also in the court papers from the UK and verified by SOCA at the hearing who testified for me not 
the state.  
 
I got him legless and got him smoking some really strong Marajuana he could not stop talking, he 
said he had come down from Javia from Kevin Concannon, the leader at the time of the British 
Drug Mafia. When in England, I spotted Kevin Concannon in Macclesfield, he was in the shop Mail 
Boxes that Jayne my wife worked. He came back to my house with me, and a QSG (Quality Street 
Gang) enforcer. I told them what was going on and they swore blind they had been watching but 
they were not doing it. So you have to ask yourself, would a British Drug Mafia guy expose himself 
in such a way if he was not involved, why? Concannan hired a private eye in Macclesfield to watch 
me. I caught them shooting green lasers at the house trying to listen in to what we were doing. I 
found the detective agencies phone number and I called the number but the last digit I changed 
to one number higher and came in on a second line. I said its Kevin is he about, they said one 
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minute and the Private Eye came on the phone, I said who the fuck are you, tell the truth or I will 
be at your home in 15 min Minutes. He said he was working for Concannon.  So it’s clear that the 
British Drug Mafia are involved but to what extent needs to be determined by the court. 
 
At the completion of the new website for ta Property Shop, Philip said he had run out of money, 
he said that his wife had come over with the kids and he spent all the money wining and dining 
them £25,000? Not likely! 
 
Philip still owed me £3,800, I gave his name to a Rumanian Mafia guy to collect my money for a 
fee, to see who he really was, as I knew if he was a cop he would be gone in a flash as he was 
blown. They went looking for him but he was no longer showing up in the bars that he used to 
use. I never got paid. He has now re surfaced with a new company.   
https://twitter.com/philipthespur 
 
Here is what a quick company search revealed: 
PHILIP MURPHY is a company officer from Los Boliches, Fuengirola Malaga. This company officer 
is, or was, associated with at least 1 company roles. 

 

Their most recent appointment, in our records, was to NEMAIN LIMITED on 2012-05-14. 
Philip Murphy Home Address in Spain. 

Edificio Don Francisco, Apto 2b 

Avenida De Los Boliches 73 

Los Boliches, Fuengirola 

Malaga 

29640 

Spain 
 

PHILIP MURPHY is an Estate Agent from Chelmsford Essex. This person was born in December 

1958. PHILIP MURPHY is British and resident in Spain. This company officer is, or was, associated 

with at least 1 company roles. 

 

Their most recent appointment, in our records, was to NEMAIN LIMITED on 2012-05-14. 
 
3, Fraser Close 

Chelmsford 

Essex 

CM2 0TD 

England 

 

3, Fraser Close, Chelmsford, Essex CM2 0TD 

£235,000 Semi-Detached, Freehold 31 Oct 2008 

£195,000 Semi-Detached, Freehold 28 Jul 2005  

 

Property type: Semi-detached house | Tenure: Freehold | Last sale: £235,000 | Sale date: 31st 

Oct 2008 - Previous sales. This freehold semi-detached house is located at 3 Fraser Close, 

Chelmsford CM2 0TD and has an estimated current value of £368,000. 

 
Philip Murphy on 1 November 2014 
Name & Registered Office: 
NEMAIN LIMITED 

https://twitter.com/philipthespur


18 CHRISTCHURCH HILL 
LONDON 
GREATER LONDON 
NW3 1LG 
Company No. 06135535 
 
Status: Dissolved 22/11/2011 
Date of Incorporation: 02/03/2007 
 
Country of Origin: United Kingdom 
Company Type: Private Limited Company 
Nature of Business (SIC): 
7222 - Other software consultancy and supply 
 
All the people who stole my business worth over 4 billion come from Chelmsford in Essex, the 
court needs to find out what communications went between the people who stole my company 
and Phil. They are all Masons, not sure if Phil is, my guess is he was paid to facilitate helping me 
to keep tabs on what was being said back and to from the court so they did not get discovered. 
 
 

Bruce – Fuengirola Mason, Glyn Merton – Mason, Aroma owner - Mason 
 
Toucan's Pub Fuengirola 

Norman Hay, Bruce, Glyn Merton, Aroma -
 Restaurant drummer who owns the main 
nightclub next to the London underground. 
Calle Moncayo, 23, 29640 Fuengirola, 
Málaga, Spain, +34 952 66 55 02 

restaurantearoma.com 
 
Fuengirola, British Drug Mafia Masons 
In Fuengirola I was approached by 
Norman Hay via a set up I was doing on 
the Masons that the British Drug Mafia 
knew through surveillance I was doing, I 
did this to flush them out. I have a 
sequence of emails and documents related 
to this meeting, he is called Norman Hay 
he is one of the heads of the British Drug 
Mafia a major Cocaine player in Spain and 
is head of the Masons Lodge in Fuengirola. 
 
I knew my phone was being bugged at 
Fuengirola so I decided to play a game, I 
went out to a cyber cafe and set up an 
email account and sent an email to the 
local Masons saying I was interested in 
joining. I used the name Stan Cumons and 
anagram of Mason Cunts! They intercepted 
the emails and when I went to a meeting 

with the local Masons it was the Drug Mafia guy that Edward Thompson Senior had told me about 
Norman Hay. I questioned him at the meeting and confirmed that he was the one that provided 
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the football kits for Malaga prison football team. So I knew who they were but they did not know I 
knew who they were! Please see email communications and other information on the documents  
 
Bruce (Member of Knights of Malta, Mason) at the Toucan's Pub Fuengirola 
 
The secretary of the local Masons Lodge Glyn Emerton arranged the meeting and brought Norman 
Hey, who said he was the head Mason at the lodge (bare in mind this guy is linked to cocaine 
traffickers in Fuengirola) to the meet. Another Mason supposedly bumped into us at the meeting 
in the open air at a coffee shop. This guy Bruce has the Toucan Bar on the Notorious Fish Ally in 
Fuengirola, it’s basically a drug traffickers den of bars and clubs that’s been like that for at least 35 
years. 
 
They said they wanted me to join the Masons, and set up a meeting for me to meet some other 
“Brothers” at Peter Harris s Bar in Fuengirola another Mason, Bar Atlantis, walk up the Street that 
has the London Pub on the Corner, the entrance to the Palmeras Hotel will be on your left and Bar 
Atlantis is a little further up on the right, now changed its name as they do, but still owned by 
them. 
 
I called in to Bruces Bar Toucan and had a long discussion with him before he knew i was out to 
get them. I knew who they were! During the discussion he told me he was in one of the highest 
orders of Masons there are called Order Of Knights Of Malta, you can see the high rank below on 
the right outlined in red 
 

 



 
 
They were intercepting all my communications and they figured out I was playing them, and they 
said another member had pointed out that I had a website www.gary-owens.com and that I was 
suing the Masons. They said I could not join, like I wanted to! I found out what I wanted to find 
out. 
 
Shortly after this I went to the Dentists, and after that I kept hearing voices talking close by, it 
sounded like it was through the walls just outside, this caused a lot of confusion for a while, I 
could not figure out how they were doing it. We decided to move away from the town centre, out 
of Fuengirola all together, the property market had crashed while we were out there and we knew 
we could get a better place. 
 
Please Read: 
24 - Denuncia RFID and Case Info.pdf 
This document is all about how they implanted me with an RFID Implant, so they could ruin my 
life, steal my ideas and find out what i was going to do about them. 



Lesleyann Dorning 
I put an advert in the paper to recruit agents to sell websites for me one of the people that 
applied was called Lesleyann Dorning. 
 
She had clearly been put into me, in her opening conversation this is what she dropped hints on, 
that she liked poker, so do I, Norway re case, Stockport where we apparently both come from, live 
music which I like and play, she worked for Andy Smith British Drug Mafia, She mentioned Javea 
where Kevin Conncanon lived, she said she knew Barry Blood my old song writing partner at 
Chapple Music, and she played darts, I had just got a new dart board from Mike Brackenridge 
Econ Pool tables, Phone: (+34) 696 772 063. She had been briefed to come into me by the 
British Drug Mafia. At the same time as Lesley was trying to come into me, so was a guy called 
Brian Stevenson and they both knew each other. 

 
 
 
 
 
 



Brian Stevenson 
Brian and I met when Rodger Griffin from the British Drug Mafia (Nicholas (Nick) Griffins Farther) 
took me to Dylons Bar in Fish Alley a well known Drug Den. (Brains home, 952199345, 
679891495, 603126282, Brian’s sales number 08451088668). 
 
Brian pretended to be a sales guy and claimed to be organised enough to run a team, but he was 
not, he was trying to stop our company from getting work and passing it to the British Drug Mafia 
businesses like Andy Smith and Tony Muldoon had on the coast. 
 
I have his fingerprints to identify him officially (Evidence Item 15); he was best man at the 
wedding of the Bar Owner who also owns the Britannia Pub (London Mafia Owned) next door. The 
owner of the Britannia Pub took me to one side and said you do realise that I am London mob 
don’t you? Meaning the London Drug Mafia all part of the same people that know each other 
down here in Spain part of the British Drug Mafia made up of crews that have been around and 
know each other for years which is the very definition of a Mafia. 
 
Brian then started to follow me around with others in Fuengirola, they were trying to stop me 
doing business, the others involved frequent the same bar, they start to use heavy surveillance on 
me and everywhere I went they arrived. 
 
It ended up I told Brian nose to nose in Dylons that he was a liar and I was about to have an 
altercation with him when two giant guys arrived to help him. Part of the British Drug Mafia peace 
keeping force, the only time I saw Brian after that was when we caught him following us 
occasionally. 
 
Brian worked with Andy Smith and Tony Muldoon selling false PPI claims or whatever the latest 
scam is. He also went on to work with Bernard/Berrel re Energy Game above. 
 
 
 
Paul O'Mahony and Tom McDermott 
He said he was from a company called Property Point Marbella Calle Padre Francisco Echamendi 2 
Bajo, Marbella Malaga 29601, CIF: B92530716 but I knew he came from a Private Investigators 
from Marbella. I believe this guy was a private detective hired to find out what i was doing, we 
need to know by who?  
 
He had a young technical guy with long blonde hair who lived in Fuengirola called Joe who he 
placed in my house, i want them both charged with theft and perverting the course of justice. 
 
Mobile 689482447   Phone 951254144   Fax 951 968 272     
www.propertypointmarbella.com 
Property point Marbella +34 951 254 144 
Av. Ricardo Soriano 72 
29601 Marbella 
Málaga 
Phone: 123.4567.890 
 
Property Point Spain 
Address: 
Calle Padre Francisco Echamendi 2 Bajo, 
Marbella, 
Malaga 29601 Spain 
Tel: (+34) 951 254 144 

http://www.propertypointmarbella.com/


Fax: (+34) 951 968 272 
Email: info@propertypointspain.com 
 
I have a letter from Paul (Evidence Item 3) that I know he touched, that means we have his 
fingerprints and can run a background check. He gave me the letter after I refused to access the 
Bulgarian Mafias PPC account, he was basically laundering drug money which I don’t do. 
 
He took me to this building and said it was his office, but I knew the place for many years as a 
firm of private investigators. He was clearly trying to infiltrate my family and get some sort of 
compromising information on me like for example laundering his Bulgarian drug money! They tried 
to link me to drug traffickers in an attempt to pervert the course of justice. 

 
 
He claimed that he wanted to offer me Estate Agent work on the Internet, website work. His first 
and last move was trying to get me to Launder Bulgarian Mafia money through Pay per click on 
Google adverts, which I refused to do. They stole information from my computers so I kicked him 
and his fake web worker called Joe (Tel 922734156, Mob 663576550) out of our lives, they were 
clearly up to something and I am still waiting to see the Sumario from the case to see who has 
been perverting the course of justice. 
 
Please see related communication on document Paul O'Mahony Private Eye.pdf 
 
The address he gave on his stationary was also false, he eventually took me to the real place after 
meeting me in a different place to try and confuse the fact that the whole building was a private 
investigators, the actual address is 4 Edificio Rural y Mediterraneo Calle Enrique Del Castillo. 
 
 

 
 
Controlling my work and human rights breaches: 
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The people behind what has been going on have been spoon feeding me just enough jobs to stay 
alive so i don’t become a problem, trying to manage the situation their corruption and theft have 
created. These are some of the websites they have been letting me do, which is a human rights 
breach, every site i do for them never goes live, it’s a clear pattern over time that is easily 
demonstrated, this is a form of enslavement and denial of work by stopping me getting any real 
work when in normal circumstances i would make £10,000 a week doing what i do, not including 
other business concerns or music. I want the people involved charged under the Human Rights 
act and for perverting the course of justice. 
 
When you look at the website list below objectively its clear its either MI6 or NCA, who else has 
agents all over the world, and train MI6 Agents in China on the North Korean boarder?  The court 
can find out easily by questioning everyone and collating the information. 
 
 
 
Australia MI6, NCA, Drug Traffickers Game? 
 
Deborah Jeffreys Australia MI6, NCA, Drug Traffickers Game? 
 
0423 336 324 
deb@bbim.com.au 
www.bbim.com.au 
 
The first person to come into me in the Australian Gang Stalking game was Deborah Jeffreys, she 
contacted me online through a job portal, she wanted a yacht auction doing. Something that not 
many people could deliver, I made the site for £4650, and just like all the other sites done by the 
Gang Stalkers it never went live and it was a great site. 
 
These are her bank details which were strangely in the UK, these needs to be checked out 
through our UK case investigators. 
 
Santander UK PLC 
Business Banking 
301 St Vincent Street 
Glasgow 
G2 5NT 
 
Account Name: EYE-T     
Account Number: 42160063 
Sort Code: 09 01 27 
BIC: ABBYGB2LXXX     
IBN: GB14 ABBY 0901 2742 1600 63 
 
Others from Australia have been: 
 
 
Mike Bloomfield  
I have done many sites with Mike and he’s clearly involved and a Gang Stalker, I have many 
strange communications from him and he tried to ruin us by retracting payments for thousands. 
It’s a management job for him to try and keep me busy and away from getting any justice. 
I have a full list of communications and information for the court judicial police to go through. 
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Kopi  
http://www.healthcarelink.com.au/ 
 
 
Prince Shiva 
This is clearly a fake name and he’s a criminal, I did a site for him, 
 
 
 
USA MI6, NCA, Drug Traffickers Game? 
Natalie Novoa  
310-773-1866 
http://www.thelittleroomstudio.com 
 
Naomi Swisa Gararge site 
www.local-garage-door-repairs.com 
 
Vino Meta 
http://www.vinomehtaassociates.com/ 
 
 
 
 
China MI6, NCA, Drug Traffickers Game? 
Andreea Petcu MI6 or NCA Agent cover north Korea 
http://kungfuchina.users60.webfusion-preview.co.uk 
www.kungfushaolins.com 
 
There is no doubt in my mind about this one, she worked for MI6, the place where she trained for 
Kung Fu was the national training centre for the Chinese police so it would not be drugs related, 
also MI6 agents go to train there and NCA people also train there in hand to hand combat. 
Her husband advised Charlie Chan on Hollywood movies so again unlikely to be Drugs related. 
As soon as I had finished her website, she said she had to leave and start a new site, so the site 
again did not stay. I adapted it for her to a new place most likely away from the police training 
centre so I would not find out, but I knew before she even found me where it was. 
 
She worked next to the North Korean border and was clearly an agent, most likely a handler 
rather than operations. 
 
 
 
Thailand MI6, NCA, Drug Traffickers Game? 
Grant Flynn  
Future health, front business for cover? Or trafficker base? 
www.futurehealthtoday.com 
www.eden-health-products.com 
www.mineral-solutions.net 
 
There are many more to go through and the court investigators can have full access to my 
accounts and backups for all the data. 
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Sweden, Europol, MI6, NCA, Drug Traffickers Game? 
Rodger 
Games Site, roger cam into me as another fake web job which was all made up , never traded and 
once I questioned it the work dried up, it was a control operation from Europol in my opinion like 
the Energy game done by Bernard. 
 
 
 
Dave Edwards QSG (Quality Street Gang) 
Stockport Mafia Quality Street Gang, Malcolm Edwards, Ian Flood, Paul Gorton, Brian Dignan, Jack 
Tricket, Dougie Flood. 
 
Top Furniture Ltd 
Tel: 07946 386159 
Email: dave@topfurniture.co.uk 

 
I am almost certain this is Malcolm Edwards brother as I have visited the QSG furniture business 
in Gorton Manchester with a QSG member called Danny who worked for Ian Flood, it’s clear they 
were importing drugs in the furniture. Danny was a dealer in Stockport fronting as a shop called 
Unique that sold unusual furniture. When Bredbury Hall was sold by the QSG (change the name 
the games the same) all the furniture from there went to Danny’s shop, it was all in the foyer of 
the Hotel, I recognised it as soon as I walked in. There is a whole other story here all revolving 
around Brian Dignan and the QSG that needs to be investigated. Dave came into me and gave me 
some website work, once I had completed all the work and it was brilliant, they took it all down, 
exactly the same thing that has been going on all the time, I do a site and it does not go live. 
 
This is Malcolm Edwards Brother the guy who holds the purse strings for the Quality Street Gang, 
Stockport Mafia, all through my case they have been involved and before I came to Spain.  
 
When I was first imprisoned I only had one visitor, and it was from a representative of the QSG, 
they sent me a message personally delivered to me in Malaga prison. They said it was not them 
that set me up. But if it was a set up, I have doubts of it being QSG, my question would be why 
would they send someone to the prison exposing themselves to the case? These guys run drug 
and arms for the IRA, so there is a connection that needs investigating for several reasons. 
 
First was when a girlfriend I had called Wendy Brown asked me to go to boxing at Oldham 
promoted by Jack Tricket, with Jack Tricket and her (Honey Trap). I was a prolific fighter at an 
early age in martial arts and sword fencing of all types, they had a boxing club called Stockport 
Lads club. I joined and fought the biggest guy there first and floored him. They threw me out of 
the club. Jack heard about my skill and wanted to get me to train as a boxer, my farther fought in 
the golden gloves and taught me to box from birth. I had heard of Jack Tricket from my farther he 
called him Tricky Tricket, so I refused to go. They asked me over and over they were trying to get 
into me as at that time I was famous and they wanted me to go to their Bredbury Hall night club 
run by Dougie Flood QSG. They also wanted me to go to Acton Court Hotel QSG Hotel Night 
club/pub. I always refused to go. Apparently Jack Tricket was very angry about this. He was used 
to getting his way in the town and had corrupted the whole place with the Mafia stink. 
 
Years later when I was in Puerto Banus living on a 90 foot yacht in the harbour, I used to go out 
every night to the clubs, it was all mafia run then and clearly now. I used to drink every night in a 
bar called Jukes a famous place back then. One night Duke a great character from the London 
Mafia came out of the back stopped all proceedings in the bar and said I have an announcement, 
I have just sold the bar for £500,000 pounds to Jack Tricket, everyone cheered for him as he was 
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liked and as I turned round Jack Tricket was stood there and he said to me, I knew we would 
meet one day, I said nothing to him and walked out and never went there again. 
 
I was told by my Auntie Florence that Dougie flood jumped over her wall and stabbed her dog to 
death over Brian Dignan another QSG figure, Brian was engaged to my mother and after my 
Farther got leave from guarding Rudolf Hess at the Nuremberg Trials he went to my mother and 
told her Brian said it was OK to take her out. They had a life long feud on and off about it. 
Sometimes friend and sometimes enemies. 
 
When I was living in the UK I was attacked in my own home by a man called Joseph Zammit who 
was recruited to the QSG by Carl Jones both from Bramhall, Stockport. He was drunk and 
shouting he was from the QSG and that he wanted a cheque writing out for thousands of pounds. 
He cut my throat and I was bleeding, so I called the police, it went all the way to court and he 
was convicted and sentenced. 
 
After he did that, I was caught off guard at the time as I was knocked up out of bed and 
overpowered. So I went to the QSG pub the Jolly Sailor where he drank and went in and stood 
next to him, he was physically shaking and everyone in the pub stopped talking as they had heard 
I was well know in the town as a musician. He did nothing. Then we stayed there looking at him 
all night until he left. Some told us they heard him calling someone to try and get us attacked as 
he could do nothing as he was on bail. 
 
We went to the QSG nightclub in Stockport to show I was not afraid of them. When we came out, 
4 guys attacked us from the QSG, they fought with everyone except me, I just stood there, they 
had been told not to touch me. 
 
When I was in Fuengirola I asked a member of the Rumanian Mafia to see what he could find out 
through back channels about my situation, he came back to me with someone who he thought 
could help.  
 
It was the main guy from the QSGs (part of the British Drug Mafia) called James. He works with 
the Manchester Morris Crew (Johnny Morrissey). He said that he could get it sorted out regarding 
money i was owed. So I shot one across his bough that I knew they could sort out quick. Some 
Stockport lawyers I had were lent on by the QSG to stop trading with me or they would pull their 
business from them.  
 
The guy who did this was Paul Gorton QSG. At the time I had won an industrial tribunal and was 
awarded £80,000 back salary in compensation and given leave by the court to sue for £1 million 
pounds, it was impossible to lose. The lawyers just stopped calling me and said they could not 
help, I never even got the £80,000, so I said to James get me the £80,000 first, he said “we can 
do that and go on to get the rest”.  
 
I waited a couple of days for him to make phone calls, then Alex the Rumanian Mafia guy set up 
another meet. I met with James and asked has he managed to sort anything he said he had and it 
was in the pipeline, I asked him “so the lawyers agree then” he said they would pay it out of 
indemnity policies they had to cover things like this. I knew he was Lying as I had asked them the 
same day. So I told him he was lying and left the bar and have not seen him since, but the Gang 
Stalking got much worse, taking on a whole new dimension covered later. 
 
When I was living in Poynton just before I was extradited, there were workers at my house and 
one of them had a quite word with me and said you should speak to Ian Flood he’s not as bad as 
his farther. Ian Flood, the New QSG main guy sold his father’s places and bought a £5m farm 
where I lived in Potts Shrigley.  



 
When the worker told me to contact Ian Flood, 30 seconds later there was a knock at the garage 
door where I was working at home, it was a police officer undercover, and all he said was I OK, I 
said yes, it was so strange as I never opened the garage door, and then he left. There was also a 
guy who ran the builders called Johnny and he had had run ins with my family over building work, 
so it’s clear that the QSG had a grievance against our family. 
 
While I was in Stockport after I came back from Spain, an investor came to the company that I 
had and offered to put up £50,000 this was Paul Gorton QSG. I asked him how he got the money 
to invest as any Director would under Due Diligence, he said you don’t want to know, his partner 
called Jayne was a mobster’s wife and married to a top guy in the QSG and while at her house in 
Oldham she told us that the money came from drugs. 
 
I left the company the next day, I said I had other business to do which was true, I then tried to 
set up a company with a guy called Francis (Fran) Donahue who was from Wilmslow. He was 
threatened by the QSG not to work with me, he told me this himself, he said they played him tape 
recordings of our calls to show they were listening and if he tried again he would be in trouble, he 
left Manchester and went to Puerto Banus! 
 
Paul Gorton also tried the same thing with me he called me up and asked to meet, I went with my 
wife Jayne, he was with a huge guy he said was his brother, he played me tapes of my calls to  
Donahue. I just said so what, he said, I had made to much money out of the deal, but I did the 
deal through my lawyer and it was all correct. That’s why he went and threatened the Law firm 
and they dropped my work, I had paid them over £70,000 in legal fees, but the QSG carried a lot 
more weight than me, so I got dropped in it. Paul Gorton also went to my accountants and 
threatened them too, they told me that they could not go against them in the town and I got 
dropped from them too, leaving me exposed and helpless which was the intention. I have been 
Gang stalked ever since. 
 
It’s not yet clear what involvement they had in later business issues or that they are the Gang 
Stalkers. The reason for this is that there is another two candidates.   
 
However, I started a web design company in Stockport called IT Panache, I was going round 
looking for work, and a man on Underbank in Stockport who sold DVDs said he would have a site. 
Once I started the site he came to me and said would I be interested in investment, I said sure I 
would listen and I had a business plan to roll out.  
 
I was taken to an Italian restaurant where I met with a man called Malcolm Edwards, he is the 
banker for the QSG, and they use Laidlaw bank, at the time I did not know him. He offered to put 
up £100,000 and I would get £600 a week to cover my expenses. I agreed and started and he 
spent about £80,000 and we came in under budget, we started recruiting sellers and it was going 
perfect, please see exhibit UK1 for an outline of the company.  (Evidence Item 16 Technology 
Partner - BUSINESS PLAN) 
 
The business was flying, I took £14,000 in the first week of trading with very little outgoings, we 
were making money from day one. 
 
One day out of the blue, Malcolm decided to show me who he really was, I said where are we off, 
he said to look at a business I want to invest in, he wanted my view on it. We went to a Gym in 
Stockport under the train arches. The guy who owned it was called Pat he had run out of money 
about half way through the project. The work they had done looked good, and the venture looked 
good, until! After we finished the money discussion on the investment out of nowhere, Pat said to 
Malcolm, I have to apologise about the Irish situation, guys were waiting outside for us with 



machetes from the IRA, and I knew I could not take them on that’s why I called you. Malcolm said 
no need to thank us (meaning the QSG that provide explosives, arms and drugs to the IRA). 
 
The QSG worked with the IRA then, so he called Malcolm into stop the situation. In my view it 
was the QSG that put the lean on the Gym using the IRA as they owned a piece of everything in 
Stockport but I don’t know that for sure. Thin Lizzy did a song about the QSG called the boys are 
back in town, this was from Doblin in Ireland where they were seen as helping Ireland get 
independence from the UK, i have had this confirmed from Phil Lynot, singer in the band. 
 
Pat went straight into another conversation about the killing of the guy in the boot of the car in 
Stockport found in Buxton by another QSG guy who was the brother of my song writing partner 
Alan Blood. He said, they put a hit on us for £17,000, as we were encroaching on their territory 
which was Heaton Norris, Stockport. I knew all about the case they were openly talking about, 
two guys were kidnapped in the boot of a car and one made a call to the police on his way to his 
death. They beat him to death and set him on fire in the boot of the car, it was a famous case 
back then.  
 
When we came out of the Gym Malcolm said he’s got a big mouth that Pat, and said nothing 
about the fact that he was laundering drug money through my company, all very odd, and I did 
not believe it at first, so after Malcolm Edwards suddenly disappeared with my £20,000 and 
stopped the money. I discretely phoned Stockport police away from my house they came to 
Birchencliffe Farm where I was living and confirmed I was right but could not act and they could 
not find Malcolm Edwards to question him. 
 
My sisters brother told me that he had met Malcolm Edwards at the Gym on a trip out here to 
Spain so someone is lying as he was right there! Maybe it was fake cops or they were paid by 
QSG. 
 
After hearing the conversation I was already trying to pull out of the deal, I stopped going to 
work, made excuses I wanted more money, then the communications stopped with Malcolm. 
 
At this point there was a strange occurrence, Malcolm and his partner Adrian Roscow came to see 
me. Malcolm said had I burnt a car from his garage? I did not even know he had a garage. He 
also asked if I had busted his windows and set off his alarms, I said no why ask me? He never 
asked again but the next day he picked me up to go round with him for a day. He asked me about 
what happened in Spain so I told him what I knew, he said that he had spoken to everyone I 
knew, I said as if, he said name one, I said Paul Young from Sad Cafe, he got out his phone and 
called him and he had. 
 
He told me that he knew Rory McCarthy and was a long time personal friend of his, he said years 
ago they used to fly cargo planes from Spain to the UK inferring that they were moving drugs. 
This brings into play a different scenario, McCarthy are the company that owns one third of Virgin, 
they are a public listed company out of the Canadian stock exchange. They could also be 
responsible for the theft of my company and IPR and could of hired QSG through his contact with 
Malcolm, assuming it was true Malcolm Knew him. 
 
He told me that he had spoken to Mark Dennis my business partner from DAPPA a web publishing 
company and that Mark sent his regards and told Malcolm that I was a business genius.  
 
Then after we spoke he said that he had been called into his Masons Lodge over me, and that I 
was not to repeat it as he would be in trouble, he asked if I knew what it was about? I only knew 
one set of Masons Anthony Keaton from MI6, Brother Ralph Keaton and Martin Burr all from the 
same Masons lodge, I knew masons from London also and they were linked to the others in that 



they came to our Scunthorpe offices and these were the people that stole my business and IPR 
that started this whole charade of the false case in Spain. I never saw Malcolm again. I did report 
him to the Stockport Murder squad and had meetings with the murder squad over the Pat 
incident. Stockport police said they knew I was telling the truth but they had no evidence. 
 
Calling In The National Criminal Intelligence Service Armed Response Unit: 
I had figured out what was going on by this time and was trying to get help from the Police that 
were mostly Masons, so no help there. I called the number I had for NCIS (National Criminal 
Intelligence Service) that I had been given if I had any trouble. I got a call back from an agent 
saying that we were to meet at the Valley Lodge Hotel in Style Wilmslow, when I got there I was 
met by a guy called Dave Whiting who said he was with NCIS, I had seen this guy years earlier 
and he was a Wilmslow CID guy, I was dubious about him. There were several other officers all 
with bulletproof vests on, watching the car park outside. 
 
This is the phone number 013991133 and gave my code to call an Emergency armed response 
team my clearance Agent code was 783057, my NCIS Contact was Chief Keith Crawly who I was 
introduced to by John Appleby NCIS. This has already been confirm in the Royal Courts of Justice 
UK High Court in London under National Security protocol CAMARA case number CO/5173/2009 
held in CAMARA (I have all the document should the court wish to read them, as you would not 
qualify for security clearance through normal channels). I was briefed on how to do this on my 
return to the UK by two NCIS agents it would call an armed team to my location. They said go to 
the Valley lodge Hotel in Handforth. 
 

I was met by a guy I knew from Wilmslow David 
Whiting, the friendly face, they were all in bullet 
proof underclothes with big jumpers over them to 
cover who they were, as I entered the car park I 
could see they had the place locked down outside. 
 
Dave took me inside and we sat having a drink he 
was with a Liverpool guy who he said was also 
NCIS, I started explaining about what was going 
on, starting with Malcolm Edwards putting up 
£100,000 for a business and then he just walked 

away after, someone burnt some cars on his car lot and broke into his house. At this point Dave 
jumped in and said there was only one car burnt, I agreed, but wondered how he could know 
that! I am not convinced that Dave Whiting was with NCIS, he could have been local police 
Masons, who were involved in the harassment. 
 
Valley Lodge NCIS Meeting Same place now I asked NCIS to get me a change of ID so we could 
move and carry on our business as we could not make any money with all the Ring-fencing and 
Gang stalking going on. They said they would look into it, I heard nothing from them. 
 
I was taken inside and met what initially appeared to be two NCIS officers. They said what’s the 
issue, I said we have been getting followed everywhere and threatened even on the farm where I 
lived that was stopped by locals. It was no longer safe there. I explained what had happened with 
Malcolm Edwards, and I said to them that they drove cars off his garage forecourt and burned 
them, the NCIS guys corrected me straight away and said it was one car. They knew all about it, I 
am sure these guys were not NCIS and I wish to get this confirmed in the UK part of the court 
case coming up on Gang Stalking to be filed in 2018. 
 
I want an investigation into did David Whiting and Wilmslow police. Did they intercept the call to 
NCIS (either as paid cops by the QSG, or as Masons), as they were involved in the Ring Fencing 



by the Masons, Is David Whiting a Mason? Did he try and stop the truth getting out and perverted 
the course of justice? If so he did it with the Masons as the police had no authority to act. If this 
is true it is conspiracy to pervert the course of justice and reckless endangerment to life, I demand 
this is investigated and charges brought plus a civil lawsuit. 
 
There was a third man sat away from us, and I have unusual good peripheral vision I was 
watching him listening to our National Security chat, and I pointed out that this man was looking, 
in fact I stared right at him for the first time and pointed him out he nearly fell of his chair. David 
Whiting said don’t worry about him he’s with us. I recognise this man as being involved in the 
stalking that has gone on in Spain, he contacted Philip Murphy and I saw him have a meeting with 
him about me at the end after they had paid me around £27,000 pounds for work that was never 
live on the internet.  
 
Philip Murphy needs to be brought before a Spanish court and questioned about it as does David 
Whiting in the UK. We already have a strong case of Perjury and perverting the course of justice 
about to be filed in the UK against the same agency now called NCA National Crime Agency 
(previously Regional Crime Squads formed up to due to the fact it was so corrupt it could no 
longer operate and was facing huge lawsuits. NCIS started and the same happened again and 
then SOCA Serious Organised Crime Agency and the same happened again, now we are filing a £4 
billion pound lawsuit against them along with others that will again end them. Ever wondered why 
they keep changing the name?. 
 
Knowing what I know about Malcolm it’s hard to believe that someone could lean on him, other 
than the Masons, that is the only place he would not have the say. 
 
So as you can see overall when you read carefully between the lines there is a clear case that its 
the Stockport QSG, however, there are things that don’t add up. 
 
In the murder case that I was arrested for but never charged, one of the British Drug Mafia 
members called Barry Unwin took me out from Calahonda to Fuengirola one day. We went to see 
Manchester Morris at the Old Vic pub where he played high stakes poker with Jonny Stokes 
(London Mafia) and other well know British Drug Mafia guys. I was not aware of any of this at the 
time but I was a keen poker player and so spoke to all there and asked about the game etc. Jonny 
Stokes was not there, Barry was looking for him, so we went to the snooker centre where they 
had their own place roped off, I was not allowed to go in beyond the ropes so I have no idea what 
was said, all I know is that a few days later Tor was dead and everyone had disappeared, me 
included, all spoken about in the case files. I can’t say Manchester Morris is involved, but here are 
some facts: 
 
Here is what Jonnies grandson says he knows: 
“My grandfather then joined the British Intelligence service and got his son into it my father 
Johnny Morrissey. He got trained in the TA British territorial army he then was placed to infiltrate 
organised crime and I,R,A movements. He got a job on the doors of nightclubs as a bouncer. Then 
the intelligence service arranged for him to go to prison by pretending to beat up off duty 
policemen, all a front orchestrated to give him a background for prison. 
 
In prison he met members of the Quality Street Gang an IRA Fundraiser. He befriended them and 
caught there eye as being very violent and very capable. All the time he was leaking intelligence 
to the government. Once out of prison he joined the Quality Street Gang and moved to Rochdale 
(Paul Gorton lives in Rochdale who infiltrated me and is a member of the QSG). He worked with 
IRA members including Eddy Hegerty and Jimmy Swords (AKA Jimmy Monaghan) and Jimmy (the 
weed) Donnelly. My father was the guy who the British Intelligence called on to kill the IRA 
members, they could not be seen being apart off, and rise up through the ranks of the quality 



street gang the main Fundraiser for the IRA, with British government sanctioning his criminal 
enterprises including drugs, extortion and murder. In exchange for intelligence on the IRA and 
Quality Street Gang.” 
 
-------------- 
 
Members of the gang involved in Tors subsequent murder: 
 
Barry Unwin, Strong Arm, DOB: 28/11/1937 From Wandsworth 
Served 9 years out of 15 for providing explosives to the IRA, in Dartmoor prison. At the time of 
Tors death he was just out of prison in Spain for running a guy over because of a drugs deal gone 
wrong, it was attempted murder. I went into Fuengirola with Barry one day only to pick up some 
English food, on that trip Barry Unwin was a friend of and introduced me to a guy called Johnny 
Morrissey QSG member, and Johnny Stoke London Mob Drug runner all British Drug Mafia. 
 
Alan Wilcox the Ring Leader, DOB: 31/10/1934: 
Responsible for a series of famous armed robberies all over the UK, he was the regional branch 
manager of Barclays bank and with figures from the underworld planned and executed the 
robberies. Along with many crimes in Spain and other countries, he was the ring leader and got 
caught bringing in £500,000 in to Spain from the IRA, from southern Ireland to Spain through 
Gibraltar by a judge investigating him (the same judge in my case, the judge told me this herself), 
he had been arrested with eight different identities in Spain alone. Alan Digo, William Day, George 
Garforth were three of the names the judge told me. Wife Jan son Alan Peter Wilcox, A UK 
address i was given by the court was 16b Derwent Court, Childall, Liverpool. 
 
Colin Bracket, Wilcoxs Partner From Brighton 
Cocaine deal fixer posing as a band manager, it was well known on the coast that Mel Williams 
was selling kilos of Cocaine that’s the guy who i was playing with at Banana beach and the 
London Underground nightclub all set up by Colin Bracket. 
 
Bod Bracket (Colins Son) From Brighton 
Was selling drugs when i met him only saw him with Marijuana. 
 
Roy Rochelle (Name on passport when arrested) DOB: 23/06/1943, Strong Arm. 
Roy born originally in Birmingham, was a side kick to Barry Unwin, Roy openly spoke and 
confessed to the murder of a guy in a wine bar in the UK in Halifax, he had many names, his real 
name was Roy Edwin Letts.  Roy Rochelle introduced me to Barry Unwin at the Port Hole bar the 
night of an issue with another drugs gang. Dads name Eduardo, mums name Emily. Wife was 
called Val. Got an address from the judge as 58 Arden Road, Smethwick, Worley, west Midlands. 
There was a person named Michael C Rixon from Halifax re the case where Rochelle murdered a 
guy in Halifax. This needs investigating. 
 
-------------- 
 
So you tell me? If this is a coincidence, the person that started the Gang Stalking order on me was 
Ralph Keaton Scunthorpe Mason, his brother Anthony Keaton who I have met is an MI6 Agent 
working undercover in the IRA. Barry Unwin served time for providing explosives to the IRA, Barry 
Unwin was a good friend of Jonney Morrisey member of the QSG who provide explosives and 
arms and drugs to the IRA. Alan Wilcox, caught with £500,000 pounds of IRA money to launder 
on the ta Del Sol? Can that all be a coincidence? Add to that the QSG held and robbed me at knife 
point and the QSG Jack Tricket continually trying to get into me? The only people ever to deny 
they were involved in the murder set up were the QSG. Those coincidences are now beyond all 
reason and there is a lot more to come in the case. 



 
One thing I do know is that all the time I have been writing about the QSG I have been attacked 
with Direct Energy Weapons, another indicator? Or is it someone trying to influence the outcome? 
 
This is the whole reason it has to be investigated at a National and International level using police 
that are outside normal police channels like Judicial Police that are used to investigating Organised 
Crime which this case is. Masons? British Drug Mafia? QSG? All of them via McCarthy or Thompson 
or most likely in my opinion who started it was Wayne Lochnor, Terry Plumber and Chris Britton all 
Masons, all MI5 & MI6. I have a tape recording of Wayne Lochnor MI6 former Honk Kong Chief of 
operations, on the tape (Evidence Item 2) the Managing Director of my company and my lawyer 
were sent to meet with Lochnor. He did not know who they were, and proceeded to sell my IPR to 
them which MI6 and MI5 stole from me as agents from MI5 and MI6 will confirm in the trial. On 
the tape at the end after he had finished and we had the evidence to convict them, my lawyer 
informed him that they represented Gary Owens and you have no legal right to sell this 
information. He audibly snapped his pen on the table in shock, he tried to do a deal with them 
and says on the tape that if they help Ring Fence me he will do a deal with them. It’s a straight 
imprison-able offence and we are filling this case in the UK on my return. It’s also irrefutable 
evidence taken by a ward of the court. 
 
The point here is that Lochnor is a Masons and before Gang Stalking the masons would Ring 
Fence people surrounding them and ruining their lives so the Masons could steal their businesses. 
This has been going on for decades, and we are filing a £4 Billion pound lawsuit against MI5, MI6, 
NCA, and all individuals involved jointly and individually liable, and we are attaching a proceeds of 
crime order on the Masons for the full £4 Billion pounds to be charged as a lien against all 
properties, bank accounts and investments.  
 
This is what the extradition case was all about, stopping the lawsuit that will end the Masons and 
MI5 and MI6 as they could not financially survive the case. Add to that the fact that the House of 
Lords refused to hear my case because I was a accusing the Masons, even though they were 
ordered to by the highest court in the land they refused and set up a new court that would not be 
public, now called the Supreme Court. My case was the first case ever filed at the Supreme Court, 
corruption does not describe this set of event. I personally will not be satisfied until the House of 
Lords is disbanded and the Masons are outlawed as an organised crime fraternity which is clearly 
true. The same applies to the Spanish justice system its endemic with corruption and not fit for 
purpose. 
 
The only stone in the claw there is that the stalking was going on before Lochnor in a way, with 
Joey Zammit and in Spain with Jack Tricket. So I really don’t know, but the answer is for sure in 
the investigation and linking the people together via investigation. Another outsider that’s raised 
its head recently is the Norwegian Mafia as Tor was a drugs trafficker. So he would have been with 
others and had a crew, so this also needs investigation as I was given this information by a 
Norwegian Intelligence officer with an MI6 officer present. When I was living in London working 
as CEO and President of a 24 million pound funded company I was infiltrated by a Norwegian 
agent who Terry Plumber spoke to. This also needs looking at in the UK trial on Gang Stalking. 
 
I have a lot more information that needs to be collated and time lined for an investigation to bring 
out the truth and narrow the field of who it is doing the Gang Stalking. 
 
The link is clear between Locnor, Plumber and Britton via McCarthy to Malcolm Edwards and there 
links to the gang that killed Tor are clear with the IRA, QSG are linked with the IRA and QSG knew 
the gang that killed him, it’s not possible that this is a coincidence.  A good investigation and 
timeline will narrow it further along with talking with all the witnesses. , Plumber and Britton via 
McCarthy knew Anthony Keaton from MI6 through Ralph Keaton and they are ALL Masons! 



 
 
 
Fuengirola Dentists  
MI6, NCA, Drug Traffickers Game? 
Please see independent Denuncia regarding how the National Crime Agency,MI6 or the British 
Drug Mafia had an RFID implant put into my head behind my ear on both sides, and possibly a 
tracking device made out of Barium or some other active metal that can be viewed from satellite. 
I worked with this technology in the UK many years ago. I want them arrested and I want scans 
completed and the implants removed plus I want to file criminal charges for Torture, Gang 
Stalking, Human Rights abuse and many other charges including a civil law suit for everything 
they own. 
 
Please read Denuncia RFID Implant Patents and Case Info.pdf 
 

Plus all support documents to the technology of Gang Stalking or as 
its now called Targeted Individuals. This is again another example of 
change the name the games the same, it started as Ring Fencing 
done by Masons and bent Mason police, then it was changed to Gang 
Stalking when they started to farm out the surveillance to the Drug 
Mafias and other people under their control like ex service people, and 
now it’s called Targeted Individuals, and they put misinformation all 
over the internet about how it’s some big government program when 
really it’s just the Masons and they use MI5, MI6 and NCA which are 

now no longer representing the people and are in fact a Mason private army: 
 
Full list of documents above in the Mason Gang Stalking:  Charges Section. 
 
 
 
Barton Mystery Man MI6 
It’s not much of a mystery seeing as there is only one person involved in this case that comes 
from Barton who is in MI6 and a Mason. 
 
(07768610361, bartononline@gmail.com)  
By tracing where this email account was accessed from and where the phone calls were made and 
where the phone travelled to, it possible to establish this man’s identity with other information 
about him that i have. He developed an RAF base, He worked in Kandahar in Pakistan as MI6, he 
supports Norwich City, and the RAF base that was developed in that area could be the one and a 
way to trace him. He lives in or near Marbella, or Ben Havis. English mobile is 07768 610361 
His wife was called Sarah. 
 
Working for Anthony Keaton from Barton and an MI6 Agent who worked undercover in the IRA. 
He introduced me to a woman called Penny who worked for a newspaper on the ta del Sol, Barton 
contacted me using an old MI6 technique that he knew I would pick up on, you place an ad in a 
paper with keywords that spring a memory in the person you are contacting, it’s used in deep 
undercover work when you want the person to come in, or contact you.  
 
My wife saw the ad and brought it to me and I knew instantly he was from Anthony Keaton from 
MI6 who lived in Barton near Scunthorpe. The advert said, Investor for Internet Business, Barton. 
These are all the Masons that started the Gang Stalking along with some British Drug Mafia 
people. It’s possible to trace Barton’s home address by telecoms tower locating his phone in 
Marbella where he lives, this will bring up a pattern, is home will be one of the nodes. Also he 

mailto:bartononline@gmail.com


placed an advert in the Sur paper this can only be done with a credit card, so by contacting the 
Sur we could get his identity. Date of the ad in the Sur 29 Jul 2012, roughly, answered an advert 
that i was given offering internet investment.  
 
He introduced me to a woman called Penny (672197727 this could also be traced in the same way 
as Barton’s phone) this was a pointless meeting and was something to do with getting me put on 
the Targeted Individuals program, she claimed to work for a newspaper, but as soon as I saw her 
I thought she was National Crime Agency or MI6. 
Barton claimed to live in Marbella     
 
 
 
Jordie Plan B Cafe Fuengirola 
We needed a lift over to a new place we were looking at moving to. We asked the man he 
recommended to run us over to Torrox where we were viewing properties. He deliberately took 
the wrong route and parked outside Malaga courts, trying to infer the courts. He then talked 
about MI6 all the way to Torrox as he was an ex soldier. He told us he knew the rare dogs breed 
place opposite where we were going to live. This could be a good place to start with the house to 
house searches in the area to find the people that have been recruited to the Gang Stalking. The 
man who took us over was called Merv (655167894). We have found out through research that Ex 
Services people are used all the time in the Gang Stalking and there are ex service people we 
want charged above, living here. 
 
The man who took us over was called Merv (655167894). 
John Collis 
Calle Jose Cabero Yiyo 7, Edif. Diana 3, Portal 2-2c, Fuengirola, Malaga, 29 640, Spain 
http://adrianabc.co.uk/ 
 
This man took us to Torrox, he’s an ex services Gang Stalker and Mason, then pretended to stall 
his van on our drive, he said he knew the people across the valley who had the rare breed dogs 
kennel. This should be investigated. 
 
Got his business card, he was put into us by Jordy from cafe Plan B in Fuengirola, at that bar a 
member of the QSG (Quality Street Gang) sat down, he thought i did not know him. Jordy was 
clearly mixed up or under the thumb of the drug mafia or police? Court investigators can easily 
find out. 
 
 

Sequence of events after moving from Fuengirola to Torrox, and 
list of events that have happened there in chronological order: 
 
 
Craig Sherratt and the Help in Hand Company 
A person came into me from Manchester called Craig he offered to pay me money to set up a 
business, when we got the business to the point of starting, after spending £40,000 he stopped it 
just £3,000 from completion and every time i try and get the business going the Gang Stalkers 
stop me. 
 
www.helpinhand.community 
 
Craig Sherratt 
Urban Flame Ltd 

http://adrianabc.co.uk/
http://www.helpinhand.community/


Apsley Cottage 
396 Flixton Road 
Flixton 
Manchester 
 
Mobile: 07540 263 503 
Telephone: 0161 613 1632 
FAX: 0161 613 6363 
 
E-Mail: enquiry@urban-flame.com 
www.urban-flame.com 
email address 
craig@urban-flame.com 
 
Is this person part of the QSG and was it a way to try and pay me off? Or was it the security 
services ex service people trying to manage the situation again? The court can find this out easily. 
 
 
 
 

Torrox Campo 
 
Anne Koponen 

 
We rented our current house from Anne (952968036) She told us that Norwegian security services 
spoke to her and her husband is an ex cop he warned her not to do a deal with me over her car I 
wanted to buy, I overheard him saying on the phone that the National Crime Agency were 
involved with me and it was best not to do the deal. 
 
 
Rob (667440632) Intervision 
When he first set the internet satellite system up it was going to a IP address in Spain which is 
impossible as its satellite straight to London, so they set it up from the beginning to go to a proxy 
server on an intranet or VPN (virtual private network and it’s still like that now). 
 
Jane and Lee worked with Rob. Lee (693713936) 
 
The person who showed me how to use the IPTV was from Wilmslow in Cheshire. 
 

mailto:craig@urban-flame.com


 
 
 
 
Jason Hillis - 648792792 
This guy was messing me about pretending to order a web site and other design work, he 
introduced me to a guy called David.. 
Dot-Kom Computer Services, Avinida Castilla Perez, No2, Edificio International; Bajo 3, Nerja, 
29780, Malaga spain 
www.dotkom.es 
info@dotkom.es, sales@dotkom.es, support@dotkom.es 
 
 
David Grant - 62677528 
dgandco@yahoo.co.uk 
www.getfitanstayfit.com 

 

http://www.dotkom.es/
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This man was also messing me about and gave himself away talking about Voice to skull and how 
the brain is always right, meaning he had been told i was involved with Tors death, it was clear 
this guy is a criminal because he was running an illegal business which i would not work for. 
 
This conversation took place in the coffee shop next to Jason Hillis, Dot Kom shop.  
He is most likely a Mason or ex services person as many of the people who he has got involved 
round here are ex service and Mason guys, the process is always the same they talk to people and 
lie to them to discredit you so they can ring fence you. 
 
He needs arresting and his assets seizing for Gang Stalking, he is an organiser and as such would 
face a harsher penalty than the regular gang stalkers. I would ask for 25 years in prison for this 
guy. 
 
 
Local Police Corrupt Officer 
The next person is Local Police Corrupt Officer? This is his Private car that he used to stalk me in, i 
found where he lives and since he has disappeared, i did intend to report this to the Local Police 
Chief but unfortunately he is on the run for theft of arms from the police barracks and other 
charges So as it’s not possible to trust anyone in Andalucía as they are all in the judicial mafia i 
would like the Audencia National anti corruption and organised crime investigators to do it. 
 
I have seen him use this car on many occasions Registration 2698 DPP and he also used another 
vehicle but only near my home, this Registration was 2932 DLZ a white Land rover that could 
belong to the police. 
 
I want to know who instructed him to follow me and intimidate me, and i want him charged with 
Gang Stalking, i wish to sue him for all his assets.  
 
I went to his home and revved my engine outside his house to bring him out to confront him. 
Instead the coward hid and called for backup. Two police people arrived and went into his house 
they were in plain clothes. They never confronted me! What sort of police officer hides and wont 



confront someone attacking his home, only a corrupt coward does this. At the same time as the 
police arrives another car came past with a member of the QSG, i recognised him instantly. Just 
what is going on here, because it looks like corrupt paid by the QSG cops and targeting me on the 
say so of an organisation that provides guns and explosives to the IRA, some country this Spain 
is! 

 
 

 
 
 
 
 



Carly Cole 
Carly was the first person we got to know in Torrox, it happened when i found 4 dogs thrown 
away in a bin, i took them down to the animal shelter, Carly was the Manager there. Carly is not 
mixed up in any of this; she is in fact a victim of it. 
 
I told Carly i played in a band and she said she knew someone, it turned out to be Tracy Lamb 
(below) who i had known and snubbed in the UK as a poor musician, i recommended that she be 
removed from the band she was in when asked by the band leader Jody. Seems she held a grudge 
and went along with whoever is behind this. Tracy said there was a rock concert in Herradura and 
i said i would go down and play. 
 
Carly is a really great girl and she refused to go to the concert as she knew what was going on, 
she said to me when I approached her after the gig, I said why did you not come to the gig. She 
said I don’t like it when a group gangs up on an individual. She was sacked from her job for no 
reason as were the their staff including my son, the woman that runs the dog home is a Gang 
Stalker called Sue Whewell from Tails Torrox https://tailtorrox.es/ a dog charity in Torrox ta (and is 
a personal friend of Chris Barrett in the charges section above) they are all involved in Gang 
Stalking, Carly told me she had been stalked by her and her friends. 
carlycole31@yahoo.es 

 
Also working there was a guy called Jacko (685400695), he was also a friend of Tracy Lamb a 
Gang Stalker and instigator of the stalking around Torrox or at least in the middle of it. She is a 
drug traffickers mol and has been involved in drugs her whole life and in Spain she had her own 
bar where she sold drugs out of. Jacko was supplying me with Marijuana, and he introduced me to 
a man called Simon Llewellyn who took his place and was higher up the food chain.   
 
This was the British Drug Mafia coming into me in Torrox. 
 
 
Simon & Jackie Llewellyn 
https://www.facebook.com/simon.d.llewellyn 
 
https://www.facebook.com/profile.php?id=100006993708996&fref=pb&hc_location=friends_tab&
pnref=friends.all 

   
 
 

https://tailtorrox.es/
mailto:carlycole31@yahoo.es
https://www.facebook.com/simon.d.llewellyn


Simon was growing his own marijuana and owned the shop below where Tracy Lambs bar used to 
be. I suspected him right from the start. Simon is what i would call shot away, he’s a nice guy, but 
he’s a drunk and hits his wife.  
 
Simon told me that he had been out on a boat with Tracy and a drug dealer he could not name, 
they went out from this area most likely Nerja it’s possible to track their mobile phones, to find out 
who the big drug dealer was that Simon was talking about. The phone numbers that Simon had at 
the time was 6455255782 and the phone number for Tracy was 663624194. Straight after this 
conversation in fact the next day, Simon changed his phone from an analogue phone to a smart 
phone but kept the same number. 
 
I believe the drug dealer was Kevin Concannon a member of the British Drug Mafia or one of his 
representatives, the same as happened in Fuengirola with Philip Murphy and in the UK. 
He should be arrested and held on accumulation of evidence until its sorted out so he can’t run. 
 
Simon sadly is still growing marijuana, which i have no problem with, other than he’s a Gang 
Stalker and should go to prison for 18 Years along with his wife, and i want there shop and villa 
seized as compensation for their crimes. 
 
 
Tracy Lamb 

  
 
I was re introduced to Tracy Lamb by Carly Cole I already knew her as a lunatic smack head who 
used to go out with one of the members of the Sweet. I know Andy Scott from the Sweet and 
have heard all about the damage she has caused to The Sweet with Heroine.  
 
While i was there the guy in the photo above sat down with us, i knew he was up to something 
right away, i have met many drug dealers and it was all over him, i later found out that he was 
married to the daughter of a guy i know as Steve the nose from many years ago. He was a 
cocaine trafficker.  
 
She came into me with a clear agenda, and was trying from the start to get information so I 
played along for a while. She set up a concert in La Herradura and got others to go there, Switch 
a guitarist real name is Jim Hopper born in Dublin in Ireland 19 06 1960. He was in the original 



case and questioned re Tors murder, he should be questioned about who spoke to him and why he 
was there. 
 
There was two Norwegian people there also, Helga Móeiður Arnardóttir facebook link, and Paul 
Runey, a drummer most likely from the Norwegian Drug Mafia or a bent Europol officer. 
https://www.facebook.com/rune.engine at the time he had enginedrum@gmail.com and 
618443496 as his phone number and 622852165 was for Helga and Rooney who were acting as a 
couple but i don’t believe they were, they were drug dealers or cops. They tried to talk me into 
going to Portugal 00 351 915445198, and over too Morocco. These are both their face book pages 
friends’ lists. 
 
It’s like a who’s who of the Gang Stalkers 
 

 
 
 

https://www.facebook.com/helgamoa?fref=pb&hc_location=friends_tab
https://www.facebook.com/rune.engine
mailto:enginedrum@gmail.com


 
 
Please note the name Norman Mckaskie, this man i did not know at all, he came into me as part 
of my Targeted Individuals Association and said openly he had 50 tonnes of Marijuana, please 
read below the text and details. 
 
The rest of the people at the concert looked like drug dealers. When I got up to play they had 
tried to set me up, so it sounded bad and to make me look bad, the same things has been done 
three more times since by the same people. 
 
While i was there the guy in the photo above sat down with us, i knew he was up to something 
right away, i have met many drug dealers and it was all over him, i later found out that he was 
married to the daughter of a guy i know as Steve the nose from many years ago.  
 
Helga and Rune were a pair when I first met them they used this phone number 622852165, 
straight after the concert at La Herradura they broke up and Helga left the country that’s what I 
was told. After that, Paul was living in a camper van that was on false documents as a British 
vehicle, he showed me the documents and I advised him they were not real documents. He had a 
business card that he gave me that had these numbers on 00351915445198 written by hand by 
Paul and local Spanish phone 618443496 that was printed on the cards. It had this email address. 
enginedrum@gmail.com    

mailto:enginedrum@gmail.com


 
He was at the concert we did in La Herradura, as was a well known singer Ruben Archer who is 
some relation to Switch (Jim Hopper) who was also at the concert and was a suspect at the start 
of the Tor murder case. 
 
Emma Watkins 
https://www.facebook.com/emma.watkins.9085 

 
 
My wife was looking for work on the internet, because all my work has been cut off by the Gang 
Stalking. They somehow intercepted my wife’s email, and gave her a job to take her away from 
here, so they could attack me easier.  The aim was to control the situation, but clearly that is now 
completely out of control. The Gang Stalkers put a job to my wife like they have with me.  
 
The first person she met in England (my wife was living in Torrox at the time) was a woman from 
the same town in Spain Torrox, i was immediately suspicious, but it has taken some time to link it 
all together but now i have all the information of who was behind what’s gone on in Torrox and 
with the Judicial Police investigating it, it will quickly produce a clear and precise account of who 
called who and set this up. We need to access all phone date and movements of the phone and 
link them by association to other stalkers. 
 
The aim is to ring fence the person, and control their earnings, it’s clear that they have targeted 
my wife, for me this changes everything, i will go after all these people. I have no choice but to 
act in self defence. 
 
https://www.facebook.com/princesscarolina.desol 
 
You can see on the facebook image below that the only friend she has are Gang Stalkers that are 
already on my list and have been for years. 
 
I want all these people charged with Gang Stalking and perverting the course of Justice as well as 
seizing all their properties. 

https://www.facebook.com/princesscarolina.desol


 
 
The next person from Helping Hands that came into my wife was Anne Dunnedliff, she is clearly 
linked to either Emma or others over here, she does sells the same type of products as a guy over 
here sells called David Grant above, this should be checked out, her phone calls and other data 
need to be cross referenced with all others on this Denuncia. 
 
 
Anne Dunnecliff 
Anne Dunnecliff was put into my wife in the UK via people over here, another worker for the 
company Helping Hands in the UK, she wanted a website that did Reaki, this was what Tor the 
man that was killed used to do, and is in the court papers, so they have been using things like this 
to insinuate that i was involved. The fact that Tracy Lamb and Jackie Llewellyn both were talking 
about Reaki treatments when i got the site and saying they wanted to try it. Also a woman who 
came out recently Bex Marshall was also talking about it with Jackie. They had no interest in it at 
all before i got the website.  
 
The significance of this is related to the case and the dead guy Tor. They went into Jayne talked 



her into the job a local person from Torrox was the first person she met in helping hands, and 
then she got the website, all related, how are these people connected, who made the calls back 
and too to England to organise it? My wife said the girl who she knew from Torrox was called 
Emma and she lived on Torrox ta, a UK girl, at the time living with a Spanish guy, now living with 
a Moroccan drug dealer possibly. She is the connection to the Gang Stalkers here and in the UK. 
 
Anne Duneclift Age 46 (Slype ID: annekeith12) 
 
www.creatinghealthandharmony.org 
e-mail anneeduneclift@sky.com 
 
Phone Number: 07766286496 
 
Address: 
89 Amherst Drive, 
Orpington, 
Kent, 
BR5 2ES 
  
Mob :07766 286496 
Tel: 01689 871964 
 
 
 
Chris, Millow Davies  
sales@printprodesign.com 

 
 
I caught this guy following me round, in Torrox, i saw him several times as he has a distinctive 
face and build, he tried to hide his face, we know he is involved with the British Drug Mafia as all 
these people are from Friglliana, he now has a bar on trespasso called Fandangos that another 
guy owns who also knows what’s going on called Justin or Julian. 
 
When i first went up to the bar Fandangos i knew something was going on with all these Drug 
Mafia types hanging around, the bar was suddenly closed and then they spent a fortune doing it 

mailto:sales@printprodesign.com


up and re opened with Chris running it instead of the first guy called Bob whose real name is Chris 
i think. 
 
Bar Fandangos, calle rosarico la joaquin 4, 29788 Frigilliana, Málaga, Spain 
 
This is the original bar before Chris took it over 2017 

 
This is the bar in 2018 after The Drug Mafia spent a fortune doing the place up. 

 
 
https://barfandangosfrigiliana.yolasite.com/ 
 
 



Alan Wilcox the Costa Criminal 
While i was at the bar they tried to set me up, and i think that one of the people was Alan Wilcox 
from the case i was involved in. I would like this confirmed and have his fingerprints for testing. 
Evidence attached with the legal pack. (Evidence Item 17) 
 
Alan Wilcox, has been convicted of crimes many times in Spain. The other man in the picture 
Carlos Alinkson is a local drug dealer from Sweden. Below, Alan Wilcox with Carlos Alinkson on 
another occasion. 
 
I have no idea what they were trying to do other than Gang Stalk me as part of the British Drug 
Mafia, i want Alan Wilcox arrested for stalking and conspiracy to commit murder.  

As part of the set up they invited me to this party, I was invited to by Simon Llewellyn and the guy 
that owned the villa who bumped into us having a drink in Frigilliana. He’s the man on the left, the 
next is Carlos Alinkson, the guy hiding his face is a drug trafficker don’t have his name, I’m on the 
right. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Gary Townsend and Lea Townsend  
655137483 
 
Gary Townsend is part of the Stockport Mafia, he has run bars for them in the UK, he and is son 
appear all offer the connections with other Gang Stalkers and were involved in trying to make me 
look bad playing on stage at Simon Llewellyn’s party for Jackie at the bar at the end of their drive. 
 
So they are clearly involved, at that event most of the other Gang Stalkers from Friglliana were 
there, John Diamond, Graham Greenwood, and many others i can point out to the Judicial Police. 
 

 
 
 
Graham Greenwood 
https://www.facebook.com/graham.greenwood.7 

   
This man and his wife were at the concert in Herdura and also at the incident at the bar 
Fandangos, he has been pointed out to me as an ex service person involved in the Gang Stalking. 
 

https://www.facebook.com/graham.greenwood.7


John Diamond 
I caught this man videoing me on his mobile phone when the British Drug Mafia tried to set me up 
at the Fandangos bar in Frigilliana. He was also at Simons party where their aim was to make me 
look bad and discredit me. He is London Drug Mafia and clearly involved in Gang Stalking. 
 

  
 
 
 
Norman McKaskie  
This man contacted me on facebook, clearly part of the British Drug Mafia, told me he knew 
someone who was also involved in the stalking, although he did not know i knew, and offered 50 
tons of Marijuana and for me to organise a rock concert out in morocco, this is part of the Gang 
Stalking. 
 
https://www.facebook.com/norman.mckaskie 13 APRIL 20:22, 2017 
Hi Gary hope you’re doing good im a friend of rune and would like to organize a music festival in 
Morocco Ketama the hash growing area are you in Spain? 
I’m in morocco I’m friends of RUNE and think we can help each other 
The TIA needs help to get this info out there 
I’m going to see the ales manager of ecoforce n Granada shortly 
That’s a company dealing with natural fertilizers and insecticide s 
We have also got 50 ton of hash to make our medicines with 
Runes teeth? Didn’t know he had a problem# 
 
This is the same man as on the facebook friends list of Helga and Rune above, clearly they are all 
connected. 
-------------------------------- 
 
 
This man showed up at Fandangos bar and sat in the car, with the bar under surveillance, after a 
while he went and sat on a bench just opposite where i took the picture of the car from. Its easy 
to find out who he is run the vehicle registration. 
 

https://www.facebook.com/norman.mckaskie


  
 

 
 
Steve The Nose Cocaine Trafficker 
This is Steve the Nose who used to be a newspaper hack on the coast gone wrong, and started 
trafficking cocaine. I know this because when i was associating with Ronnie Knight 30 years ago 
this man was trafficking then and came into the bar showing off that he was getting the drugs 
back to the UK. 
 



The guy in the background young guy married to the girl in the foreground was at the first 
meeting i had in Torrox with Tracy Lamb and is one of the Gang Stalkers as is Steve. 
 

 
 
 
-------------------------------- 
 
 
 
People that came to my home in Spain, sent to harm and infiltrate me.  
Magnus Olsson and Melanie Vritschan 



  
Magnus Olson                                               Melanie Vritschan 
 
He came to my house in Spain from Sweden as i was trying to find out what was going on with 
the Gang Stalking and Electronic Harassment and torture that was going on. 
 
While at my home he had a very similar agenda to Kieran Lee Perrin who came to my home later, 
in that he told me he worked for Europol and Swedish Intelligence and he showed me top secret 
documents from DARPA and the NSA relating to the surveillance that was going on with me. 
 
He was clearly not who he was pretending to be namely a Targeted Individual, he was a police 
officer or drug dealer of some type working for the organisations he told me, take a look at this 
video and notice the Swedish badge and Mason/police band around his hat.  
 
https://www.facebook.com/groups/1410714778954477/permalink/2284312034928076/ 
 
While Magnus was at my house he discovered i was on to him after i got him drunk and he 
confided in me, he faked an illness to stop me finding out anything else and went to hospital here, 
where he told everyone in the hospital he worked with the CIA and they might be involved in the 
attack on him. This is an account of that hospitalisation by Magnus and Alfred Webre who is also 
involved in this Gang Stalking. 
 
https://newsinsideout.com/2016/03/2893/ 

 
I want to know who Magnus and Alfred are, and i want to bring charges against them for Gang 
Stalking and perverting the course of justice.  
 
Magus Olsson has a friend called Melanie Vritschan from Belgium, she also works for Europol or is 
a drug trafficker for sure she is a Gang Stalker and is pretending to be a Targeted Individual. 
These are Masons security services and British Drug Mafia trying to pervert the course of justice 
and do harm to me. I wish to file charges against her also. Or they could of been paid by 
someone to destroy my life, i want the answer. 
 
 
Kieran Lee Perrin, Shane Gibb, Edith Cragg and Timothy Cragg 

https://www.facebook.com/groups/1410714778954477/permalink/2284312034928076/
https://newsinsideout.com/2016/03/2893/


  
Kieron Lee Perrin                                       Shane Gibbs 
 
Kieron and Shane came into me when i discovered that Magnus was not real, he arranged quickly 
to come out and see me here in Spain. 
 
I am used to these Mason criminals now; they hire drug dealers and other criminals to cover what 
they do. So i was aware Kieran Lee Perrin was a plant before he got to my home, and i started 
evidence gathering from the outset.  
 
On the first night i pretended to not be paying attention so i could observe what he was doing, he 
was making up fake conversations trying to say i was a Mason, this was so they could record it 
and try and use it against me later, and in the same stupid conversation he told me he worked for 
MI6, i have since been told he works for a guy in the UK called Shane Gibbs the same guy that 
sent him out to Spain.  
 
Shane Gibbs is a drug trafficker, and uses Kieran in whatever game they are playing. At the 
moment they are pretending to be TIs, but before that Kieran and Shane were both previously 
members of the English Defence League now outlawed in the UK. Then they left that and became 
members of the Alien agenda and gave speeches on it. Then he left that and started to be a 
Targeted Individual. They are clearly moving from one group to another and have an agenda of 
infiltrating organisations that the security services would be interested in, i want to know who they 
are exactly.  
 
He is clearly none of these things, and most likely a bent Mason cop trying to cover up what they 
have done to me, in the false extradition that they orchestrated. 
 
Kieran Lee Perrin, (i have his finger prints on a book he gave me and other documents he 
touched). While he was here i caught him in the middle of the night in my home intimidating my 
dogs, making them bark loudly and high rate, i watched him through a mirror, this is part of his 
Gang Stalking. I confronted him at the time about it, he apologised and i pretended to let it go. I 
watched him through a mirror from the kitchen and he was signalling to someone across the 
valley to the right and down from my home. 
 
The woman that introduced him to me was called Edith Cragg and her husband is a Mason lawyer 
from the UK called Timothy. They used this organisation to infiltrate me and stop me from what i 
was working on, they are Gang Stalkers all of them. www.coolwellbeing.org 

 

These two people have a home in London in Hammersmith on the river i was told and also they 
have a home in Australia, are they part of the other Australian people that have been put into me 
regarding websites, this needs to be checked out by the Judicial Police. 

http://www.coolwellbeing.org/


 
 
What i want to know is who they are doing it for, drug dealers, masons, police? I will be filling 
criminal charges against them all and civil law suits. 
 
There is clearly some sort of either security services operation going on or they are drug 
traffickers. I want to press charges whoever they are. What they have done is criminal and 
perverts the course of justice and is an orchestrated campaign which is a conspiracy to pervert the 
course of justice. Or they could of been paid by someone to destroy my life, i want the answer. 
 
 
 
Alfred Lamont Webber and CSI Juan Lavara/Lankamp  
csi juan csijuanivoox@hotmail.com 
 
juancriminologia@gmail.com 
 
Pilar Baselga <nomoriridiota@gmail.com>, 
 
Juan Skype address: juan.lavara 
 
https://www.youtube.com/channel/UCV840L7OMn3nT2zWl0dbgcQ 
 

 

mailto:csijuanivoox@hotmail.com
https://www.youtube.com/channel/UCV840L7OMn3nT2zWl0dbgcQ


Magnus Olson also brought into this scenario a man called Alfred Lamont Webber who also clearly 
had an agenda, i asked him for his help. He put me in touch with a supposed Spanish investigator 
called, Juan Lavara/Lankamp Tel 646597288, he has an online show called CSI Juan, 
https://www.youtube.com/channel/UCV840L7OMn3nT2zWl0dbgcQ 

 
He is clearly part of the same group that are stalking people. I heard him tell Alfred that he did 
not want to get involved in this one, meaning me, as he did not think it was right. This man needs 
talking to from the court so he can tell the truth about who these people are and what it is they 
are supposed to be doing. 
 

 
CSI Juan Lavara/Lankamp 
 

 

https://www.youtube.com/channel/UCV840L7OMn3nT2zWl0dbgcQ


Alfred Webre and Magnus Olsson 
 

 
Alfred Webre and Melanie Vritschan 
 
 
Dragos and Corina Ciubotar 
These are two more infiltrators, they told me that Korina flew from Stansted airport in the UK on 
10 October 2017 flight number LS1405 at 9am, with only an ID card, this clearly is imposable, 
when they left here they went north to Valencia. Kevin Concannon lives in Javea. 
 
I have evidence in the form of fingerprints to prove who they are. They also left a Romanian coin 
at my home from the year 2007, 007 being the key thing here, it was a message still to be 
verified, are they cops or drug dealers. Finger prints will reveal this. 
 
 
------------------------------------- 
 
 
 
Scans 
Dentist RFID Implante e introducción de documentos que demuestran la tecnología al caso: 
Spanish Caso sugiere métodos de recolección de evidencia para RFID Implante y tortura 
electrónica:  
 
1 / Tomografía computarizada: Necesito hacer una resonancia magnética, tomografía 
computarizada y una tomografía computarizada panorámica, que está recibiendo una referencia 
de su dentista. Junto con los rayos X. A / CAT Escanee cualquier problema como resultado de la 
radiación de microondas. B / Cat scan y XRay para implantes RFID  
 
2 / Prueba de radiación de microondas en los folículos pilosos: Prueba de radiación de microondas 
en los folículos pilosos durante los últimos 3 años, esto es para demostrar que hemos sido 
bombardeados con radiación de microondas por la gente haciendo esto.  
 
Microwave Hair and Skin Test 
Microwave hair test, to see if i have been exposed to RF Radiation or Microwave radiation long 
term, this test enables 
 


